
Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: UMAYRN Registrert dato:31.10.2022 21:04:24

Antall vedlegg: 2

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Jenny 
Etternavn

Kleven
Adresse

Tyriveien 11

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

97099169
E-post

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Har laget en underskriftskampanje på vegne av Beboergruppe mot utbygging av Deørskogen. 
Vedlagt ligger 1) beskrivelsen av underskriftskampanjen og 2) en liste over alle signaturer (532 underskrifter). 
 
Kampanjen ligger også på nett: 
https://www.opprop.net/nei_til_utbygging_av_boliger_i_liabraten_deor_skog?fbclid=IwAR3i3VL1TBR0L95WU7MrNFa1kiT9cNtLw025vIW5oMSopidMrMUp1SoAsUM#sign 
 
På vegne av alle som har signert; vennlig hilsen Jenny Kleven. 

Vedlagt dokumentliste

Underskrifter_nei_til_utbygging.pdf



Nei til utbygging av boliger i Liabråten, Deør skog 
Dette er en underskriftskampanje for å stoppe planene om boligbygging på boligbygging i Deør skog, Liabråten. 

- Det er registrert verdifulle arter og naturtyper syd og sydvest i planområdet: - Ved Liabråten er det to mindre gårdsdammer med salamander. -

Langs Gamle Kirkeveien er det registrert en eldre alle med bjørk og edelløvtrær. - Nord for Skoglundveien/Syrinveien er det registrert en liten 

skogsdam mellom skog og bebyggelse, med liten- og stor salamander, samt buorm. (Nasjonalt og regionalt viktige områder, A og Bområder) - I 

tillegg til salamander, er det registrer trua og nær truede insekter (teger) og grønnfink. Det er registrert et større regionalt vilttrekk for elg i syd

østre deler av planområdet. 

- Ved utbygging av skogsområde og landbruksareal vil områdets evne til å levere økosystemtjenester påvirkes i negativ, innenfor flere funksjoner 

(natur, overvann, friluftsliv og matproduksjon). Det må ved regulering planlegges så slik at de negative konsekvensene begrenses. 

- Området er registrert som nærturterreng med høy verdi (verdi A), med mye fotruter og noen skiløyper. Det er vanskelig å se for seg at 

nærturterrenget vil ha samme verdi selv om kommunen sier at fotruter og skiløyper skal ivaretas. Dette oppropet mener i midlertidig at det er 

umulig å ivareta området og samtidig bygge mellom 250 og 400 boliger der. 

- En utvidelse av Son tettsted er ikke i tråd med Vestby kommunes mål om at 80 % av boligbyggingen skal skje innenfor Vestbys vekstgrense. Son er 

ett av tettstedene som kan få deler av resterende 20 % boligutbygging, men kommen har godt med utbyggingsreserver. Forslaget bidrar også til 

nedbygging av andre verdier. Området anbefales derfor ikke tatt inn i kommuneplanen ved denne revisjonen. 

Beboergruppe mot utbygging av Deørskogen v/Marianne Moen, Jenny Kleven 



underskriftskampanje_beskrivelse.pdf



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

2022- Anders Son, Norway andersmongstad@hotmail.com 
06-03 Mongstad 

2 2022- Elisabeth Son, Norway elisabeth.aune@live.no 
06-03 Fabritius 

Aune 

3 2022- Kristin Hart Son, Norway kristin.thrane@gmail.com 
06-03 

4 2022- Tove Bjerknes Son, Norway Deørskogen må bevares, både av naturhensyn (godt beskrevet i tovebjerknes@gmail.com 
06-03 konsekvensutredning) og som et viktig rekreasjonsområde for 

Son og Hølen. 

5 2022- Ingrid Son, Norway ingrid.br.94@hotmail.com 
06-03 Bjerknes 

Røyne 

6 2022- Jan Karlsen Son, Norway jan.karlsen@servi.no 
06-03 

7 2022- Nina Son, Norway nina.kriher@gmail.com 
06-03 Hermansen 

8 2022- Annette vestby , Norway Nok er nok. Vi trenger denne skogen og ikke flere hus post@annettegustavsen.no 
06-03 Gustavsen 

9 2022- Marianne Son, Norway Fordi jeg er enig i alle punktene over! Utbygging av Deørskogen marianne_moen@yahoo.co.uk 
06-03 Moen ødelegger sårbar natur, utsetter beboere som allerede har vært 

gjennom bråket fra skoglundkollen for mange flere år med 
ødelagt nærmiljø og tar bort et viktig friluftsområde. 

10 2022- Jørgen SON, Norway Deørskogen er viktig for meg. Det er mye av sjarmen med Son j_hadel bekk@hotmail.com 
06-03 Delbekk og jeg ønsker at den skal bevares. 

11 2022- Synnøve Son, Norway Jeg har vokst opp på deør, og har brukt skogen siden jeg gikk i synnovebr@gmail.com 
06-03 Bjerknes barnehagen. Det er et viktig fristed for mange soninger, og jeg 

Røyne syns det er trist dersom dette området forsvinner. 

12 2022- Anne Kristine Son, Norway Det er uansvarlig å bygge ned enda mer natur rundt Son. Dette akfs@mac.com 
06-03 Stene er områder som er viktig for rekreasjon, men enda viktigere er 

det for dyr og planter. Det går bl.a elgtråkk der, og all skog er 
viktig for klima og miljø. 

13 2022- Helene Oma Son, Norway heleoma@gmail.com 
06-03 

14 2022- Helge Oslo, Norway helge.brunborg@gmail.com 
06-03 Brunborg 

15 2022- Guro Fredrikstad, guro.havrevold@gmail.com 
06-03 Havrevold Norway 

16 2022- Magnus Son, Norway mag_ma211@hotmail.com 
06-03 Malcolm 

Andersen 

17 2022- Mari Førland Son, Norway marifoerland@outlook.com 
06-03 

18 2022- Jørgen Son, Norway Jeg går turer i Deørskogen hver uke. Det er fantastisk å ha et slikt jorgen.brunborg.naess@gmail.com 
06-03 Brunborg- område lett tilgjengelig, og jeg ønsker ikke at det skal hugges 

Næss eller bygges ned! 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

19 2022- Nora Waldem Son, Norway Utbygging av Liabråten er ikke i tråd med Vestby kommunes mål tewaldem@online.no 
06-03 om at 80 % av boligbyggingen skal skje i sentrum, og 20% 

utenfor. Dessuten bidrar utbygging av Liabråten til nedbygging 
av andre verdier som natur, edelskog, skogsområder og 
landbruksareal. Ødelegger allerede sårbare økosystemer i 
området hvor det er registrert verdifulle arter og natur. Videre 
går utbygging her på bekostning av andre mer fornuftige 
områder å omregulere (ref 80/20 regelen), som er mindre i 
omfang og omfatter allerede bebodde og bebyggede arealer. 

20 2022- Tommy Son, Norway tommy@son.no 
06-03 Pettersen 

21 2022- Espen Son, Norway Området benyttes daglig til tur,trening,hundelufting, esp-bjur@online.no 
06-03 Bjurstedt 

22 2022- Stein Vegard Jessheim, Vi må bevare nærnaturen. stein.leida l@gmail.com 
06-03 Leidal Norway 

23 2022- Lill Kleven Son, Norway lill.m.kleven@gmail.com 
06-03 

24 2022- Klaus Son, Norway klausowesenlein@gmail.com 
06-03 Owesen-Lein 

25 2022- Richard Attlee Son, Norway Son har mistet mesteparten av skogen og turområdene den siste ri cha rd_attlee@yahoo.com 
06-03 tiden. Dette forslaget berører et område som gjenvinnes etter 

hensynsløs byggeskikk i skoglundskollen 

26 2022- Synøve Lindeveien 20 nordnes@hotmail.com 
06-03 Nordnes 1555 Son, 

Norway 

27 2022- Anne Grethe Son, Norway Jeg signerer fordi denne skogen er et viktig rekreasjonsområde ag klaeboe@g rna il.com 
06-03 Klæboe for innbyggerne i Son. 

28 2022- Sissel Thome Son, Norway sissel.thome@gmail.com 
06-03 

29 2022- Andre Olsen Son, Norway andreolsen@live.no 
06-03 

30 2022- Lisa Finjarn Son, Norway finjarn.lisa@gmail.com 
06-03 

31 2022- Bente Son, Norway Jeg signerer fordi de få naturområder som er igjen i Son og bente101@hotmail.com 
06-03 Andersen omegn bør bevares. Befolkningen må slippe å sette seg i bilen 

for rekreasjon i naturen. Jeg håper virkelig den lille grønne 
lungen som er igjen blir bevart for all fremtid! 

32 2022- Helle Ådalen Son, Norway helle.adalen@gmail.com 
06-03 

33 2022- Martin Son, Norway martin.julieboe@gmail.com 
06-03 Juliebø 

34 2022- Anne Sigrid Son, Norway a nne.sig rid20@g rna il.com 
06-03 kristiansen 

35 2022- Heidi Høiseth Son, Norway Jeg signerer fordi jeg er imot nedbygging av verdifulle hhoeiset@gmail.com 
06-03 turområder for oss som bor i Son. Boligbygging skal skje som 

fortetting av allerede utbygde områder, ikke gjennom å 
ødelegge de grønne, ubygde områdene. 

36 2022- Thomas Son, Norway thomas.szabo@me.com 
06-03 Sza bo Varkøy 

37 2022- Anja Brenna Son, Norway anja.brenna@gmail.com 
06-03 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

38 2022- Hege Sand Son, Norway hcs_87@hotmail.com 
06-03 

39 2022- Marius Son, Norway Jeg ønsker å ha et stort friområde i nabolaget. Ønsker ikke mer marius.hellervik@gmail.com 
06-03 Hellervik støy. 

40 2022- Ragnhild Oslo, Norway ragnhildeline@gmail.com 
06-03 Hoen 

41 2022- Ingvild Varkøy Son, Norway ingvildlydia@gmail.com 
06-03 

42 2022- Elin Wittusen Son, Norway wittuse@online.no 
06-03 

43 2022- Andreas Deør, Norway Jeg har så å si vokst opp i skogen rundt Deør i barndommen, andreas_heden@hotmail.com 
06-03 Hedenstrøm bygd hytter og gapahuker på ulike steder. Har hatt stor glede av 

å ha med ungene på turer og overnattinger i Deørskogen, 
ønsker å bevare slike muligheter for fremtidens beboere. Nå er 
det treningsområdet mitt og sopp/bærsamling for familien. 
Utviklingsplanen i Vestby er fornuftig med fokus på utvikling av 
Vestby sentrum, og rådmannens innstilling bør følges. 
Skoglundkollen har tatt nok av skogen til beboere på Deør/ Son 
generelt 

44 2022- Kari Borg OSLO, Norway kb-g@online.no 
06-03 Gundersen 

45 2022- Bård Bakke Son, Norway Jeg er mot nedbygging av grønne områder i Son. baard.bakke@gmail.com 
06-03 

46 2022- Linn Doherty Son, Norway Den skogen er viktig for så mange, både mennesker og dyr. dahlmanlinn@gmail.com 
06-03 

47 2022- Tone Lill Son, Norway Vern av natur og miljø og rekreasjonsområder. tone.lill.solstad@gmail.com 
06-03 Solstad 

48 2022- Kari Schaug Son, Norway kari_sj_@hotmail.com 
06-03 

49 2022- Helene Son, Norway helene_eikrem@hotmail.com 
06-03 Hovden 

Eikrem 

50 2022- Eirik Klebo Son, Norway Vi trenger skog i umiddelbar nærhet. Barnehagene i området ei riktobias@g rna il.com 
06-03 trenger skogen i umiddelbar nærhet. Argumentet at «det er 

masse skog i Vestby» holder ikke på noen som helst måte. 
Hør på fagpersoner og ikke minst innbyggerne! 

51 2022- Kasper Juul- Son, Norway 1) det er viktig å bevare det av Døer Skog som er tilbake kjuul-dam@hotmail.com 
06-03 Dam 2) intet er gjort for at bygge opp ansvarlig infrastruktur opp av 

Skoglundkollen. Barn og voksne på Furutoppen har ikke adgang 
til fortau ned bakken hvor veien er smal, oversikten dårlig og 
biler kommer fort. Det er komplett uansvarlig og viser at hverken 
utbyggere eller kommunen er oppgaven sin voksen. 

52 2022- Jenny Kleven son, Norway Det verken for beboere eller naturen er vurdert bærekraftig. jenny.kleven@hotmail.com 
06-03 

53 2022- Charlotte Son, Norway Jeg signerer, fordi jeg vil ha natur å ferdes i om rekreasjon charlottebarbulla@gmail.com 
06-03 Barbulla fremfor å møtte gå i boligområder. Og for å bevare 

salamanderdammen og skogen for dyrelivet. 

54 2022- Solveig Son, Norway sol.nyberg@gmail.com 
06-03 Nyberg 

55 2022- Katrine SON, Norway katrine.lekang@gmail.com 
06-03 Lekang 

56 2022- Maria Hoen Oslo, Norway maria.hoen@gmail.com 
06-03 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

57 2022- Sara Stavset Son, Norway sara.stavset@gmail.com 

06-03 

58 2022- All an Elverum, Områder for rekreasjon i skog og natur blir stadig færre, men als_no@yahoo.no 

06-03 Rasmussen Norway allikevel viktige, også i et folkehelseperspektiv. Som tidligere 

innbygger vet jeg hvor verdifullt og viktig hele området er som 

rekreasjonsområdet for innbyggerne på Deør og i Son. 
-En gang Soning - alltid Soning-

59 2022- Ida Skallerud Son, Norway idaskal lerud@g mai 1.com 

06-03 

60 2022- Mona Son, Norway La skogen leve mona.hammervold@gmail.com 

06-03 Hammervold 

61 2022- Heidi Wensell Son, Norway heidiwensell@live.no 

06-03 

62 2022- Anja Son, Norway anja-serigstad@hotmail.com 

06-03 Serigstad 

63 2022- Claudette Hølen, Norway claudette.schwarz@gmail.com 

06-03 Schwarz 

64 2022- Jostein Son, Norway jostein.adalen@gmail.com 

06-03 Ådalen 

65 2022- Suzanne Son, Norway Det er veldig viktig å bevare nærturen. srodsk@gmail.com 

06-03 Rodskier 

66 2022- Tom Erik Son, Norway t_aker@hotmail.com 

06-03 Antonsen 

Aker 

67 2022- Lene Wold Son, Norway Jeg signerer fordi jeg ikke ønsker utbygging av Deørskogen lene.wold@g rna il.com 

06-03 

68 2022- Heidi Moe Son, Norway heidiamoe@gmail.com 

06-03 

69 2022- Stine Juul- Son, Norway Vær så snill og la små og store beholde det fine turområdet sitt! stinethoring@gmail.com 

06-03 Dam 

70 2022- Toril Margrete Son, Norway toril_lithen@hotmail.com 

06-03 Lithen 

71 2022- Stefan Lithen Son, Norway stefanm.lithen@gmail.com 

06-03 

72 2022- Ellen Farm Son, Norway Bevare skogen vi flyttet till Deør for!! ellen_farm@hotmail.com 

06-03 

73 2022- Holen Anita Son, Norway anitaaholen@gmail.com 

06-03 

74 2022- Daniel Moore Son, Norway danielmoorehalvorsen@gmail.com 

06-03 

75 2022- Filip Brevik Son, Norway Jeg har nylig bygget eget hus på Skoglundkollen og jeg har sett filipbrevik@gmail.com 

06-03 hvordan de store entreprenørene ikke forholder seg til regelverk 

og krav. Jeg jobber til daglig med byggetilsyn og jeg har 

desverre ingen tiltro til at noe av naturen kommer til å bli 

forsvarlig ivaretatt gjennom en utbygging! NEI TIL VIDERE 

UTVIKLING AV DEØRSKOGEN 

76 2022- Veronica Son, Norway veronica@hallangen.com 

06-03 Hallangen 

77 2022- Elina Vestby, Norway elina.hjertholm@gmail.com 

06-03 Hjertholm 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

78 2022- Marianne Oslo , Norway marianne.witberg@gmail.com 
06-03 Witberg 

79 2022- Sølvi Son, Norway Bevare skogen og friluftsmulighetene til små og store. solvi.e.m@me.com 
06-03 Edvartsen 

Midthun 

80 2022- Jonas Berg Son, Norway jonasberg@outlook.com 
06-03 

81 2022- Monica More Son, Norway monica.more.82@gmail.com 
06-03 

82 2022- Robert Son, Norway robertdaehlin@hotmail.com 
06-03 Dæhlin 

83 2022- Christer Son, Norway Son er mer enn stort nok christer.ulfsrud@gmail.com 
06-03 Ulfsrud 

84 2022- Marit Husjordløkka matlas@online.no 
06-03 Thorvaldsen 67.1555 son, 

Norway 

85 2022- Janne Son, Norway jj@norskorthoform.no 
06-03 Hesstvedt 

86 2022- Silje Johansen Son, Norway Jeg signerer fordi vi bør bevare rekreasjon området og bevare siljesonsteby@gmail.com 
06-03 salamander dammen på deør til glede for hele nærmiljøet. 

87 2022- June Sveen Son, Norway sveenjune@gmail.com 
06-03 

88 2022- Erlend Larsen Vestby, Norway erlend@mac.com 

06-03 

89 2022- Barbro Moss, Norway bar-pett@online.no 
06-03 Pettersen 

90 2022- Arnt Hansen Son, Norway arntmhansen@yahoo.no 
06-03 

91 2022- Morten Son, Norway mor-in@online.no 
06-03 Ingebrigtsen 

92 2022- Ange la 1555, Norway angelamariason@gmail.com 
06-03 Schulstad 

Schulstad 

93 2022- Lars Oslo, Norway larsmongstad@hotmail.com 
06-03 Mongstad 

94 2022- Marie Oslo, Norway marie_rh95@hotmail.com 
06-03 Haakonsen 

95 2022- Jonas Berg Son, Norway jonasbergjonas@gmail.com 
06-03 Jonas 

96 2022- Therese Solli Son, Norway mariatherese14@icloud.com 
06-03 

97 2022- Inger-Marie Son, Norway stokker@cve.no 
06-03 Stokker 

98 2022- Alf Odin Son, Norway alf.odin.olsen@gmail.com 
06-03 Olsen 

99 2022- Anne 1555 Son, kasparan@online.no 
06-03 Kaspersen Norway 

100 2022- Mette-Lise Son, Norway ruulfsr@online.no 

06-03 Ulfsrud 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

101 2022- Solveig J Son, Norway post.solveig.jacobsen@gmail.com 
06-03 Dalbro 

102 2022- Ruth Helen Son, Norway ruth.bjordal@gmail.com 
06-03 Bjørdal 

103 2022- Trine-Lise Son, Norway tri neliso@g rna il.com 
06-03 Olsen 

104 2022- Jon Son, Norway narnewil@hotmail.com 
06-03 Wilhelmsen 

105 2022- Tatjana Oslo, Norway tatjana.schanche@gmail.com 
06-03 Schanche 

106 2022- Sandstedt Lindeveien 2, Et svært viktig rekreasjonsområde for befolkningen, Brukes gro_sandstedt@yahoo.no 
06-03 Gro 1555 Son, myyye av mange, hele året!!. Et rikt og uerstattelig dyreliv og 

Norway fauna, salamanderdam osv. Her plukker vi bær, går familietur, 
trimrurer osv. Barnehagene og familier benytter gapahuk og 
turstier, og lærer om naturenTa ikke fra Sons befolkning dette 
området som er så viktig for så veldig mange 

107 2022- Anders Engh Son, Norway andersengh81@hotmail.com 
06-03 

108 2022- Jan Rønning SON, Norway Liabråten må bestå som friområde for reptiler, fugler, dyr og jan.th.ronning@gmail.com 
06-03 flora. 

109 2022- Andersen Elin Son, Norway elinchri@gmail.com 
06-03 

110 2022- Karoline Son, Norway Sterkt imot utbygging av Deørskogen! karoline.hjorth@gmail.com 
06-03 Hjorth 

111 2022- Tone Holti Rogneveien, Fordi jeg bor på Deør skog og ønsker å bevare resten av skogen tholti@online.no 
06-03 1555 Son, rundt oss. På vegne av både mennesker, fugler og dyr som bor 

Norway her. 

112 2022- Anne Louise Oslo, Norway Deørskog er et spesielt verdifullt og sårbart naturområde for annelouisehoen@gmail.com 
06-03 Hoen nærmiljøet i Son 

113 2022- Cecilie Røer Son, Norway Vil ikke ha mer utbygging på Deør skog, Liabråten cecilie@son.no 
06-03 

114 2022- Marianne Oslo, Norway marianne.grotte@gmail.com 
06-03 Grøtte 

115 2022- Miranda SON, Norway esottes@online.no 
06-03 Ottesen-

wulvig 

116 2022- Gerald Son, Norway gerald.mcmillan@assaabloy.com 
06-03 Mcmillan 

117 2022- Silje Nordseth Son, Norway silje@d rommesuiten.no 
06-03 

118 2022- Lars Delbekk Deør, Norway Jeg er motstander av videre utvidels av boligområder i et la rsdel bekk@gmail.com 
06-04 fantastisk rehabiliterings- og turterreng. Et grøntområde vi er 

avhengige av for å holde ved like dyre- og planteliv samt 
insekter. 

119 2022- Marianne Son, Norway mariahennes@gmail.com 
06-04 Nessheim 

120 2022- Marianne Son, Norway marianne.haugland@soon.no 
06-04 Haugland 

121 2022- Janne J Son, Norway Jeg signerer fordi jeg ønsker mangfoldet av skogen i janne66e@yahoo.no 
06-04 Erlandsen nærområde. Ser også at de tiltakene i forhold til feks 

salamandere ikke blir vedlikeholdt. 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

122 2022- Christin Son, Norway Har bodd på Deør i mange år og er fortsatt bruker av skogen der christ.eriksen@gmail.com 
06-04 Eriksen til tut og trening. 

123 2022- Bodil Ekrem Son, Norway mot-cus@online.no 
06-04 

124 2022- Astri Grestad Bjerkelia 3 don, grestad.astri@gmail.com 
06-04 Norway 

125 2022- Karoline Son, Norway Det hadde vært veldig tragisk for oss å minste skogen vår. A ha karolinekrohg@hotmail.com 
06-04 Kro hg nærhet til skog er også en verdi Son hadde mistet, mer eller 

Mongstad mindre 

126 2022- Liesbeth Van Son, Norway liesjevk@hotmail.com 
06-04 Kerckhove 

127 2022- Ann Vølstad 1555 Son, En stor del av dette stykket er et mye brukt turområde til et stort annvolstad@gmail.com 
06-04 Norway antall innbyggere. Noe er dyrkajord, riktignok ikke av beste 

kvalitet fordi det er myrlendt/vått (og derfor ikke ideelt for 
husbygging heller). Vi må slutte å bygge på matjord uansett. Det 
finnes et mindre hyttefelt her som godt kan omgjøres til 
boligområde. 

128 2022- Helen Son, Norway helejac@online.no 
06-04 D.Jacobsen 

129 2022- Berit Son, Norway berit.sandberg61@gmail.com 
06-04 Sandberg 

130 2022- Arvid Agnor Vestby, Norway Det har vært alt for mye nedbygging av skogsområder i Vestby agnor.arvid@gmail.com 
06-04 de siste 20 år. Det finnes mange andre alternativer man kan 

bygge ut. En rekke mindre inneklemte lommer finnes om man 
ser på kartet over Vestby. 

131 2022- Inger- Son, Norway Deørskogen må bevares som tur- og friluftsområde! Og inger-jo135@live.no 
06-04 Johanne selvfølgelig for å verne om og natur-, plante- og dyreliv. Det er 

Rønnow jo snart ikke noe skog og natur igjen rundt Son og store deler av 
Vestby. 

132 2022- Kariann Son, Norway Son er ett lite sted som er i ferd med å bli ødelagt slik vestby kariannban@gmail.com 
06-04 Venaas sentrum blir •nå er det nok 

133 2022- Matz Son, Norway sandbergmatz6@gmail.com 
06-04 Sandberg 

134 2022- Therese Son, Norway Jeg er imot mer utbyggingen av Skoglundkollen. a-them@live.no 
06-04 Monge 

135 2022- Nina Moss , Norway ninaegersborg@gmail.com 
06-04 Egersborg 

136 2022- Lisbeth 1555 som, Redd vår skog lisgro22@gmail.com 
06-04 Grøda I Norway 

137 2022- Grethr Son, Norway Er nær nabo til utbyggingen på Skoglundkollen som har vært et g rethe.engerud@g mail .com 
06-04 Engerud mareritt i 3-4 år! Støy, støv og ødeleggelse av nærmiljøet. Vil 

ikke oppleve det samme igjen! 

138 2022- Anne Son, Norway Denne skogen brukes masse av personer i nærområde, risbraat@online.no 
06-04 Risbråthe barnehager og skoler. La oss få slippe å bruke bil for å komme til 

fine turstier som gjør godt for kropp og sjel. Dyrene begynner 
også å få lite plass å bevege seg på. Ikke bygg ut denne skogen, 
vær så snill!! 

139 2022- Torkil Riiser Son, Norway Jeg synes Son og Store Brevik har mistet mye av sin sjarm triiser@hotmail.com 
06-04 grunnet masse utbygging av boliger. 

Vi må ta vare på det lille vi har igjen av grøntområder og ikke 
minst fortsette og ha naturen tett innpå oss. 

140 2022- Øystein Son, Norway oysteinskj@gmail.com 
06-04 Skjerve 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

141 2022- Erik Steffen Son, Norway erik.laaby@gmail.com 
06-04 Laaby 

142 2022- Sigrid Harms Son, Norway sig rid harms@aol.com 
06-04 

143 2022- Monica Moss, Norway m.nauen@online.no 
06-04 Nauen 

144 2022- Gun Munthe Son, Norway gunkolse@online.no 
06-04 Kolseth 

145 2022- Helene Son, Norway a lfhei mhelene@g rna il.com 
06-04 Alfheim 

146 2022- Trond Engen Son, Norway trondengen@hotmail.com 
06-04 

147 2022- Toini Røtterud Son, Norway For stort tempo i utbygging i Son, og friluftsområdene blir borte toi ni rot@onl i ne.no 
06-04 bit for bit. Viktig for naturmangfold, rekreasjon og klima. Vi 

trenger trær og skog i nærmiljøet. 

148 2022- Turid Son, Norway turid.fredriksen@gmail.com 
06-04 Fredriksen 

Arvidsson 

149 2022- max OSLO, Norway maxwm97@gmail.com 
06-04 Mogensen 

150 2022- Trond Arve Son, Norway trond.arve@wasskog.net 
06-04 Wasskog 

151 2022- Peder Varkøy Oslo, Norway peder_v@hotmail.com 

06-04 

152 2022- Hanna Son, Norway hannaguldhaug@gmail.com 
06-04 Guidhaug 

153 2022- Terje Franklin- Vestby, Norway Vi må slutte å bygge ned viktig natur og matjord for kortsiktig nebuqanezzar@hotmail.com 
06-04 Alm ing profitt, det hjelper ikke med masse fine hus og leiligheter hvis vi 

ikke har mat eller økosystemtjenestene som vi er avhengig av. 

154 2022- Vidar Crosby Son, Norway vida r.crosby@outlook.com 
06-04 

155 2022- Frode Kvalø Son, Norway frodekvalo@gmail.com 
06-04 

156 2022- Niels Hølen, Norway niels.nickelsen@gmail.com 
06-04 Nickelsen 

157 2022- Ca ro lyn Son, Norway Utbyggingen vil ødelegge mange steder som er en del av gode carolyn.coelho@gmail.com 
06-04 Coelho minner og opplevelser i barndommen 

158 2022- Lisbeth Brekstad, lisbher@online.no 
06-04 Sandaker Norway 

Hernes 

159 2022- Ingrid Mejdell Son, Norway ingrid.mejdell@gmail.com 
06-04 

160 2022- Preben Son, Norway preben_dahlslie@hotmail.com 
06-04 Dahlslie 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

161 2022- Cecilie Hilsen Auli, Norway Jeg er vokst opp på Deør og skogen rett ved har vært verdens cec.hilsen@gmail.com 
06-04 beste plass å leke, oppdage dyr og natur og å få pause fra 

hverdagens travle dager. Den har enorm verdi for både 
mennesker og det lokale økosystemet. Jeg har med tristhet sett 
hvor mye av naturen som allerede har blitt rasert av ny 
bebyggelse, hvor presset offentlige tjenester har vært av en for 
stor tilvekst og hvor mye av sjelen til et tettsted har fått dø ut. 
Dette virker for meg som et totalt fravær av forståelse av stedets 
karakter og verdi, og en total ansvarsfraskrivelse av hvordan 
dette vil påvirke nærområdet på uttalige plan. Hvordan noen kan 
kjøre på med sjelløse bygg som er designet på en utelukkende 
profitabel måte, som fronter effektivitet og raske inntekter 
istedenfor en fremtidsrettet sensibilitet for hvordan arkitektur og 
utbygging påvirker miljøet rundt og menneskene som lever der, 
forteller meg at de som ønsker dette kun ser profitt på 
medmennesker og det er skummelt. 

162 2022- Mathilde Son, Norway Ønsker å bevare turområdet slik det er! mat hi ldebrybru@g rna il.com 
06-04 Brustad 

163 2022- Andre Son, Norway a ndre.froystadvag@dnb.no 
06-04 Frøystadvåg 

164 2022- Gaute Hansen Son, Norway gautehan@gmail.com 
06-04 

165 2022- Benjamin Asker, Norway benjamin.raugland@gmail.com 
06-04 Raugland 

166 2022- Mathilde Son, Norway mat hi lde.holti@hotmail.com 
06-04 Holti 

167 2022- Anna Son, Norway silver1989@hotmail.com 
06-04 Potempa 

168 2022- Torgeir Son, Norway torgeirv@gmail.com 
06-04 Ødegård 

Voldengen 

169 2022- Silje Camilla Son, Norway siljecamillaj@gmail.com 
06-04 Jådem 

170 2022- Aag Christel Son, Norway christelnw@hotmail.com 
06-04 

171 2022- Daniel Pihl Drammen, danraugland@hotmail.com 
06-04 Raugland Norway 

172 2022- Tone De Son, Norway dekinder73@gmail.com 
06-04 Kinder 

173 2022- Trine Stenseth SON, Norway trineds72@gmail.com 
06-05 

174 2022- Tom Bader 1555 Son, En videre utbygging av Liabråten vil ødelegge et viktig tom.bader@wemail.no 
06-05 Norway rekreasjons og turområde for alle soninger! 

175 2022- Magnhild Furulia 7, Jeg signerer fordi bygging av flere boliger i Deør skog område germain@online.no 
06-05 Germain Norway vil få store konsekvenser for floraen/faunaen og innbyggerne 

som bor i Deør området og i Son 

176 2022- Jacobsen Fredrikstad , rosemari.jacobsen@gmail.com 
06-05 Rose Mari Norway 

177 2022- Elisabeth Son, Norway elisabeth.breistein1111@gmail.com 
06-05 Breistein 

178 2022- Wenche Son, Norway wenche.edwin@gmail.com 
06-05 Edwin 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

179 2022- Kristoffer Hønefoss, La Deør forbli et nabolag med trygge omgivelser der barna kan kristoffer@thorbjornrudhotell.no 
06-05 Skovli Karlsen Norway løpe fritt. Utbygging fører til mer mennesker, mer trafikk og 

mindre trygghet samt nedbygging av et alle kjenner alle 
samfunn som kjennetegnet Deør på 90- tallet 

180 2022- Lina Wensell Son, Norway Jeg bor her, og ønsker ikke at den eneste dype skogen vi har lina.wensell@gmail.com 
06-05 igjen her i Son skal bli ødelagt. Den er rødlistet, og skal vernes. 

181 2022- Marit Bakke Moss, Norway Skogen ved Deør skog er viktig for nærmiljøets beboere! Viktig å marit_2612@hotmail.com 
06-05 beholde grønne områder 

182 2022- Per Henrik Son, Norway phbuntz@hotmail.com 
06-05 Buntz 

183 2022- Dorte Son, Norway aannestad@online.no 
06-05 Aannestad 

184 2022- Benedicte Son, Norway benedicte.minor@gmail.com 
06-05 Mi nor 

185 2022- Christian Son, Norway cmtingen@hotmail.com 
06-05 Tingvold 

186 2022- Betty Son, Norway bettysoe@me.com 
06-05 Søderholm 

187 2022- Lars Mill Son, Norway lars@chilimobil.no 
06-05 

188 2022- Elisabeth Berg Vestby, Norway elisabeth.pronkow@gmail.com 
06-05 Pronkow 

189 2022- Anne Son, Norway prothor@gmail.com 
06-05 Margrethe 

Hess 

190 2022- Ingvild Son, Norway ingvild_rusten@hotmail.com 
06-05 Rusten 

191 2022- Sigurd Holen Son, Norway sigurd.holen@gmail.com 
06-05 

192 2022- Yngve Horn Son, Norway yngve@son.no 
06-05 

193 2022- Marianne Son, Norway karlsen95@hotmail.com 
06-05 Karlsen 

194 2022- Tor Aage Son, Norway post@toraageha nsen.i nfo 
06-05 Hansen 

195 2022- Knut Løvold Lindeveien 2, Det er bærekraftig åta vare på naturen knut.lovold@nmbu.no 
06-05 1555 Son, 

Norway 

196 2022- Hanne Dahle Son, Norway hann-dah@online.no 
06-05 

197 2022- Jeanette Son, Norway Spar naturen! Vi trenger den! bestemor87@hotmail.com 
06-05 Paulsen 

198 2022- Edle Granly Son, Norway edle_granly@hotmail.com 
06-05 

199 2022- Mette Son, Norway mette.epleveien@gmail.com 
06-05 Jørgensen 

200 2022- Trude Deør, Norway trude.torshaug@hotmail.com 
06-05 Torshaug 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

201 2022- Thomas Son, Norway thoq@online.no 
06-06 Qviller 

202 2022- Dirk Martens Son, Norway idirkm@gmail.com 
06-06 

203 2022- Bente Hauger Son, Norway bentkrish67@hotmail.com 
06-06 

204 2022- Mona Helene Son, Norway mona@kondishuset.no 
06-06 Andresen 

205 2022- Rita Marie Son, Norway rimasu78@gmail.com 
06-06 Sund 

206 2022- Trude Paulsen Son, Norway trudebreda hl pau lsen@g rna il.com 
06-06 

207 2022- Lisbeth Son, Norway Jeg signerer fordi jeg er i mot videre boligbygging i Lia bråten, lisbkarol123@gmail.com 
06-06 Eriksen Deør skog i Son. 

208 2022- Silje Sveen Son, Norway Jeg signerer fordi Deørskogen er et viktig rekreasjonsområde. svesil@hotmail.com 
06-06 Skogen skjermer også for motorvei. Det er merkbart mer støy fra 

E6 etter at Liabråten er bygget ut. 
Innbyggere i Son trenger et grønt område å ferdes i. Alle kan 
ikke gå på brygga og spise is eller dra på de små strendene (som 
forøvrig begynner å bli stadig mer tettpakket pga økt 
befolkning.) 

209 2022- Hanne Son, Norway For åta vare på miljøet og naturressurser, og fordi skogen her er hanne.bramness@gmail.com 
06-06 Bramness nødvendig rekreasjonsområde 

210 2022- Lise Brath Son, Norway st-brath@online.no 
06-06 

211 2022- Catrin Bekker Son, Norway Ønsket bevart skogen ca tri n.bekker@g rna il.com 
06-06 Dahle 

212 2022- Anders Son, Norway anders@drommesuiten.no 
06-06 Bergland 

213 2022- Kolbjørn Son, Norway kolbjorn.christoffersen@gmail.com 
06-06 Christoffersen 

214 2022- lna Bye- 1555, Norway ina2901@gmail.com 
06-06 Hansen 

215 2022- Lotta Husand Son, Norway lottahus@gmail.com 
06-06 

216 2022- Berit Lindstad Son, Norway berit.lindstad@gmail.com 
06-06 

217 2022- Ahmed Wafa Son, Norway Jeg vil ha mer natur som er fint for mennesker og dyr amedwafa@hotmail.com 
06-06 

218 2022- Espen Son, Norway emoekkel@onl i ne.no 
06-06 Møkkelgjerd 

219 2022- Sigbjørn Lien Son, Norway sigbjorn.lien@nmbu.no 
06-06 

220 2022- Eldrid Eide Son, Norway Deørskogen er viktig å bevare som lett tilgjengelig grønn lunge eldridroyneberg@gmail.com 
06-06 Røyneberg for alle som bor i området - og uten å måtte kjøre for å komme 

dit. Artsmangfold og dyreliv må skjermes. 

221 2022- Arne Iversen Son, Norway aeiver@online.no 
06-06 

222 2022- Lisa Son, Norway Det stadig blir mindre skog i Son og omegn lisahekkelstrand@gmail.com 

06-07 Hekkelstrand 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

223 2022- Martin Steen Son, Norway Skogen brukes flittig av mange og er viktig for folkehelsa og martin@logpar.com 
06-07 dyreriket. La oss beholde litt skog i nærområde!! 

224 2022- Christina Son, Norway christina@mjellem.no 
06-07 Mjellem 

225 2022- Hanne Son, Norway hanne_hellerud@hotmail.com 
06-07 Hellerud 

Hansen 

226 2022- Lise jacobsen Son, Norway Jeg er helt i mot utbyggingen. Må ta hensyn til artsmangfold og lise@smjregnskap.no 
06-07 friluftsliv!! 

227 2022- Benedicte Son, Norway belomort@outlook.com 
06-07 Mortensen 

228 2022- Line Solberg Son, Norway sonsline@gmail.com 
06-07 

229 2022- Katinka Son, Norway katinka.jorgensen@gmail.com 
06-07 Jørgensen 

230 2022- Frida Gjøby Son, Norway fridagjoby@gmail.com 
06-07 

231 2022- Didrik Son, Norway didrik@fladberg.no 
06-07 Fladberg 

232 2022- Rannveig Son, Norway ra nnveig. la rsen.austad@g rna i 1.com 
06-07 Austad 

233 2022- Martin Son, Norway martinh_no@hotmail.com 
06-07 Hesthagen 

234 2022- Christine Son, Norway christinebirkeland@yahoo.com 
06-08 Birkeland 

235 2022- Nina 1555 , Norway Mot utbygging. Flere frie uteområder i Son. Inkl hundepark. ninjaravn@gmail.com 
06-08 Johnsrud 

236 2022- Kari Lykke Son, Norway Det er unødvendig å bygge så tett på eksisterende boligfelt. Ta karilykke@hotmail.com 
06-08 kostnaden med å sette av plass til friluftsliv mellom 

boligområder. Kalles langtidsinvestering i folkehelse 

237 2022- Silje Flakk Son, Norway silje.fla kk@g rna il.com 
06-08 Flakk 

238 2022- Anton SON, Norway tbredeveien@hotmail.com 
06-08 Bredeveien 

239 2022- Elisabeth Son, Norway Nå holder det virkelig med utbygging på Deør og i Son generelt. elisabethgrande@gmail.com 
06-08 Grande Kan ikke politikerne la oss få beholde noe av det som gjør Son til 

et hyggelig sted å bo? 

240 2022- Wenke Son, Norway wenkelm@online.no 
06-08 Elisabeth 

Mathisen 

241 2022- Hilde Son, Norway Jeg synes det er viktig åta vare på grønt områder av mennesker hildode@gmail.com 
06-08 Voldengen og dyr! 

242 2022- Lene Hallen Son, Norway lene@wasskog.net 
06-08 Wasskog 

243 2022- Cecilia Eggum 1512 Moss, Det er ille at de bygger ut et allerede belastet område. Dette skal vyoa@online.no 
06-08 Norway være barnevennlig, og ikke bare hus. 

244 2022- Lillian SON, Norway Lillian Høstaker lillihoe8@gmail.com 
06-08 Høstaker 
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245 2022- Magne Klann Son, Norway klann@online.no 
06-08 

246 2022- Jenny Son, Norway jenand198303@gmail.com 
06-08 Andersson 

247 2022- Arne Westye Averøy, Norway arnewfjellstad@hotmail.com 
06-08 Fjellstad 

248 2022- Anne Vestby, Norway acsb_abdelhady@outlook.com 
06-08 Abdelhady 

249 2022- Simen Son, Norway simen_g@yahoo.no 
06-08 Gundersen 

250 2022- co lin VESTBY, colin@oslomet.no 
06-08 charnock Norway 

251 2022- Hilde Son, Norway hilde.ericsson@yahoo.no 
06-08 Lindhjem 

252 2022- Camilla Son, Norway camillaskogheim@gmail.com 
06-08 Skogheim 

253 2022- Tad as SON, Norway blir for mye hus i Son. vaitkt@gmail.com 
06-08 Vaitkevicius 

254 2022- Strand Linn Son, Norway Jeg er imot utbyggingen. Det holder nå. linn.strand@gmail.com 
06-08 

255 2022- Ida Riisgård Son, Norway ida_eriksson79@hotmail.com 
06-08 

256 2022- Morten Son, Norway morten.pettersen@unibuss.no 
06-09 Pettersen 

257 2022- Kristian Deør, Norway kristian_hauge@hotmail.com 
06-09 Hauge 

258 2022- Roger Elgveien 50 Den eventuelle utbyggingen vil rasere et turområde, som brukes rojacob@online.no 
06-09 Jacobsen 1555 Son, av svært mange mennesker. A bevare dette området er 

Norway essensielt, fordi det utgjør en betydelig samfunnsfunksjon. 
Rekreasjon, mosjon og naturopplevelser er viktig for folks helse. 
Valium, fysioterapi og sykemeldinger er ikke å foretrekke. 

259 2022- Terje Deør, Norway Jeg signerer fordi det er av stor verdi å ha skog/friområder i terjeroyneberg@g rna il.com 
06-09 Røyneberg nærheten av der folk bor. Særlig gjelder dette for barn og unge. 

Naturen har en egenverdi. 

260 2022- Lise Rakstad Son, Norway Vi bor i området og ønsker dette som et friområde. Jeg er syk, lise.rakstad@gmail.com 
06-09 og min daglige tur for helse er å gå i skogen og inn ved tjernet 

og videre. 

261 2022- Marcus MOSS, Norway Jeg signerer fordi jeg har oppvokst i nærheten, har fortsatt marcus.morken@gmail.com 
06-09 Morken Pløen foreldre i området og eier deler av en eiendom i nærheten. Det 

er viktig åta vare på de få grønne lungene vi har igjen i Son og 
ikke la utbyggerne gå berserk. Det er ille nok det som har blitt 
bygd ut på Deør de siste årene". Hvis de som styrer i Vestby vil 
ha flere boliger i kommunen kan de bygge dem ved siden av 
Asko og de andre ufyselige industriområdene hvor natur har blitt 
fortapt for alltid. Nok av plass. 
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262 2022- Ingerid Utvik SON, Norway Jeg signerer fordi dette er et verdifullt friluftsområde for oss som imu@ntl.no 
06-09 bor i nærheten. Kort vei til fine friluftsområder var en viktig 

grunn til at vi valgte å bosette oss i Son. Det er viktig åta vare på 
slike nærskoger, da de reduserer terskelen for å komme seg ut i 
naturen. 
Vi har også som kommune et ansvar for åta vare på både dyreliv 
og viktige naturtyper. Ata vare på naturmangfoldet når vi 
bygger ut byer og tettsteder tilhører FNs bærekraftsmål. Det må 
vi også følge opp her i Vestby. 
Når kommunens egen kartlegging viser at planene scorer rødt 
på mange ulike områder er det ingen grunn til å gå videre med 
disse planene. 

263 2022- Rune Vegel Son, Norway Man kan ikke bygge ned alt, nå er det bygd nok i dette området. vegel@son.no 
06-09 

264 2022- Andrea Son, Norway andreapascucci737@gmail.com 
06-09 Pascucci 

265 2022- Jøran Juveli 1555 Son, Utbyggingen i Son og omegn er for voldsom og utfordrer både juvelifoto@gmail.com 
06-09 Ma rstra nder Norway miljø - spes i indre Son, og viktige rekreasjonsområder rundt. 

266 2022- Morten Son, Norway mortenhed67@gmail.com 
06-09 Hedenstrøm 

267 2022- Kenneth Son, Norway kennethalfheim@gmail.com 
06-09 Alfheim 

268 2022- Atle Haug Son, Norway atle.haug@g rna il.com 
06-09 

269 2022- Ingrid SON, Norway christingrid@gmail.com 
06-09 Christensen 

270 2022- Marianne Son, Norway mejsvedberg@gmail.com 
06-10 Jonasson 

271 2022- Christine Son, Norway christinekorner@hotmail.com 
06-10 Kørner 

272 2022- Frank Son, Norway Vi må ta vare på som er igjen av turområder i Son. frank@soon.no 
06-10 Skaugstad 

273 2022- Erik Røhne Son, Norway Navnet på området er Deør skog. erik@roehne.com 
06-10 Bygges det ut også her, bør nok navnet endres til bare "Deør", 

då skogen allerede er delvis ødelagt grunnet utbygging, og vil 
bli totalt ødelagt om dette gjennomføres. 
Om vi skal bygge ut her, vil vi på sikt "kvele" Son som et lite 
tettsted. 
Området er meget verdifullt som det er i dag, for beboere på 
nåværende Deør skog, Skoglunkollen som nå blir bygget ut og 
andre beboere i Son og omegn" 
Området er verdifullt også for naturmangfoldet, da det har en 
bra viltbestand, er en produktiv skog med et flott planteliv. 
Bygges det ut her, legger vi godt til rette for at skogen mellom 
dagens Deør felt og opp mot Hølen også vil bli utbygget på noe 
sikt. 
Vi er utrolig flinke til ø ødelegge verdiene vi har rundt oss, og nå 
gjør vi det igjen. 
Det er ingen menneskerett å bo i Vestby kommune eller i 
Sonsområdet. 
Penger er ikke alt, gode livsverdier er viktigere. STOPP denne 
utbyggingen! 

274 2022- Turid Lægreid Son, Norway turid.laegreid@gmail.com 
06-10 

275 2022- Geir Johnny Son, Norway gj-hers@online.no 
06-10 Hersvik 

276 2022- Annr Britt Son, Norway a.b.heltmark@gmail.com 
06-10 Heltmsrk 
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277 2022- Marte Son, Norway marte@svennevig.no 
06-10 Svennevig 

278 2022- Kjell Erik Son, Norway Ønsker ikke utbygging av verdifullt rekreasjonsområde. Politikere kjeraun@online.no 
06-10 Aune må forholde seg til faglige anbefalinger om å la området forbli 

ubebygd. 

279 2022- Marit Engh Son, Norway maritstokke@hotmail.com 
06-10 

280 2022- Bente Hestad Son, Norway Jeg tenker det holder med utbygging nå. Jeg har alltid vært glad behestad@icloud.com 
06-10 og takknemmelig for at mine barn har vokst opp på Deør, med 

skogen rett rundt oss og med gode turmuligheter for 
barnehager og skoler. Vi må ikke ødelegge disse mulighetene 
for fremtidige generasjoner. 

281 2022- Marit Eckhoff Son, Norway På tide åta hensyn til natur, dyr og folk i Vestby kommune! marit.eckhoff@me.com 
06-10 

282 2022- Mina Som, Norway Jeg vil ha deør skog ren!!!!!!! Jeg går tur med hunden min der minarom1@icloud.com 
06-10 Rømming flere ganger i uken og det er en viktig skog å beholde 

283 2022- Ingrid Son, Norway ingrid_alette@hotmail.com 
06-10 Svendsen 

284 2022- Hege Bjerk Son, Deør, Ønsker ikke mer utbygging og rasering av friområder i Son. hegeobjerk@gmail.com 
06-10 Norway 

285 2022- Magnus Son, Norway amagnusmalc@gmail.com 
06-10 Malcolm 

Andersen 

286 2022- Judith-Karin Son, Norway Det har allerede blitt bygget altfor mye i dette område, og nå vi jku-a@online.no 
06-10 Ulvestad må prøve åta vare på det lille som er igjen. 

Adolfsen 

287 2022- Elise Kørner Son, Norway eliseok2006@icloud.com 
06-10 

288 2022- Pia Borg HVITSTEN, pia-b@online.no 
06-10 Norway 

289 2022- Mathias Son, Norway Bruker området aktivt til tur og rekreasjon. m r.smogeli@outlook.com 
06-11 Smogeli 

290 2022- tone blixoeen Son, Norway Det blir altfor massivt! Son er stort nok nå! tone@miravita.no 
06-11 

291 2022- Eva Lisa Piiksi Son, Norway elpiiksi@gmail.com 
06-11 

292 2022- Johanne Gamle Sonsvei Jeg vil bevare Deørskogen/Liabråten som det turområdet det er i johanne.d.hauge@gmail.com 
06-11 Dønnestad 25, Norway dag. Vi trenger alle våre grønne lunger både for folk og ikke 

Hauge minst for dyr. 

293 2022- Hilde Son, Norway hfalkenhaug@yahoo.no 
06-11 Falkenhaug 

294 2022- Vivi Sæverås Son, Norway Signerer fordi det er viktige bevare det lille skogarealet som Son vsaeveras@hotmail.com 
06-11 fortsatt har. 

295 2022- Maria Piiksi Son, Norway Jeg signerer fordi jeg elsker denne delen av Son. Et vakkert mariapiiksi@gmail.com 
06-11 Dahl i område for rekreasjon og gåturer. Fantastisk. 

296 2022- Trude Son, Norway trude.tonheim1962@gmail.com 
06-11 Ton heim 

297 2022- Katharina Almeveien, katharina@skyene.no 
06-11 Crosby Norway 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

298 2022- Thea De son, Norway dekinderthea@gmail.com 
06-11 Kinder 

299 2022- Andre Sveen 1555 Son, sveen14@gmail.com 
06-11 Norway 

300 2022- Per Inge Son, Norway Jeg ser hvor mange som går i dette terrenget hver dag hele året peringestrengen@gmail.com 
06-11 Strengen 

301 2022- Frode Son, Norway frode.martinsen@nortronic.no 
06-11 Martinsen 

302 2022- Karoline Bjerk Son, Norway Ønsker ikke noe mer utbygging av friområdene her i Son bjerkkaroline@gmail.com 
06-11 

303 2022- Else Marie Morellveien 12, Dette er et svært viktig rekreasjonsområde for dyr og mennesker elma-aas@online.no 
06-12 Aasen Norway i alle aldre som må bevares!!! 

304 2022- Pål theodor Son, Norway Jeg er glad i vårt nåværende turområde og bruker det med theod-ko@online.no 
06-12 Kørner glede. 

305 2022- Gitte J Son, Norway Ønsker ikke utbygging i Deørskog pga fauna og gitmarti@online.no 
06-12 Martinsen rekreasjonsområde for mange som bor het. Vi trenger alle en 

grønn skog å vandre i 

306 2022- Malin Becken Skoglundkollen, Jeg signerer dette fordi jeg vil bevare skogområdet i Son. malbec@live.no 
06-12 Son, Norway 

307 2022- Åshild Son, Norway ashildpbye@gmail.com 
06-12 Pettersen Bye 

308 2022- Marit Engen Son, Norway Marit Engen engen.rna rit@g rna il.com 
06-12 

309 2022- Silje Marie Oslo, Norway silje.marie.maanum@gmail.com 
06-12 Maanum 

310 2022- Ivar Bjugn Son, Norway Vi trenger friområder ivabju@gmail.com 
06-12 

311 2022- Ovesen Son, Norway kristian.ovesen@gmail.com 
06-12 Kristian 

312 2022- Mari Rakstad Son, Norway rakstadmari@hotmail.com 
06-12 

313 2022- Oddbjørn Morellveien 12, Viktig rekreasjons- og naturområde for alle i nærområdet. odd bjoern55@g mai 1.com 
06-12 Aasen Norway 

314 2022- Kristine Meier 1555, Norway Vi må bremse litt nå! kri sti ne kol by@yahoo.no 
06-12 

315 2022- Per Gunnar Son, Norway Jeg mener at vi trenger de rekreasjonsområder som er igjen i karlsenper9@gmail.com 
06-12 Karlsen Son 

316 2022- Andrea Fresk Son, Norway andreafresk@hotmail.com 
06-12 

317 2022- Gaute Son, Norway Det er viktig å verne om våre rekreasjonsområder som har vært gaute.karoliussen@gmail.com 
06-12 Karol i ussen under kraftig press de siste 25 år. 

318 2022- Camilla Vestby, Norway cdamengen@gmail.com 
06-12 Damengen 

319 2022- lna Lystad Son, Norway Bevaring av natur, biologisk mangfold, rekreasjonsområde osv. inajacobsen@gmail.com 
06-12 Jacobsen 

320 2022- Lene Steiro Hølen, Norway Bor rett på andre siden av skogen, i utkanten av Hølen, og vi er lene.r.steiro@gmail.com 
06-12 mange fra Hølen som bruker Deør skog til turer. 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

321 2022- Tonje Son, Norway kongerud@hotmail.com 
06-12 kongerud 

322 2022- Jørgen Son, Norway Politikerne i kommunen må stanse disse planene i tråd med jorgenoddvariversen@gmail.com 
06-12 Iversen utredningen konklusjon og kommunens anbefaling. Dette av 

hensyn til naturmangfold og innbyggernes behov for nærskog 
med mulighet foe rekreasjon. 

323 2022- Britt-Hege Son, Norway britt.hege.olsen@gmail.com 
06-12 Lund li 

324 2022- Mark Son, Norway Utbyggingen i Son de siste 10 årene har vært formidabel og mark.germain@online.no 
06-12 Germain overstiger målet politikerne har satt i kommuneplanen. Like ille 

er det at en konsekvensutredning, som klart og tydelig ikke 
anbefaler utbygging, bare skal ignoreres til fordel for profitt. 

325 2022- Cathrine Son, Norway cathals1@gmail.com 
06-12 Halsør 

326 2022- Anders Eide Oslo, Norway Dette er et viktig rekreasjons-, leke-, og friluftsområde for barn, a nders.e.royneberg@g mai 1.com 
06-12 Røyneberg unge og voksne som skaper gode oppvekst- og bomiljø i 

områdene Vollehagen og Deør Skog. 

327 2022- Une Bakken Son, Norway uneklh@broadpark.no 
06-12 

328 2022- Tommy Hølen, Norway tommyjohansen@ymail.com 
06-12 Johansen 

329 2022- Trond Bringebærlia trond.skogland@gmail.com 
06-12 Skogland 52, Norway 

330 2022- Runa Holst Son, Norway ru na@foto-gutta.com 
06-12 

331 2022- Karianne Son, Norway Jeg på på Deør Skog, lever og ånder for denne skogen! Det er karianne_ditlefsen_7@hotmail.com 
06-13 Ditlefsen mitt paradis påjord!A •Vet at det er det samme for mange, 

mange flere! Men det viktigste er kanskje å verne skogen for alle 
de rødlistede artene som lever der, sin del 

332 2022- Dag Erland Son, Norway Dette er et populært og sårt tiltrengt turområde. Nesten det olsendagerland@gmail.com 
06-13 Olsen siste i hele Son 

333 2022- Ase Fagerlid Son, Norway aase.fagerlid@gmail.com 
06-13 

334 2022- Terje Lunder Son, Norway Er i mot utbygging av Deør skog /Liabråten. terje.lunder@gmail.com 
06-13 

335 2022- Arild Nakling Son, Norway arild.nakling@gmail.com 
06-13 

336 2022- Juliane son, Norway ønsker at skogen skal få bli som den er bekky_oslo@hotmail.com 
06-13 Rebekka 

337 2022- Kirsten Oslo, Norway Jeg signerer fordi jeg har mye familie i Son, og både voksne og stskigu@stsunniva.no 
06-13 Guidhaug barn bruker skogen mye. Dessuten er jeg generelt for bevaring 

Varkøy av de norske skogene. 

338 2022- Marisanna Son, Norway marisannadanielsson@hotmail.com 
06-13 Steen 

Danielsson 

339 2022- Berit Gressvik, Det er utrolig viktig for et godt bomiljø at naturområder i beriguld@hotmail.com 
06-13 Guidhaug Fredrikstad, nærmiljøet bevares! Jeg har nær familie bosatt i Son, som har 

Norway valgt å bosette seg der ut fra stedets sjarm og egenart som et 
lite tettsted med kystnær natur. Det vil være tragisk om dette 
forringes av uhemmet boligutbygging. 

340 2022- Aase Hersleth Son, Norway Deørskogen bør bestå da det er et viktig naturområde for Son! aase_holsen@hotmail.com 
06-13 Holsen 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

341 2022- Øivind Varkøy 0260 Oslo, oivind.varkoy@nmh.no 
06-13 Norway 

342 2022- Torunn Engen Son, Norway torunnengen@hotmail.com 
06-13 

343 2022- Colin Oswald Oslo, Norway colin.oswald@gmail.com 
06-13 

344 2022- Kristine Son, Norway k_amalie@hotmail.com 
06-13 Braaen 

345 2022- Silje Lian Oslo, Norway sblian@gmail.com 
06-13 

346 2022- Helen Szabo Moss , Norway Har barnebarn og barn på Deør, og vi har behov for natur og heszabo@gmail.com 
06-13 friluftsområder. 

347 2022- Nora Hølen, Norway Stemor bor i Deør nora_nickelsen@hotmail.com 
06-13 Nickelsen 

348 2022- Anders Son, Norway arefsahl@gmail.com 
06-13 Refsa hl 

349 2022- Stine Son, Norway stine@mediabuy.no 
06-13 Jacobsen 

350 2022- Elisabeth Son, Norway elisabeth.haug@gmail.com 
06-13 Haug 

351 2022- Mari Sveen Oslo, Norway sveenmari@gmail.com 
06-13 

352 2022- Peter munk Orelia son, petermunk71@gmail.com 
06-13 Petersen Norway 

353 2022- Nina Fornes Deør skog, Fordi det er et MYE brukt turområde. Det er ikke store skogen så ninaison@live.no 
06-13 Norway det blir for lite plass igjen (etter utbygging) hvis man skal kunne 

ha følelsen av å gå i skogen og ikke i "kø". Vi trenger 
rekreasjonsområde uten å måtte kjøre bil for å komme dit. 

354 2022- Ranja Son, Norway La området stå i fred. Her er sårbare arter og et biomangfold ranja.animalrights@gmail.com 
06-13 Bendixen viktig å bevare. Det er et kjært rekreasjonsområde for svært 

mange, og det er hjemmet til millioner, om ikke milliarder av dyr 
vi må skjønne viktigheten av. Bevar dette naturområdet. 

355 2022- Reidun Sollie Son, Norway reidunsollie@hotmail.com 
06-14 

356 2022- Merethe Dilling, Norway stimer72@gmail.com 
06-14 Røen 

357 2022- Per Kristian Son, Norway pk_nor@hotmail.com 
06-14 Nordli 

358 2022- Justyna Son, Norway Deør skog er et fantastisk naturområde som vi, både barn og justyna.d.rozycka@gmail.com 
06-14 Rozycka voksne, bruker daglig. Barna elsker å gå turer i skogen, stå på 

skøyter på Bjørnedamen om vinteren, sitte ved bålet på 
Gapahuken eller plukke blåbær på sen sommer. Det er der hvor 
vi henter oss etter en travel dag på jobb, ta en løpetur eller bare 
nyter ro som kan oppleves i skogen. Deør skog er et viktig sted 
for å holde oss i god helse, både fysisk og mentalt. La den være! 

359 2022- Wenche Son, Norway whekrist@onl i ne.no 
06-14 Kristiansen 

360 2022- Michael Hølen, Norway Jeg signerer fordi jeg bor i Vestby kommune og er opptatt av å michael8wat@gmail.com 
06-14 Watne ivareta lokale grøntområder - det er på tide med en arealnøytral 

politikk. 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

361 2022- Nina Eriksen Son, Norway nceriksen@gmail.com 
06-14 

362 2022- Karina Son, Norway karinaaminde@gmail.com 
06-14 Angelika 

Minde 

363 2022- Vigdis Østmo KONGSBERG, vigdis.ostmo@gmail.com 
06-14 Norway 

364 2022- Per Hilding Gressvik, Jeg signerer, fordi jeg har nær familie i Son - gode bomiljøer pehisy@hotmail.com 
06-14 Syversen Fredrikstad, trenger nærområder som også ivaretar behovet for rekreasjon 

Norway og naturmiljø. Dette ivaretar også særpreget ved Son, og må 
vektes tyngre enn kortsiktig fortjeneste (for få)! 

365 2022- Heidi Vegel Son, Norway heidi@son.no 
06-14 

366 2022- Terese Kamlin Goteborg, t.kamlin@gmail.com 
06-14 Sweden 

367 2022- Ragnar Nese HØLEN, lyserealv@gmail.com 
06-15 Norway 

368 2022- Jannicke Son, Norway jannicke@soon.no 
06-15 Stubberud 

369 2022- Lund Vivian Son, Norway Nå holder det med utbygging og fjerning av skog,vi har ikke noe lundvivianbeate@yahoo.no 
06-15 igjen 

Rådyrene har ikke noe sted å gjemme seg heller lenger,de er 
stresset der de går rundt på asfalt/gangveiene 

370 2022- Florell Solveig Son, Norway solveigflorel l@hotmail.com 
06-15 

371 2022- Elizabeth Oslo , Norway En viktig sak! elizabeth_rahel@hotmail.com 
06-15 Varkøy 

372 2022- Andre Haug Son, Deør, haug.andre@hotmail.com 
06-15 Norway 

373 2022- Henning Son, Norway henning@soon.no 
06-16 Andreassen 

374 2022- Marianne Son, Norway marianne@henes.no 
06-16 Tønsberg 

375 2022- svein olsen SON, Norway evjolsen@online.no 
06-16 

376 2022- Liss Mette Son, Norway liss.hartmark@gmail.com 
06-16 Hartmark 

377 2022- rune Lunder Son, Norway ru nelu nder@gmail.com 
06-16 

378 2022- John Harley Son, Norway Jeg signerer fordi nok er nok!!! Jeg var vitne til Br. T.'s john.e.harley@gmail.com 
06-16 fremgangsmåte på Liabråthen og det var ikke pent. 

379 2022- Annett Hølen, Norway annett.schomacker@gmail.com 
06-16 Schomacker 

380 2022- Bjørn Hølen, Norway bjorn.ravnestad@gmail.com 
06-17 Ravnestad 

381 2022- Thomas Son, Norway t-m ika lsen@outlook.com 
06-17 Mikalsen 

382 2022- Laila-Christine son, Norway lcrb82@hotmail.com 
06-17 R Bendiksen 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

383 2022- Leif Høyland Son, Norway Ønsker å beholde et fantastisk turområde jeg benytter ofte. leifhoyland@gmail.com 
06-17 Viktig å ha nærområder man kan bevege seg i når man 

begynner å dra på åra. 

384 2022- Veronica Vestby, Norway veronicahelen.hussey@gmail.com 
06-17 Helen Hussey 

385 2022- Trond Son, Norway Jeg signerer fordi tiltaket raserer natur- og rekreasjonsarealer. trond 1 O@outlook.com 
06-18 Smogeli 

386 2022- Bjørn William Son, Norway bjornwilliam@mac.com 
06-18 Lindgren 

387 2022- Jørn Pearson Son, Norway joern@soonvision.no 
06-18 

388 2022- Kristin Son, Norway kris-und@online.no 
06-18 Undlien 

389 2022- Rolf Bjørlo Son, Norway rolf.bjorlo@gmail.com 
06-19 

390 2022- Agnar Son, Norway Jeg synes det er svært viktig å beholde Deørskauen som agna r.hattestad@outlook.com 
06-20 Hattestad rekreasjons- og naturområde. 

391 2022- Erik Røste HØLEN, erik.lehmann@mac.com 
06-20 Wiik- Norway 

Lehmann 

392 2022- Daphne Son, Norway Er sååå glad i naturen i vårt nærområdeA • daphnestanford@outlook.com 
06-20 Kørner 

393 2022- Eirik Våler, Norway eirik.nerhagen@live.com 

06-20 Nerhagen 

394 2022- Bjørg Eli Son, Norway bjorgjansrud@hotmail.com 
06-21 Jansrud 

395 2022- Sven Rasch Son, Norway Jeg er imot utbyggingen på Deør skog. sv-c-ras@online.no 
06-22 

396 2022- Anne Rasch Son, Norway Jeg er imot utbyggingen av Deør skog. annhenn@online.no 
06-22 

397 2022- Inger Marie son, Norway imj.soon@gmail.com 
06-22 Johnsen 

398 2022- Sally C. Son, Norway sally_cecilie@hotmail.com 
06-22 Burman 

399 2022- Marius Son, Norway thompx@me.com 
06-22 Thompson 

400 2022- lan Christian Son, Norway Deørskogen er et viktig friluftsområde for Deør/Son, en videre fkhian@hotmail.com 
06-22 Burman utbygging vil ødelegge dette flotte turområdet. En stemme for 

utbygging er en stemme mot folkehelsen". 

401 2022- Anne Grete Son, Norway agkrosby@gmail.com 
06-22 Kros by 

402 2022- Solstad Eli Orelia 9, Elsker å ferdes i Deørskogen. soldama@online.no 
06-23 Norway Skogen gjør oss til et helt menneske. 

Vær så snill å la oss beholde skogen den er terapi for kropp og 
sjel! 

403 2022- Malene Son, Norway malenekolderup@icloud.com 
06-24 Kolderup 

404 2022- David Son, Norway david-ddb@hotmail.com 
06-24 Brand borg 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

405 2022- Øyvind Son, Norway oroyseth@gmail.com 
06-24 Røyseth 

406 2022- Cathrine Son, Norway cat.lie@hotmail.no 
06-25 Rønningen 

407 2022- Einar Jungård 1555 Son, Asiat «man skal ta hensyn til skogen og bygge mellom trærne» jungaard@online.no 
06-25 Norway blir for dumt. 

Ta en titt på de nærmeste utbyggingene og se hva som er 
resultatet der. (Det er flere enn Skoglundkollen). Les gjerne 
materialet i forkant av endelig reguleringsplan, 
reguleringsplanen og se hva som er resultatet. 
Poenget er: Jåleordene som brukes, er nettopp det. Og kun det. 

408 2022- Randi Frei, Norway adewiig@gmail.com 
06-26 Adelaide Wiig 

409 2022- Kerstin Son, Norway kersti nwenzel@me.com 
06-26 Wenzel 

410 2022- Ingvild Son, Norway iroeyneb@gmail.com 
06-26 Røyneberg 

411 2022- Helly-Hansen Son, Norway annekarenhh@gmail.com 
06-26 Anne-Karen 

412 2022- Ingeborg Son, Norway ingeborgthorsoe@hotmail.com 
06-27 Thorsø 

413 2022- Tom Son, Norway tombros@online.no 
06-28 Brøsholen 

414 2022- Ann-Christin Son, Norway ann-c-wi@online.no 
06-28 Wiig 

415 2022- Ase May Son, Norway amreitan@hotmail.com 
06-29 Reitan 

416 2022- Trine Oslo, Norway https://www.a pol lon.u io.no/a rtikler/2021 /1 _restau rere_natur.html trine.nickelsen@apollon.uio.no 
06-29 Nickelsen 

417 2022- Eugen Steinar 1550+Hølen+, Eugen Bråthen Nesteby eugen.nesteby@gmail.com 
06-30 Neste by Norway 

418 2022- Christine SON, Norway Jeg vil bevare skogen. christine_ranum@hotmail.com 
07-03 Ra num 

419 2022- Marianne Son, Vestby, marianne.siewert.oren@gmail.com 
07-04 Øren Norway 

420 2022- Cecilie Son, Norway cecilie.halvorsen61@gmail.com 
07-05 Halvorsen 

421 2022- Marianne Son, Norway marianne.meldre@outlook.com 
07-05 Meld re 

422 2022- Lina Varkøy Oslo, Norway I i nava rkoy@hotma i 1.com 
07-05 

423 2022- Mari Son, Norway Rasering av arealer for fritid. Mennesker trenger fri natur for å ha mari.maurstad@gmail.com 
07-05 Maurstad det bra! 

424 2022- Trond Son, Norway trondsdahl@gmail.com 
07-06 Smaadahl 

425 2022- Ragnar Håvie Oslo , Norway ragnarhavie@gmail.com 
07-09 

426 2022- Liv-Aagot Tyriveien 4. Son li-aagos@online.no 
07-13 Stensrud , Norway 
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427 2022- Hilde Nordby Son, Norway Ønsker å beholde skog da dette er viktig for alt liv. hi_cn@icloud.com 
07-28 

428 2022- Christiane Son, Norway Bevar norsk natur! chrispfarre@hotmail.com 
07-30 Pfarre 

429 2022- Kjetil Mjøs Son, Norway kjetil.mjos@gmail.com 
08-14 

430 2022- Ivar Eide Drøbak, jeg er leder av lokal Birdlife Frogn og vi har ingen Birdlife i ivar@1448.no 
08-16 Norway Vestby. Vi prøver så godt vi kan å sende inn høringer på viktige 

utbyggingssaker i vestny Kommune 

431 2022- Kristin Son, Norway krimid@online.no 
08-22 Maagaard 

Midthun 

432 2022- Judith Vik Son, Norway judithisabellevik@gmail.com 
08-28 

433 2022- Therese Son, Norway therese.adolfsen@gmail.com 
08-29 Adolfsen 

434 2022- Marisa Forså Surnadal, marisa_forsaa@hotmail.com 
09-18 Norway 

435 2022- anne horn SON, Norway Utbygging av Deørskogen er et overgrep mot naturverdier og annehorn@online.no 
09-23 menneskelig trivsel. Allerede utsprengningen av Skoglundkollen, 

med tilhørende fyllmasse på tilstøtende våtmark, var en 
katastrofe. En ytterligere rasering av skogsområdet vil bety en 
verdiforringelse av uante dimensjoner. Nærhet til natur- og 
skogsområder har vært det mest positive for mange av oss som 
har bosatt oss i Son. Dette fortrinnet er nå i ferd med å forsvinne, 
grunnet ufattelig ukloke avgjørelser av flertallet i Vestby 
kommunestyre. 

436 2022- Christian Son, Norway Fortetning skal være i Vestby ihht regulering 80/20 hallanpuravida@hotmail.com 
09-25 Hallan 

437 2022- jan samuelsen son, Norway Vestby kommune har ødelagt nok av nærområdet på janwsa@icloud.com 
09-26 vollhagen/deør nå! 

438 2022- Brage Son, Norway bwollnick@hotmail.com 
10-11 Wollnick 

439 2022- Marianne 0. Son, Norway mosmedegaard@hotmail.com 
10-12 Rakstad 

440 2022- rolf petter son, Norway vi må bremse utbyggingen, sonsområdet må få tid til å vokse rolfpetter58@gmail.com 
10-14 kaxrudholen seg til 

bergersen 

441 2022- Gry Jacobsen Vestby, Norway jacobgry@hotmail.com 
10-24 McBride 

442 2022- Rebekka As, Norway rebekkash@outlook.com 
10-25 Haldorsen 

443 2022- Sara Sara As, Norway sarakristoffersson1@gmail.com 
10-26 

444 2022- Mariella Nora Kolbotn, marimemo@online.no 
10-27 Isabella Norway 

Memo 

445 2022- Pernille As, Norway pernille.fri@hotmail.no 
10-28 Fritheim 

446 2022- Sindre Son, Norway sindre8@hotmail.no 
10-29 Omarhaug 
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447 2022- Anette Vestby, Norway Jeg vil beholde det fine natur. terrenget som er. anettegrondahl@gmail.com 
10-29 Grøndahl 

448 2022- Hanne- Son, Norway hcbrevig@hotmail.com 
10-29 Christine 

Brevig 

449 2022- Anja Son, Norway Jeg ønsker å bevare skogen og friområder i Son anja_pettersbakken@hotmail.com 
10-29 Petters bakken 

450 2022- Anette Son, Norway Familien og jeg har Deør skog som nabo. Vi bruker området til anette_tonsberg@hotmail.com 
10-29 Tønsberg tur og rekreasjon, for gå- og løpeturer. Vi er opptatt av å ivareta 

dyretråkk og artsmangfold, kunne plukke sopp og bær i 
nærmiljøet. 

451 2022- El len Fleisje 1555 Son, ellen@soon.no 
10-29 Andreassen Norway 

452 2022- Harald Kværk Son, Norway hkvaer@online.no 
10-29 

453 2022- Marianne Vestby, Norway mskjerstad@msn.com 
10-29 Skjerstad 

Andersen 

454 2022- Yngvil Vinje, Norway yngvil.wendelbo@gmail.com 
10-29 Wendelbo 

455 2022- Kari Johanne Son, Norway kariottesen62@gmail.com 
10-29 Ottesen 

456 2022- Laila Bergvin Son, Norway Deørskogen har vært vår så lenge vi har bodd her nå 45 år. A det laila.hyldmo123@gmail.com 
10-29 Hyldmo vil vi det skal forsette. 

457 2022- Marius Son, Norway Ønsker å bevare skogen som turområde marius.rakstad@gmail.com 
10-29 Rakstad 

458 2022- Kristiansen Son, Norway kristoy@yahoo.com 
10-29 Øyvind 

459 2022- May Jønsson Spydeberg, mayjon 7 4@gmail.com 
10-29 Norway 

460 2022- Monica Son, Norway corradodelfin@hotmail.com 
10-29 Finstad 

Stoneman 

461 2022- Trygve Olsen Vestby, Norway trygmaya@frisurf.no 
10-29 

462 2022- Inger Son, Norway Nå må utbyggingen stoppe! Det lille vi har igjen av friområder inger.hanssen@hotmail.com 
10-29 Hanssen mellom Son og motorveien må bestå. Dette er et kjært 

rekreasjons område som brukes daglig/ukentlig av svært mange 
i alle aldre. Jeg er vokst opp i Son, bortsett fra 8 år i yngre dager 
har jeg bodd her. Er nå 56 år. Må jeg bare si at jeg ikke kjenner 
Son igjen. Det et trist å se utviklingen av Son og Omegn - har 
ingen god følelse med alt som har skjedd og vil skje. Om denne 
utviklingen fortsetter må beboere i Son sette seg i bilen å kjøre 
til en av våre nabokommuner for en skogtur? Penger har makt.... 

463 2022- Jørn Oslo, Norway Jeg signerer fordi vi flyttet til Deør i 1975 og alle våre barn har jorn@akerstrom.no 
10-29 Åkerstrøm lekt og brukt Deør skogen sommer og vinter. Flyttet fra Deør 

etter 3 år og bodde så på Liabråten i 9 år" Ungene brukte 
grusveien fra Liabråten og til Solhøy skole og vi gikk mye tur 
med hundene den veien. Nå er alt dette i ferd med å bli ødelagt 
for alltid av utbyggerne. Og det stopper ikke med Deør skogen i 
Sons området. 

464 2022- Camilla Trondheim Natur må bevares, og Son er ingenting uten. camillamortensen@live.no 
10-29 Mortensen /Son, Norway 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

465 2022- Eve Jenssen SON, Norway evejenssen@hotmail.com 
10-29 

466 2022- Linda Wensell Moss, Norway Stedet er et viktig sted for harmoni i livet for svært mange linda.wensell@gmail.com 
10-29 mennesker, samt at skogen huset mange sårbare arter! Spesielt 

amfibier og f.x. snoker. 

467 2022- Linn Soleiefaret 4, linn.nordeidet@gmail.com 
10-29 Nordeidet 1555 Son, 

Norway 

468 2022- Tommy Enger Son, Norway tommy_enger@hotmail.com 
10-29 

469 2022- Lina Oberg Son, Norway oberglina@hotmail.com 
10-29 

470 2022- Marius Son, Norway opmagron@gmail.com 
10-29 Grønvold 

471 2022- Ken Hølen, Norway Dette er viktig! dinokarting@gmail.com 
10-29 Amundsen 

472 2022- Corinna Son, Norway corinna.b.petersen@gmail.com 
10-29 Petersen 

473 2022- Jon Arne Son, Norway trollvika1 OO@gmail.com 
10-29 WILHELMSEN 

474 2022- Monica Been Hølen, Norway monica_been@hotmail.com 
10-29 

475 2022- Renate Son, Norway renateell@hotmail.com 

10-29 Ellingsen-
Berg 

476 2022- Vibeke Marie Son, Norway vibekemariesvendsen@gmail.com 
10-29 Svendsen 

477 2022- Thorstein Moss, Norway t_stensby@hotmail.com 
10-29 Stensby 

478 2022- Maria Haugh Son, Norway haugh76@hotmail.com 
10-29 

479 2022- Jon Martin Son, Norway jmaustad@gmail.com 
10-29 Austad 

480 2022- Tor Olav Son, Norway torohys@gmail.com 
10-29 Hystad 

481 2022- Ole-Morten Son, Norway Dette er et viktig rekreasjonsområde for store og små i Son, og olemortenb@hotmail.com 
10-29 Ellingsen- andre nærliggende steder. Det er fauna og flora vi må verne for 

Berg fremtiden. Utbyggingen vil føre til irreversible skader på begge 
deler. Grunnlaget for fremtidige generasjoner legges nå. 

482 2022- Linn Waatvik Son, Norway linn_waatvik@hotmail.com 
10-29 

483 2022- Tor Holst Son, Norway tor@familienholst.com 
10-29 

484 2022- Kristine Kolby Son, Norway kristine.kolby@gmail.com 
10-29 Meier 

485 2022- Marcus Oslo, Norway Området har høy verdi for meg,barn,natur og dyr. marcusmattison1 O@gmail.com 
10-29 Mattison 

486 2022- Svanhild Son, Norway svanhildengen@hotmail.com 
10-29 Engen 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

487 2022- Kjetil Haugen Son, Norway kjetil@haugen.com 
10-29 

488 2022- Paul Fredrikstad, paulspor@online.no 
10-29 Sporsheim Norway 

489 2022- Vera Heivang Son, Norway Vi er avhengig av natur rundt oss. vera.heivang@me.com 
10-29 Det er viktig for helsa. Både for trim og psyke. 

Det er også viktig for dyrelivet. 
Den produserer oksygen og forbruker C02. 

490 2022- Unni Sletta Son, Norway Vi trenger den naturperlen intakt marvefleks7@gmail.com 
10-30 

491 2022- Jostein Berge Son, Norway Synes dette er fantastisk vakker natur og har akkurat kjøpt bolig jostein.berge@outlook.com 
10-30 der på grunn av flotte omgivelser 

492 2022- Maria Therese Son+, Norway Jeg bruker den fantastiske skogen mye mariasol@live.no 
10-30 Ahlgren Solli Blir en stor tragedie om den blir bebygd 

493 2022- Stein Bruland 1555 son, stein.bruland@gmail.com 
10-30 Norway 

494 2022- Even Son, Norway evenkongerud@g rna il.com 
10-30 Kongerud 

495 2022- Heidi Vinsrud Son, Norway h.vi nsrud@g rna il.com 
10-30 

496 2022- Frode Grimlid Son, Norway frode@grimlid.no 
10-30 

497 2022- Anne Merete Son, Norway Fordi jeg er imot slik hensynsløshet og lite ydmykhet for naturen, annemeretej@gmail.com 
10-30 Sjoberg og den verdien den har for hvert enkelt menneske. 

Dette er helt uvurdelig og skammelig. 
Kun profitt og kapitalinteresser! 
Stopp denne galskapen !! 

498 2022- Rita Som, Norway rita.l@online.no 
10-30 Lynghaug 

499 2022- Heidi Renate Son, Norway heidi.r.bahr@gmail.com 
10-30 Bahr 

500 2022- Astrid Son, Norway astridgangestad@gmail.com 
10-30 Gangestad 

501 2022- Therese Son, Norway therese.thunshelle@gmail.com 
10-30 Thunshelle 

Wiig 

502 2022- Jan Kjølberg Son, Norway jekjolberg@yahoo.no 
10-30 

503 2022- Gry Paus De SON, Norway Jeg signerer dette fordi deørskogen er en viktig del av Son. Den grydemik@gmail.com 
10-30 Mik er nærskog for barnehagen og skole. Den er rekreasjon for meg. 

Den gir Son det viktige som gjør atjeg trives her. Kunne gå rett 
ut i naturen er livskvalitet for meg. 

504 2022- Jenny Ekrem Son, Norway surprise4me@hotmail.com 
10-30 Coelho 

505 2022- Eivind Son, Norway ekolderu p@outlook.com 
10-30 Kolderup 

506 2022- Jan Aage Son, Norway janaage_nordang@hotmail.com 
10-30 Nord ang 

507 2022- Trine Wiik- Hølen, Norway trine@wiik-lehmann.no 
10-30 Lehmann 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

508 2022- Thomas Vestby, thomas.syvertsen@yahoo.com 
10-30 Syvertsen Norway 

509 2022- Turid Eriksen Son, Norway turid-eriksen@hotmail.com 
10-30 

510 2022- Karianne Son, Norway kariannegronna@gmail.com 
10-30 Grønna 

511 2022- Hanne Son, Norway Deørskogen er er verdifullt rekreasjonsområde for Son sine hannemagnussen@gmail.com 
10-30 Magnussen innbyggere. I stedet for å tillate ytterligere ødeleggelse av 

rekreasjonsområder og grønne lunger i Son bør kommunen 
fokusere på boligreserver som foreligger i og med store tomter 
på eksisterende hyttefelt. Det er på høy tid at det ryddes opp i 
trafikkfarlige veier, ulovlige kloakkutslipp og annen infrastruktur i 
disse områdene. 

512 2022- Nina Torply Son, Norway nina.torply@gmail.com 
10-30 

513 2022- Jan Rønning SON, Norway Jeg signerer fordi utbygningsplanene ikke hensyntar theokratix@gmail.com 
10-30 kommunens egen risikovurdering, fordi det truer flora og fauna 

og fordi mye av det planlagte bevarte grøntområdet ligger 
under kraftlinjer. 

514 2022- Inger Marie Son, Norway inger_marie@hotmail.com 
10-30 Bekkevold 

515 2022- Pia Martinsen Son, Norway Jeg signerer fordi jeg synes det blir for trangt, og det er natur pmartinsen@telia.com 
10-30 der som burde bevares. Det som er utbygd allerede på Deør er 

alt for trangt, og ødelegger de denne skogen ødelegger de 
enviktig lunge i Son. 

516 2022- Ingrid Son, Norway ingridfredstad@gmail.com 
10-30 Fredstad 

517 2022- Camilla Son, Norway camilla_vaar_austheim@hotmail.com 
10-31 Austheim 

518 2022- Cecilie 1550, Norway ctegneby@gmail.com 
10-31 Tegneby 

519 2022- Siw Grinaker Son, Norway siw.grinaker@gmail.com 
10-31 

520 2022- Petter holm Son, Norway petter.holm@kantar.com 
10-31 

521 2022- Kjersti Son, Norway kjersti.elvsveen@gmail.com 
10-31 Elvsveen 

522 2022- Tori Florapop Sarpsborg, toriflorapoppedersen@gmail.com 
10-31 Pedersen Norway 

523 2022- Birgitte Deør+, Norway birgittenybraten@hotmail.com 
10-31 Nybråten 

524 2022- Linn Etienne Askim, Norway linn_etienne@hotmail.com 
10-31 Vege I 

525 2022- Lisbeth Son, Norway Vi trenger skogen som frimuftsonråde lishalvorsen@gmail.com 
10-31 Halvorsen 

526 2022- Wiktoria Son, Norway wiktorczyk.wiktoria@gmail.com 
10-31 Wiktorczyk 

527 2022- Geir Dahle Son, Norway da hle.gei r@g rna il.com 
10-31 

528 2022- Einar Eckholdt Son, Norway einar.eckholdt@gmail.com 
10-31 



# Dato Navn Bosted Comment E-post adresse 

529 2022- Silje Mjøs Son, Norway silje.roekke@gmail.com 
10-31 

530 2022- Hans Hølen, Norway christoffersen.hans@gmail.com 
10-31 Christoffersen 

531 2022- Patrik Son, Norway patrikjansson8@gmail.com 
10-31 Stensrud 

532 2022- Jørn Pearson Son, Norway joernpeder@gmail.com 
10-31 



Vestby kommune 
HØRINGSUTTALELSE TIL PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG 
KOMMUNEPLANEN 2023-2034  
Høringsinnspill til nr. 38, Liabråten 
 
I forbindelse med foreslått utbygging av Deørskogen, ønsker vi å registrere en rekke bekymringer som 
et felles innspill på vegne av beboergruppa som er mot utbyggingen på Deør (aktivert på Facebook 
som Beboergruppe mot utbygging av Deørskogen).  
Deørskogen er per i dag et av de mest brukte friluftsområdene i Son, og et meget viktig 
nærskogområde for hele Deør, samt Hølen.  
 
Planområdet består av et meget viktig nærskogområde med et godt etablert stisystem. 
Miljødirektoratet har kartlagt friluftsområdet og den planlagte utbyggingen berører område S38-
Skoglundåsen og S6-Deør. Begge områdene er av Miljødirektoratet verdisatt som «Svært viktig 
friluftsområde». Utbyggingen vil dermed fordre inngrep i et område som er kartlagt og verdsatt som 
friluftsområde.  
 
I planforslaget som legges frem av utbygger er det foreslått at det skal stå igjen grøntområder, og det 
argumenteres for at utbyggingen derfor ikke vil ødelegge folks nærhet til natur. Vi i beboergruppen ser 
på dette med stor bekymring på flere punkter. For det første er det i planområdet en kryssende 
høyspenttrase. Denne er ikke merket klart opp i utbyggers kartforslag, men går gjennom en betydelig 
del av det de setter til side som grøntarealer. I tillegg til selve traseen må det derfor regnes med en 
vernesone, og tas høyde for at det under høyspenttraseer er krav om jevnlig hogst – dette er noe som 
har en betraktelig innvirkning på mulighetene til å bruke området til friluftsområder der hvor 
vernesone og hogstområde går. Vi peker også til at det for tiden foregår en oppgradering av 
høyspentanleggene i Norge. En eventuell oppgradering vil øke vernesonen betraktelig. Uansett er 
status per i dag at høyspentlinjene tar bort en god del av det som er satt til side som grøntareal i 
utbyggers forslag.  
 
I tillegg er det lagt frem av utbygger at stiene i området skal bevares. Dessverre er det ikke slik at stier 
i seg selv er verdifulle: de tilbyr naturopplevelser fordi de ligger i skogen. I utbyggingsforslaget går 
det klart frem at de vil ligge for tett opp til bebyggelsen til å ha noen friluftsverdi. En ‘bevaring’ av 

ferdselsårer vil dermed ikke beskytte folks nærhet til natur og mulighet til friluftsopplevelser. Stier 
gjennom boligfelt er selvfølgelig nyttig og fint, mer kan ikke erstatte stier i skog.  
 
I og med at området er et svært viktig friluftsområde for Sons innbyggere, finnes det en mulighet til å 
søke om sikring av området gjennom Miljødirektoratets støtteordning for sikring. Gjennom en slik 
løsning kan kjøp eller bruksavtaler sikre råderett av friluftsområder for å ivareta beboernes interesser 
og nærhet til friluftsopplevelser. Vi håper kommunestyret vil undersøke denne ordningen 
(https://www.miljodirektoratet.no/aktuelt/fagmeldinger/2022/september-2022/stotte-til-a-ivareta-
viktige-friluftslivsomrader-i-kommunen/) heller enn å bygge ned en mye verdsatt resurs.  
 
Vi i beboergruppa kan ikke se at en utbygging av skogen er forenlig med reelt vern, og mener dette må 
tas med i behandlingen av saken. Dermed må tap av et viktig friluftsområde vurderes seriøst med alle 
de følger det har for beboeres mulighet til nære naturopplevelser.   

https://www.miljodirektoratet.no/aktuelt/fagmeldinger/2022/september-2022/stotte-til-a-ivareta-viktige-friluftslivsomrader-i-kommunen/
https://www.miljodirektoratet.no/aktuelt/fagmeldinger/2022/september-2022/stotte-til-a-ivareta-viktige-friluftslivsomrader-i-kommunen/


 
Kilde: Strava - Heatmap. Bildet viser sporing av mennesker med smartklokker som bruker stier i 
planområdet.  
 
I tillegg til å de ovennevnte bekymringene om friluftsliv og nærhet til natur, ønsker vi også videre 
belysning av en rekke negative konsekvenser som var fremhevet i kommunens konsekvensutredning 
(Asak Viaplan). Konsekvensutredningen frarådet utbygging, på en rekke grunnlag:  
 
Naturmangfold 
Området er ikke tilstrekkelig kartlagt, men det er registrert flere verdifulle arter og naturtyper i 
planområdet. Det er i tillegg flere mindre områder med myr som vil bli berørt. Myrområder er et viktig 
levested for planter og dyr, i tillegg som de både demper flom, lagrer karbon og renser vann. Det er i 
tillegg et kjent elgtråkk som går gjennom skogen, som vil bli forstyrret av en utbygging. 
Konsekvensene av dette er ikke kjent eller vurdert per i dag. Det samme gjelder et kjent rådyrtråkk 
gjennom samme skogsområde.   
 
Konflikt med dyrkbar mark 
I gjeldende kommuneplan skal jordvern ha stor vekt i arealforvaltningen med en 0-visjon for 
omdisponering av dyrka og dyrkbar jord til annet formål etter prinsippene i den regionale planen for 
areal og transport i Oslo og Akershus. Utbyggingsforslaget fordrer dispensasjon fra dette, noe som er 
fremhevet av konsekvensutredningen som en negativ påvirkning.  
 
Avkjørsel 
Epleveien er i dag en blindvei, og bygging av flere boliger vil fordre en stor økning i trafikk. 
Epleveien er i dag et trygt område for barn som leker og sykler i gata, og beboerne er bekymret for hva 
en utbyggingsfase vil medføre av endringer. I tillegg er det et stort spørsmål om tilgangsvei til nytt 
boligfelt – dette virker uavklart i forslaget, og er et punkt for bekymring. Økende belastning på veiene 
rundt Deørvei og Epleveien er ikke ønskelig, ei heller forenlig med veinettet slik det er i dag.  
Deørvei mangler for eksempel gangsti store deler av veien, noe som er et bekymringspunkt ved økt 
bruk.  
 
Støy 
En annen og meget reell bekymring for beboerne på Deør som ikke er behandlet i 
konsekvensutredningen er økt støy fra motorveien. I dag fungerer Deørskogen som støyskjerm mellom 
bebyggelsen og motorveien. Dersom denne fjernes vil vi merke en stor økning i sjenerende støy. Dette 
tar ikke hensyn til støy fra byggefasen, som vil komme i tillegg.  



 
Negative erfaringer med manglende ettersyn på pågående byggeprosjekter 
En annen bekymring som deles av mange på Deør er utbyggingen på Skoglundkollen. Vi ønsker alle 
våre nye naboer i feltet velkommen, men vil samtidig uttrykke en grad av bekymring for hvordan dette 
feltet har blitt bygget. Det har endt i en meget høy utnyttelsesgrad av arealet, og de ‘grønne 
korridorene’ som var lovet i planforslaget har ikke blitt levert. Her kan nevnes for eksempel et 
innledende løfte om at det skulle bevares trær mellom hus i Syrinveien og nye boliger for å ta hensyn 
til de som bor der. De siste trærne her ble hogget ned nylig, og det er dermed per i dag ingen 
skjerming igjen mellom de nye husene og Syrinveien.  
I tillegg har det vært flere glipp der i forhold til ting som ble lovet med tanke på vern av natur og 
lokalinteresser: det kan nevnes at anleggsområdet er svært dårlig sikret til enhver tid, og barn kan 
dermed ikke leke fritt i området rundt inngangen til skogen. I tillegg har det vært uhell i byggefasen 
som har ført til irreversibel ødeleggelse av habitat for salamandere.  
Det har så vidt vi som bor i området er bekjent, aldri vært noen form for tilsyn eller konsekvenser av 
disse tillitsbruddene. Dette er hensyn som bekymrer oss med tanke på nye foreslåtte prosjekter, hvor vi 
ikke føler vi kan ha tillitt til løfter om at det vil tas hensyn til beboernes interesser. I lys av nåværende 
erfaring, har vi ingen grunn til å tro at lignende tillitsbrudd ikke vil forekomme i en ny utbyggingsfase.  
 
Kommunenes mål for utbygging 
Utbyggingen er heller ikke forenlig med målet om at 80 % av boligbyggingen skal skje i Vestby 
sentrum, som er i samsvar med regional plan for areal og transport. Kommuneplanens arealdel 2023-
2024 fastslår at ‘Utenfor grønn grense rundt Vestby sentrum kan det bygges i overkant av 2.000 
boliger.’ Dagens boligreserve ligger i områdene utenfor Vestby sentrum på 2076 og dermed vil 
utbyggingen av Deørskogen tilsi at denne grensen overgås.  Dette reiser en rekke bekymringer med 
tanke på infrastruktur: hvordan skal beboernes interesser ivaretas i forhold til økt belastning på 
infrastruktur og transport? Bussene og togene som frakter mange pendlere til og fra Son er allerede 
ofte fulle, og man kan gå ut ifra at et stort antall av nye tilflyttende også vil være pendlere. Det store 
antallet nye boliger vil også kunne resultere i flere hundre nye skoleelever, som vil legge press på 
skolene.  
 
Vi ser i tillegg med bekymring at dette er en politikerdrevet prosess i samsvar med utbygger og 
grunneiers ønsker, over kommunens og rådmannens egne anbefalinger.  
 
 
Vi som er beboere på Deør ser på denne foreslåtte utbyggingen med stor bekymring, og viser her til at 
den ikke er vurdert forenlig med kommunens egen plan. Vi mener konsekvensutredningen og 
rådmannens anbefaling om å ikke legge forslaget til i kommuneplanen er det mest forsvarlige, og 
stiller oss sterkt kritiske til et forslag som vil ha negative konsekvenser på så mange plan for 
nåværende beboere. Vi vil understreke at vi ønsker nye beboere velkommen, men ikke når det går på 
bekostning av friluftsliv og livskvalitet.  
 
  
Beboergruppen mot utbygging av Deørskogen 
 
 



Innspill til høringsuttalelse KF-239 

Forord                                                                                                                                                              

Høringen med arealplanlegging for utbygging av 280 boliger i Deør Skog er foreslått i regi av Vestby 

Kommune. Første høringsfrist er 1. november 2022. Endelig beslutning og vedtak skal fattes 

sannsynligvis i løpet av våren 2023. Se kart lenger ned. 

I konsekvensutredningen er det krav om at Vestby kommune skal gi en særskilt vurdering og 

beskrivelse av virkninger for miljøet rundt utbyggingen på del-område nivå.                                                                  

Nb! Skoglundkollen som ikke er ferdig utviklet, er ikke en del av Deør Skog & Vollehagen. 

Deør Skog og Vollehagen Vel v Styreleder Bjørn Korsmo ønsker at konsekvensutredningen bør 

spesielt ta til høyde for: 

1. Under konsekvensutredningen – Vi ønsker at Vestby Kommune gir beboere fra Vollehagen 

og Deør Skog en reell og vektet stemme 

 

2. Støy – Liabråten/Strømbråten/Deør Skog ligger i absolutt nærhet til E6. Støynivået vil øke for 

beboere når skogsområder blir nedbygd mellom E6 og foreslått utbyggingsfelt: Liabråten, 

samt et mindre felt som er en forlengelse av Epleveien på Vollehagen.                               

Foruten bygningstøy i mange år fremover, Hva blir støynivået for eksisterende beboere i 

Vollehagen og på Deør Skog? Hvilke tiltak må igangsettes for å unngå økt støynivå? 

 

3. Natur - Det populære natur- og rekreasjons område med turstier, viltvoksende trær og 

verdifull fauna med rådyr- og elgtråkk, samt salamander og grønnfink med truede insekter 

bør bevares, og reguleres til vernet friområde. Vi viser til naturmangfoldloven, paragraf 9 

(føre-var-prinsippet) hvor vi mener det foreligger risiko for alvorlig eller irreversibel skade på 

naturmangfoldet. Elgtråkket går igjennom Liabråten og dyrket mark ned til sletta i Sonsveien 

og videre. Rådyrtråkket er spesielt og direkte utsatt, og har i over 30 år gått fra Deør Skogen, 

det vil si inn fra skogen ved Enden av Epleveien, og over Deør vei, rådyrene går inn mellom 

Granlia og Einerveien, deretter innover og over Askveien og mot enden av Einerveien og 

videre over skoleveien mot Elgveien 

 

4. Skoggrensa - til Liabråtens vestside, der hovedturstien går, så bør den trekkes ytterligere 

noen meter tilbake, slik at det er plass til flere trær mellom hovedsti og foreslått 

byggegrense, denne noe bredere skogsarm bør inkluderes i resten av det foreslåtte vernet 

for natur- og friområde 

 

5. Beboernes velferd og trivsel - Mange av beboerne er klar over at areal i dagens samfunn er 

en begrenset ressurs under økende press. Det er derfor vesentlig med god arealplanlegging 

for å sikre beboernes velferd, fysisk og psykisk helse. Dette innebærer viktigheten av å 

bevare naturmangfoldet i områdene rundt, og spesielt bevare og merke høye trær mellom 

familiehusene under oppføringsprosessen av boligene. Vi mener med stor sannsynlighet at 

bevarte trær vil direkte og indirekte påvirke alle beboere for økt  trivsel og miljøvelferd 

 

6. Sosial integrering - Foruten krav til natur- og friareal ønsker vi å fremheve behovet for barn 

og ungdom, hvor de har økt behov for «motivasjon» gjerne kall det tilrettelagte friområder 

for sosial integrering. Dette vil styrke og positivt påvirke barns mentale helse over tid 

 



Se kart nedenfor 

Gul Farge = Inntegnet forslag for bebyggelse for 2 områder. Hovedfeltet er Liabråten. 

Minste gule utbyggingsfeltet er en forlengelse av Epleveien på Vollehagen. 

Røde kryss = ikke godkjent forslag for høring, og skal ikke inkluderes. 

 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: NBDB25 Registrert dato:11.10.2022 18:50:33

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Gunhild
Etternavn

Holta
Adresse

Almeveien 7

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

48607456
E-post

gunhild.holta@gmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Ja  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Dato på kommunens høringsbrev

28.06.2022
Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Jeg støtter i sin helhet konklusjonen i konsekvensutredningen fra Asplan Viak om at området ikke må bygges ut. 
Deørskogen er det eneste område rundt oss som vi har. Her ferdes vi hver dag. En utbygging er heller ikke i tråd 
med Vestby kommunes mål for utbygging der 80% skal skje innenfor vekstgrense rundt Vestby sentrum. Utbygging 
vil gå utover sårbar natur og dyreliv, folks tilgang til friluftsområder, barnehager og skolers bruk av naturen 
(Deørskogen), matauk ved bær og soppsanking. En utbygging vil i tillegg være svært negativ for beboerne i området 
som har levd med skyting/borring i årevis ved utbygging av Furukollen, Skoglundkollen. En utbygging bil også sette 
store krav til alle kommunale oppgaver som følger med økt tilflytting.  Konklusjon: Et rundende nei til utbygging av 
Deørskogen. Orrådet må ut av kommuneplanen.



Fra: Berit Hauger Lindstad <berit.lindstad@gmail.com> 
Sendt: 1. november 2022 22:38 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Høringsforslag - kommuneplan for Vestby kommune 2023-2034 - 

Liabråten 
 

Viser til høringsforslag av kommuneplan for Vestby kommune 2023-2034, og har 
kommentarer til areal foreslått avsatt til fremtidig boligfelt B7 og tilhørende 
friområde F1. 

  

Deørskogen er et viktig rekreasjonsområde for hele Son og Hølen. Området er flittig 
brukt av alle  aldersgrupper året rundt, og under koronanedstengingen var det 
spesielt mange som brukte skogen. Ingen vet hva neste krise vil være, eller hvilken 
betydning og verdi skog kan få noen år fram i tid.  

 

Nedbygging – altså avskoging – er varige inngrep. Gitt dagens kunnskap om skogens 
betydning for biologisk mangfold og klimaregnskap, er det vanskelig å skjønne at 
Vestbys politikere er villige til å la private interesser gå foran befolkningen som helhet 
sine interesser. De siste årene er det kommet mer forskning på skogens betydning for 
folkehelse, for eksempel stressreduserende effekt av å oppholde seg i skog. Dessverre 
er naturverdier vanskelig å verdsette i penger, og de taper derfor i konkurranse med 
kroner-og-øre - eller nå rettere: millionverdier - for enkeltpersoner (grunneier og 
utbyggere). 
 

Konsekvensutredningen konkluderte med at feltet ikke anbefales lagt inn i 
kommuneplanen på grunn av store negative virkninger, spesielt for friluftsliv og 
naturmangfold. Hvordan kan Vestbys politikere se bort fra denne 

anbefalinger? Dersom politikere skal ta valg på vegne av oss alle – uten å lytte til 
faglige anbefalinger, oppfordrer vi hver enkelt til å lese seg opp på skogens betydning 
for klimaregnskap, biologisk mangfold og folkehelse.  

Flere skogområder i Son er allerede borte, bygd ned, og nå står vi i fare for å miste 
enda ett. Selv med et første, totalt uspiselig forslag, og deretter en nedskalert versjon, 
utgjør også dette enda en nedbygging, altså avskoging, med tilhørende negative 
effekter for naturmangfold og karbonbalanse. Vi trenger en markagrense for å bevare 

sammenhengende intakte skogområder, med de kvaliteter det gir for friluftsliv og 
naturverdier.  

Det figurerer et såkalt "Vernet friområde" i en kartskisse til saken. Dette er i beste fall 
en uheldig feil, mer trolig en omskriving for å pynte på virkeligheten. 
Høyspenttraseen som utgjør en stor del av dette arealet, er så langt unna en 
vernekategori man kommer i Norge.  

Den foreslåtte veien inn til området går over dyrket mark, stikk i strid med nasjonal 
politikk. I tillegg til tapt areal, bidrar også oppdeling av dyrket mark til mindre effekt 



drift - og lavere lønnsomhet. Sammen med store investeringskostnader, er dette i 

neste omgang argumenter for videre nedbygging/omregulering. Den såkalte 
Skoglundkollen, som forøvrig ikke har et eneste gjenstående tre, er et eksempel på 
dette. En utbygging åpner opp for videre utbygging. Denne bit-for-bit nedbyggingen 
kan bare stoppes med en streng markagrense og et sterk jordvern.  

For dagens og framtidig befolkning, og for naturmangfold, klimagassregnskap og 
framtidige helsebudsjetter: La Deørskogen forbli skog! 

Vennlig hilsen 
Berit Lindstad,  

ivrig helårsbruker av Deørskogen  



Høringsinnspill mot planene om boligbygging i Deørskogen  

 

Jeg ønsker med dette å be kommunen stoppe videre planer for boligbygging i skogen ved Deør.  

I området hvor byggeplanene er tenkt realisert finnes verdifulle arter og naturtyper syd og sydvest i 

planområdet. Ved Liabråten er det to mindre gårdsdammer med salamander. Langs Gamle 

Kirkeveien er det registrert en eldre allé med bjørk og edelløvtrær. Nord for Skoglundveien/ 

Syrinveien er det registrert en skogsdam mellom skog og bebyggelse, med liten- og stor salamander, 

samt buorm. I tillegg til salamander, er det registrert truede og nær truede insekter i området.  

Kommunene, som bestemmer mye av arealendringene, har ikke nok oversikt over tilstanden på 

naturtyper som bygges ned. Politikere skal være bevisst sitt ansvar med både å tilegne seg nødvendig 

kunnskap og gjøre sitt beste for innbyggere og eksisterende økosystemer i et lengre perspektiv. Ved 

utbygging av skogsområde og landbruksareal vil områdets evne til å levere økosystemtjenester 

påvirkes negativt. Det er i dette tilfellet all grunn til å skrinlegge planene, vi behøver ikke mer 

boligbygging i dette området, vi behøver tvert imot å ta vare på skogen og de artene som lever der. 

 

Vennlig hilsen, 

Anton Bredeveien 

Deør, Son 

 

 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: RBGSMJ Registrert dato:31.10.2022 17:47:18

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Sigrid
Etternavn

Harms
Adresse

Lindeveien 12

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

E-post

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Jeg er sterkt imot videre utbyggingen av Deør Skogen i Son. Det strider mot alle faglige anbefalinger, vi mister et 
verdifult naturområde og livskvaliteten for oss som naboer blir redusert. Det er uforståelig at politikere ignorerer alle 
argumentene. Det er ikke engang bevist at det er behov for så mange boliger. Vi er nesten 800 medlemmer i 
facebook gruppen som er imot utbyggningen. Hvorfor kan en liten gruppe i politkken bestemmer noe som får så mye 
motstand? Det føles ikke demokratisk. 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: PSKW3P Registrert dato:31.10.2022 18:14:25

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Hilde Ødegård 
Etternavn

Voldengen 
Adresse

Bjerkelia 1

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

48506605
E-post

hildode@gmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Jeg ønsker å uttale meg ang utbygging av Deør skogen. 
Skogen er viktig for psykisk helse, miljø, trivsel for mennesker i alle aldre. Den er viktig for dyrelivet. Jeg håper 
virkelig dere som har ansvar for miljø, helse og dyrevelferd forstår viktigheten av at skogen får bestå slik den er i dag. 
Skogen har stor betydning for nærmiljøets skoler og barnehager. Det er i tillegg veldig belastende for oss som bor 
her med mye uro og støy fra byggeplasser. Mye støy er det fra Skoglundkollen og Solhøy skole for oss som bor her 
på Deør. Dette tar på da de som er utbyggere ofte holder på både tidlig og sent. Håper av hele mitt hjerte at dere 
hører på oss og viser hensyn til natur, dyr og mennesker.



Son, 31.10.2022 

Høringsinnspill mot planene om boligbygging i Deør skog, Liabråten. 

For litt over hundre år siden var halvparten av det norske fastlandet villmark. Nå er andelen 
redusert til 11,5 prosent. Kommunene, som bestemmer mye av arealendringene, har ikke nok 
oversikt over tilstanden på naturtyper som bygges ned. Politikere skal være bevisst sitt ansvar 
med både å tilegne seg nødvendig kunnskap og gjøre sitt beste for innbyggere og eksisterende 
økosystemer i et lengre perspektiv. 

I det gjeldende området i Deørskogen er det registrert verdifulle arter og naturtyper syd og 
sydvest i planområdet. Ved Liabråten er det to mindre gårdsdammer med salamander. Langs 
Gamle Kirkeveien er det registrert en eldre alle med bjørk og edelløvtrær. Nord for Skoglundveien/ 
Syrinveien er det registrert en skogsdam mellom skog og bebyggelse, med liten- og stor 
salamander, samt buorm. (Nasjonalt og regionalt viktige områder, A og 8 områder). I tillegg til 
salamander, er det registrert truede og nær truede insekter (teger) og grønnfink. Det er registrert et 
større regionalt vilttrekk for elg i syd-østre deler av planområdet. 

Ved utbygging av skogsområde og landbruksareal vil områdets evne til å levere 
økosystemtjenester påvirkes negativt, innenfor flere funksjoner (natur, overvann, friluftsliv og 
matproduksjon). Det må ved regulering planlegges så slik at de negative konsekvensene 
begrenses. 

Området er registrert som nærturterreng med høy verdi (verdi A), med mye fotruter og noen 
skiløyper. Det er vanskelig å se for seg at nærturterrenget vil ha samme verdi selv om kommunen 
sier at fotruter og skiløyper skal ivaretas. Det vil være umulig å ivareta området og samtidig bygge 
mellom 250 og 400 boliger der. 

En utvidelse av Son tettsted er ikke i tråd med Vestby kommunes mål om at 80 % av 
boligbyggingen skal skje innenfor Vestbys vekstgrense. Forslaget bidrar også til nedbygging av 
andre verdier. Området anbefales derfor ikke tatt inn i kommuneplanen ved denne revisjonen. 

Da beboerne som deltok på møte i kommunestyret om at skogen ble lite brukt som nærturterreg, 
fikk det flere til å reagere, meg inkludert. Denne skogen var avgjørende for at min familie valgte å 
bosette oss i Son og på Deør, og vi kommer til å flytte dersom disse planene materialiseres. 
Nærheten til naturen har alt å si for vårt valg om å bosette oss i nær avstand til sjø, skog og mark. 
Skogen som turområde, læringsrom og lekeplass utfordrer, forundrer og er forskjellig alt etter 
hvilket vær og hvilken årstid man besøker den på. Ingen organisert mikroplastbelagt lekeplass kan 
love det samme. Rent samfunnsøkonomisk vil en bevaring av nærskogen også være 
verdiskapende og gi en høy avkastning. Sist, men ikke minst - på vegne av FNs klimamål, kloden 
og fremtidige generasjoner mennesker, flora, fauna og tunga, burde denne saken være 
innlysende: Stopp alle planer om utbygging av Deørskogen. 

Mvh, 

Karoline Hjorth, 
Almeveien 4, 1555 Son 
Tlf 45 77 57 67. 



Fra: Thomas Mathisen <thomasleandermathisen@gmail.com> 
Sendt: 31. oktober 2022 09:20 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Innspill til planforslag - Kommuneplan 2023-2034 - saksnr. 21/00597 
 
Hei,  
  
Sender innspill vdr Liabråten.  
  
Bakgrunnnen for mitt innspill er at jeg ser flere positive sider ved en slik utbygging, og noe som vil 
gagne Son og omegn i positiv forstand. 
Elementene jeg ønsker å trekke frem er listet opp nedenfor.  
  

 Son trenger boligutvikling for fortsatt være attraktiv 
Son er preget av et tynt boligmarked, kjennetegnet ved beskjeden omsetningsaktivitet («lav 
sirkulasjon»), begrenset eller fraværende boligbygging, og lite diversifisert boligtilbud. 
Dette medfører at det er vanskelig for enkelte å etablere seg i kommunen. 
Videre vil ofte boligområder med tynt boligmarked bli erstattet av andre kommuner som tør å satse 
og som på en strategisk måte attraherer mennesker. 
Boligutvikling sikrer derfor større sirkulasjon, og medfører at området aktualiseres og fremstår 
attraktivt for tilflyttere. 
  
Dersom Son ikke opprettholder / øker sirkulasjonene vil kjøpergrupper søke til andre områder fordi 
etterspørselssiden ikke ser muligheter i Son.  
På lang sikt vil derfor manglende utvikling medføre at Son taper kampen om «tilflytterne» med den 
følge at Son blir et mindre attraktivt sted! 

  
 Strategisk utvikling  

Sons fortrinn ligger i stedets plassering langst Oslofjorden, kombinert med gode velferdstilbud og 
kort pendleravstand til Oslo. 
Med utgangspunkt i stedets naturlig konkurransefortrinn, må Vestby Kommune anerkjenne at størst 
befolkningsvekst først og fremst er mulig gjennom å tiltrekke småbarnsfamilier til kommunen. 
  
For å oppnå dette må det tilbys bolig som dekker kjøpergruppens behov, for eks. eneboliger, kort 
avstand til kollektivtransport, kort avstand til andre velferdsstilbud (herunder barnehager, skoler 
osv.).  
Det er etter mitt skjønn svært få (om noen) områder i Son/Vestby som er mere egnet til slik utvikling 
enn Liabråten. 
  

 Økt tilflytting gir økt aktivitet for eksisterende næringsliv / nytt næringsliv 
Stedsutvikling handler om tilrettelegging og fysisk utforming av lokalsamfunnet, og tilgang på bolig er 
en av de viktigste drivkreftene for utvikling av byer og tettsteder. 
Den absolutt viktigiste driveren for sentrums- og næringsutvikling i Son er økt tilflytting. Dette gjelder 
både det etablerte næringsliv, samt tilvekst av ny potensiel næringsaktivitet i sammenheng med 
tilflytting.  
Utvikling av Son og Liabråten bør derfor sees på som en viktig «motor» i den videre utviklingen av 
Sons næringsliv! 
  

 Utbygging bidrar til økt tilbud og demper prispress 
Prisene i Son har økt betydelig i det siste. Videreføring av dagens utbyggingpolitikk vil medføre at 
våre barn ikke vil ha økonomiske midler til å bosette seg her, og Son vil dermed kun være en tilflytter 



som kan selge boliger i større pressområder (for eks. Oslo). Dette vil medføre en uheldig konsekvens 
for all utvikling i Son. 
Utbygging på Liabråten vil medføre et stort antall nye boliger i markedet, og vil flere mulighet til gode 
oppvekstvilkår i kommunen vår. 
  
  
Med ønske om en fin dag! 
  
Mvh, 
T.L.Mathisen 



Innspill til Liabråten 

Som småbarnsforeldre i Son frykter vi den foreslåtte utbyggingen av Liabråten. Vi 

hører at noen politikere mener at gapahuken og stiene skal bevares, men skogen er 

så mye mer enn gapahuk og sti!  

Våre barn går i barnehage på Deør, og bruker skogen flere dager i hverdagen, hver 

eneste uke! De er så heldige å ha kort vei å gå, noe som er høyst nødvendig for små 

barnebein. Det er en skog som betyr så utrolig mye for barna, deres hverdag og 

deres læring. Hva lærer vi egentlig barna om vi, i den miljøkrisen vi står overfor, 

velger å erstatte en fantastisk nærskog og grønn lunge med bolighus? Den politiske 

viljen er jo at 80% skal bosettes i Vestby sentrum nær togstasjonen. Behovet ligger 

ikke i å utbygge skogen, men å legge innsatsen der den faktisk behøves.  

Som småbarnsfamilie bruker vi skogen ytterligere flere dager. I helgen har vi planlagt 

å møtes for å gå tur med venner så barna kan leke, og flere ganger ukentlig går vi tur 

av rene friluftsformål. Tenk, hvor heldig er vi som bor i Son med skogen så nær! Det 

var jo hele grunnen til at vi bosatte oss her i utgangspunktet!  

I tillegg er skogen et viktig rekreasjonsområde for dem uten barn. For barn og unge 

fra skolene, for single, eldre og alle andre som ønsker et frisk pust og muligheten for 

å være aktiv rett utenfor døren.  

Fra et økonomisk perspektiv – er det lureste vi gjør å bevare skogen, fordi det er 

fullstendig gratis trening for alle i kommunen. I tillegg fører det til god 

overvannshåndtering for all nærliggende bebyggelse – hvordan vil det egentlig gå 

med kvikkleireområdene i umiddelbar nærhet ved Såna, om skogen blir borte, og 

hvor skal alt vannet ta veien om alt blir dekket i boliger?  

Vi fikk med oss lovnadene som ble gitt da Skoglundkollen ble boligformål. Det ble 

snakket om gull og grønne skoger, men når vi ser på området i dag er det 

asfaltjungel og ikke et eneste hus i syne. Det kan umulig være dette som er ønskelig 

bebyggelse i Son?  

I tillegg til alt godt skogen gjør for oss, folket i Son, så har den enorm betydning for 

naturen, for dyrene, for kulturmiljøet og for miljøet som sådan. Rapporten nevner 

viktig elgtråkk og salamander, samt utrydningstruede arter. Disse dyrene og plantene 

vil ikke trives på sti mellom bebyggelsen, ei heller kan alle trykkes inn på det lille 

arealet nord for utbyggingsområdet.  

Vi ser allerede at elg roter seg ut på ville veier på motorveien. Hvordan vil det gå om 

vi fjerner elgtråkket slik det er i dag? Hva med ulven og gaupen som innimellom 

lusker i Deørskogen? Hva med de hule eikene som er enormt viktig for naturmiljøet?  

Jeg har tusen spørsmål – og jeg håper at politikerne tar seg tid til å stille seg selv 

tusen spørsmål, før de vedtar noe som kan ha så enorm betydning for så utrolig 

mange mennesker, dyr og miljøet som sådan.  

Rapporten fra Asplanviak gav klar tale – skogen bør på ingen måte utbygges! Vær så 

snill – ta til fornuft. Vi trenger nærskogen vår, mye mer enn vi trenger nye boliger i 

Son sentrum.  



Med vennlig hilsen,  

Familien Pind-Halvorsen 

 



Til Vestby kommune 

PLAI-...'INNSPILL :!\'R. 38, LIABRÅ TEN OG KOMMUNEPLAI-...'EN 2023-2034 

Vi ønsker å registrere merknader til innspill ur. 38 pa kommuneplanen. 

Vi registrerer at politikerne., pa tross av en svært tydelig konsekYensutredning som taler sterkt imot 
utbyggjng, har valgt å ga videre med høring om utbyggingsplanene. Dette er vi uforstående til, og vil 
herved be om at faginstanser lyttes til slik at utbyggingsplanene for Deørskogen ikke realiseres. Vi vil 
fiarnheve noen a\· de momenter konsekvensutredningen selv omtaler, og som taler særlig imot utbyggjng: 

Vi merker oss at forslaget om utbygging ikke følger det kommunen selv bar lagt som føring pa hvordan 
utbyggjng skal skje.; at 80% av boligbyggingen skal skje innenfor Vestbys vekstgrense. 

En utbygging vil ødelegge et meget viktig friluftsområde og "grønn lunge" for befolkningen i nærområdet 
(Son og Hølen). Ikke minst for barnefamilier og barnehage/skole som ak-ti\1 bruker skogen i dag. Skog 
som det ikke kreves at familiene må kjøre bil fora nå, e.r særlig verdifullt for et kvalitati\t godt 
oppvekstmiljø. Det foreslåtte vern av stier i innspillet fra utbygger fjerner ikke disse bekymringene, siden 
stiene som vernes ikke lenger vil være. del av et sammenhengende friluftsområde. Det vil bli et meget 
begrenset friomrade som heller ikke vil gi samme opplevelse av nærhet til natur. Deørskogen og 
stisystemene er nylig ogsa oppgradert og merket og nynes daglig av naturelskere i alle aldre. 

Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsehensutredningen foretatt av 
Asplan Viak. Det er et større. elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter som vil pavirke.s i negativ 
forstand. Dette har innvirkninger bade med tanke på naturvern, natunnangfold og økosystem, som bør 
være viktige hensyn i seg selv. I tillegg har også dette iru1virkning pa friluftsliv: noe aY gleden ved a bruke 
Deørskogen aktin for friluftsopple\·elser ligger nettopp i natunnangfoldet. 

Fjerninga\· skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør: Skogen slik den star i dag er en 
støyskjerm mellom bebyggelsen og moton-eien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig. Dersom 
utbyggingsplanene realiseres, ,·il vi miste en vik'tig ressurs for livsk·valitet med nemlig nærhet til natur, 
friluftsopplevelser og støyskjerming. 

Det er litt uklart ut i fra kartgrunnlaget om dyrkarnark og matjord vil gå tap i den foreslåtte utbyggingen. 
Vi har imidlertid merket oss at i samband med utbyggingen av Skoglw1dkollen ble det laget et midlertidig 
steindeponi på et jorde sydøst i feltet som na fore'5lås omdisponert til bolige.r. Dette arealet er ikke 
tilbakeføn til landbruk per i dag. Dette mener ,-i er i strid med sentrale føringer til alle landets kommuner 
jf brev fra Landbruks- og matdepanementet og Ko1rununal- og distriktstdeparteme.ntet a\· 23. mars 2022. 
og signert av de respektive statsradene. 

Til sist vil Yi fremheve at utbyggingsplanene ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, som 
viser til en rekke utfordringer ved et slikt prosjekt. Vi anmoder derfor om at utbyggingsplanen legges død. 

Hilsen Eldrid Eide Røyneberg (sign.) og Terje Røyneberg 

Lindeveien 10, Son 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: 5WVICU Registrert dato:31.10.2022 09:14:12

Antall vedlegg: 1

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Kari Borg
Etternavn

Gundersen
Adresse

Stensliveien 11

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

95197322
E-post

kb-g@online.no

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Ja  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Dato på kommunens høringsbrev

Uttalelse

A Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

B Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Vedlagt dokumentliste

PLANINNSPILL NR. 38_ LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034.docx



PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Mine innspill gjelder planinnspill nr. 38, Liabråten og kommuneplanen 2023-2034 

Jeg uttaler meg som hytteeier og nabo.  

Jeg har følgende innsigelser til innspill nr 38, Liabråten på kommuneplanen, oppsummert: 

En utbygging av Liabråten medfører rasering av verdifull natur, og er lite 

framtidsrettet og lite bærekraftig. Utbygging truer naturmangfoldet, både hva angår 

artsmangfold, men også antall individer per art. Habitatene for andre liv enn mennesker 

blir redusert og fragmentert. Vestby kommune har utbyggingsreserver, det er med 

andre ord ikke nødvendig å destruere verdifull natur for å sikre innbyggere boliger. 

 

Mer detaljert: 

1. Med utgangspunkt i «Vestby kommuneplan - Konsekvensutredning av arealinnspill» fra 

asplanviak.no datert 08.04.2022 Versjon: 03 med Oppdragsnummer: 636126-01 avsnitt 

«3.2. Innspill nr. 38, Liabråten» har jeg følgende innsigelser: 

 

a. På bakgrunn av følgende konklusjon gitt i uttalelse fra ovennevnte: 
En utvidelse av Son tettsted er ikke i tråd med Vestby kommunes mål om at 80 % av 

boligbyggingen skal skje innenfor Vestbys vekstgrense, Son er ett av tettstedene som kan få 

deler av resterende 20 % boligutbygging, men kommen (sic) har godt med utbyggingsreserver. 

Forslaget bidrar også til nedbygging av andre verdier. Området anbefales derfor ikke tatt inn i 

kommuneplanen ved denne revisjonen. 

 

b. Av hensyn til naturmangfold, på bakgrunn av følgende uttalelse fra ovennevnte: 
Det er registrert verdifulle arter og naturtyper syd og sydvest i planområdet:  

- Ved Liabråten er det to mindre gårdsdammer med salamander.  

- Langs Gamle Kirkeveien er det registrert en eldre allé med bjørk og edelløvtrær.  

- Nord for Skoglundveien/Syrinveien er det registrert en liten skogsdam mellom skog og 

bebyggelse, med liten- og stor salamander, samt buorm. (Nasjonalt og regionalt viktige 

områder, A og B områder)  

- I tillegg til salamander, er det registrer trua og nær truede insekter (teger) og grønnfink.  

 

Det er registrert et større regionalt vilttrekk for elg i syd-østre deler av planområdet.  

 

Fremmedarten Parkslirekne er registrert på et midlertidig deponi ved Skoglundveien/Gamle 

kirkeveien. I tillegg er det noe enkeltfunn av fremmede arter.  

 

Ved eventuell regulering må det gjøres en nærmere kartlegging av naturmangfoldet, og 

reguleringen må utformes slik at verdifulle elementer ivaretas.   

  

c. Av hensyn til økosystemtjenester – på bakgrunn av følgende uttalelse fra 

ovennevnte: 
Ved utbygging av skogsområde og landbruksareal vil områdets evne til å levere 

økosystemtjenester påvirkes i negativ, innenfor flere funksjoner (natur, overvann, friluftsliv og 

matproduksjon). 

Det må ved regulering planlegges så slik at de negative 

konsekvensene begrenses. 

 

d. Av hensyn til friluftsliv – på bakgrunn av følgende uttalelse fra ovennevnte: 



Området er registrert som nærturterreng med verdi A, med mye 

fotruter og noen skiløyper. 

Ved regulering må det vurderes hvordan viktige ruter og områder kan 

ivaretas. 

Området ligger delvis innenfor RPR for Oslofjorden, men ligger i 

bakkant av tettstedet. 

 

2. Med utgangspunkt i hva jeg har erfart gjennom utbyggingen på Skoglundkollen, 

https://www.skoglundkollen.no/, så har dette  

 

a. området blitt «beplantet» av bygninger som er av en slik karakter at det åpenbart 

har vært nødvendig å destruere natur, sprenge naturen i fillebiter. Om prosjektet 

sier https://www.skoglundkollen.no/#prosjektet blant annet «Skoglundkollen 

ligger idyllisk til i naturskjønne omgivelser.» De som ikke har sett 

skoglundkollen.no’s definisjon av «naturskjønne omgivelser»: ta en tur og bli 

kjent med definisjonen. Jeg frykter at utbyggingen på Liabråten ikke vil stå tilbake 

for tilsvarende irreversible rasering av natur. 

 

b. skapt et støyhelvete i form av for eksempel sprenging for naboene de siste årene  

 

3. Med utgangspunkt i leserinnlegg fra biolog Katrine Lekang i Vestby avis publisert 

24.06.2022  https://www.vestbyavis.no/et-lite-stykke-skog: 
Skogområdene er viktige for mangfoldet av planter, insekter og dyr. Endring i arealbruk og 

fragmentering av naturen er ifølge Naturpanelet den største trusselen mot økosystemer og 

biodiversiteten i dag. På tross av det bygges habitatene ned, mens skogene vi står igjen med driftes som 

om de var åkre. For nitti prosent av de truede artene, er vår fysiske inngripen den viktigste 

påvirkningsfaktoren. I den nevnte konsekvensutredningen for Liabråten konstateres det at det er funnet 

verdifulle arter og naturtyper i planområdet, og videre at utbygging av skogsområdet vil påvirke 

områdets økosystemtjenester i negativ retning. 

 

Hver bit teller, også de lokale. Siden starten av 1900-tallet har Norge endret seg fra å være dekket av 50 

% villmark til en andel på kun 11,5 %. Norges habitater fjernes stykke for stykke, etter lokale 

utbyggeres initiativ og med lokalpolitikeres velsignelse. De siste bitene består av små øyer som trues av 

stadig mer ekspansjon og arealomlegging. Lokale øyer som Deør-skogen. Vi merker ikke naturtapet og 

fraskriver oss ansvaret fordi vi ikke anser en lite stykke skog i en enslig kommune som noe viktig. Det 

er tross alt ikke regnskogen det er snakk om. Kun Deør-skogen. 

 

Vestby kommune er attraktiv for tilflyttere, og som andre deler av Follo vil vi riktignok trenge plass til 

nye beboere i årene som kommer. Men som konsekvensutredningen av Liabråten slår fast; utvikling av 

disse områdene (Liabråten) vil være i strid med kommunens mål om at 80 prosent av boligutbyggingen 

skal skje innenfor vekstgrensen. I konklusjonen trekkes det videre frem at kommunen har godt med 

utbyggingsreserver. 

 

Denne saken er et ypperlig eksempel på at vi ikke bare må kjempe for regnskog i Brasil. Vi må kjempe 

for salamanderdammen i nabolaget, hekkeområdet for fugler i hjemkommunen og bedre vern av 

gjenværende natur. Vi må kjempe for Deør-skogen.  

 

 

https://www.skoglundkollen.no/
https://www.skoglundkollen.no/#prosjektet
https://www.vestbyavis.no/et-lite-stykke-skog/o/5-53-692389?fbclid=IwAR28cdbQfiJrCiri8lYfCsw81hXTKIqVJIWAPDtDfGnFCV9gpWAWJOpVZlk


Fra: Justyn <justyna.d.rozycka@gmail.com> 
Sendt: 30. oktober 2022 21:06 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-

2034 
 

Hei, 

 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Som nærmest nabo til utbyggingen på Skoglundkollen, oppleves det som veldig 

negativt at gjenværende skog nå skal bygges ut. Skoglundkollen har vært årsak til 

stor byggestøy og vært til generell sjenanse for de av oss som bor nærme. Vi som 

har vært naboer har opplevd at det har vært lite hensyn tatt til støy og støv, med 

sprengningsarbeider til langt etter normal arbeidstid. En ny runde på mange år for 

meg og min datter som bor i Syrinveien, og alle andre som bor på Deør – som et 

prosjekt av dette omfanget jo vil innebære – oppleves som svært belastende.  

Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig 

friluftsområde. Det foreslåtte vern av stier i innspillet fjerne ikke disse 

bekymringene, siden stiene som vernes ikke lenger vil være del av et 

sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme opplevelse av 

nærhet til natur. 

Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, ihttil 

konsekvensutredningen foretatt på vegne av Vestby kommune (Asak Viaplan). Det 

er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter som vil påvirkes i negativ 

forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvern, som bør være et 

hensyn i seg selv. I tillegg har også dette innvirkning på friluftsliv: noe av gleden 

ved å bruke Deørskogen aktivt for friluftsopplevelser ligger nettopp 

i naturmangfoldet.Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget 

på Deør: skogen slik den står i dag er en støyskjerm mellom bebyggelsen og 

motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig, noe som vil ødelegge 

kvaliteten av å bo her hvor vi bor nå.  

Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging 

skal skje innenfor Vestbys grenser. Med dagens boligreserve, vil dette forslaget 

dermed gå imot det kommunen selv har lagt som føring på hvordan utbygging skal 

skje.  

Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne 

utbyggingen får gå frem, vil vi miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig 

nærhet til natur og friluftsopplevelser.  

Til sist vil jeg fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens 

konsekvensutredning, som viser til en rekke utfordringer ved et slikt prosjekt. 

 

Mvh, 
 

Justyna Rozycka 



Elisabeth Grande 

Deør vei 24 

1555 Son 

 

Vestby Kommune 

Rådhusgata 1 

1540 Vestby 

 

 

 

Rullering av kommuneplan 2023-2034 – Merknader  

 

Innsigelse B6 Liabråten – Ung i Son  

Innsigelse B7 Liabråten– Hovedfelt inklusiv friområde F1 

Innsigelse B8 Liabråten – Epleveien inklusiv friområdeF1 

 

Opprinnelig: Innspill 38 (Liabråten) 

 

 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety total ødeleggelse av et meget viktig 

friluftsområde. Det foreslåtte vern av stier i innspillet fjerne ikke disse bekymringene, siden 

stiene som vernes ikke lenger vil være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed 

ikke kan gi samme opplevelse av nærhet til natur. 

 

Store boligreserver i Vestby: 

 

Vestby har sjeldent store boligreserver. Boligreserve er 2076 antall boliger utenfor sentrum 

og 8480 innenfor sentrum. Ifølge SSB er Vestbys innbyggertall nå 18850, og den forventes å 

være 20 675 i 2030, og i 2050 vil forventet innbyggertall være 23 851. 

 

Det er viktig nå at ikke politikerne la seg blende av utbyggernes mange innspill. I en årrekke 

virker det som om tilfeldighetene har fått råde, og man har mistet mer og mer kontrollen. Son 

er blitt et eldorado for utbyggere, og også Son sentrum bærer preg av dette.  På 

Skoglundkollen ser man bevis på at det ender opp helt forskjellig enn det prosjektet er solgt 

inn som til politikerne. «Idylliske» plantegninger med lekeområder, innslag av opprinnelig 

vegetasjon og andre grøntarealer ender i virkeligheten opp som en ansamling arkitektonisk 

ensartede bygninger, svart asfalt, og minimalt med grøntområder. Alt av opprinnelig natur er 

jevnet med jorda og all vegetasjon er rasert. Det finnes helt lignende byggefelter som den på 

Skoglundkollen i alle tettsteder i Akershus. Dette må ikke forveksles med bærekraft. 

 

 

FNs bærekraftsmål 

 

I kommuneplanens samfunnsdel legges det vekt på at Vestby slutter seg til  



FNs bærekraftsmål. Disse er førende for alle land, også Norge. Statsforvalteren i Oslo og 

Viken har klare forventninger til kommunal arealplanlegging, og det er felles føringer for alle 

kommunene. «Vi må ta vare på miljø og naturmangfold, sikre naturressurser og sørge for en 

utvikling som er sosial og økonomisk bærekraftig». Det ligger en klar forventning om å ta 

vare på dyrka jord og natur. «Man skal bevare karbonrike arealer for å hindre ytterligere 

utslipp. Skog og myr er karbonrike arealer som slipper ut store mengder karbon dersom de 

bygges ned. Et viktig klimatiltak er derfor å utnytte allerede utbygde arealer bedre, og unngå 

nedbygging av natur og landbruksarealer». 

 

Det er ved flere anledninger, også i pressen, påpekt at det er et svakt vern av natur og 

biomangfold i Vestby kommune. I Son har områder med nærnatur stadig krympet.   

 

Det betyr at man heretter må gjenbruke og fortette områder som allerede er utbygd fremfor å 

bygge ned natur. Det er viktig å sikre helhetlig planlegging, og Vestby kommune må også ta 

selvstendig ansvar og bidra i den overordnede målsetningen.  

 

 

Foreslår følgende tiltak: 

 

 Vestby kommune bør foreta en skikkelig kartlegging av det biologiske mangfoldet i 

kommunen og dette bør ligge til grunn i forvaltningen av økosystemene.  

 Sørge for helhetlig planlegging slik at natur og friluftsliv og andre allmenne interesser 

sikres. 

 Fastsette en markagrense. Foreslår at hele Deørskogen tas vare på og vernes mot 

fremtidig nedbygging. 

 

 

Nødvendigheten av markagrense 

 

En utbygging av 280 boliger i Deørskogen antas å omfatte minst 200 daa, og dermed et 

område tilsvarende ca 30 fotballbaner. Ifølge NIBIO bygges det ned skog tilsvarende 7000 

fotballbaner hvert år i Norge. «Det er lett for en kommune å tro at deres små inngrep ikke 

betyr så mye. Men det gjør de. Det er summen av alle inngrep som gjør at naturen bygges ned 

bit for bit». 

 

Kommunene og de folkevalgte har et stort ansvar når det gjelder blant annet ivaretagelse  

av av nærnatur, utforming av bebyggelse og stedskvalitet. 

 

Deørskogen har stor betydning både for befolkningen og naturmangfoldet. Planter og dyr er 

avhengig av varierte og sammenhengende naturområder, der f.eks. skog og vassdrag er 

sentrale elementer. Deørskogen inneholder mange ulike verdier knyttet til landskap, 

naturmangfold, friluftsliv og kultur (fysisk og mentalt). 

 

Naturmangfold utgjør økosystemene som er vårt livsgrunnlag og som vi og fremtidige 

generasjoner er avhengig av at fungerer godt.  

 



Et rikt naturmangfold gir også store helsemessige gevinster i form av rekreasjon og 

opplevelser. Arealer er en ikke fornybar ressurs og en bærekraftig utvikling har ikke rom for 

å forbruke naturarealer slik vi gjør i dag. Arealbruk, som en eventuell utbygging i 

Deørskogen, medfører tap av og fragmentering av natur og leveområder. 

 

Oppsummering:  

 

Det eneste ryddige og forsvarlige i denne saken er å forholde seg til konklusjonen i 

Konsekvensutredningen fra Asplan-Viak; ingen utbygging tilrådes i Liabråten (Deørskogen).  

 

Man kan umulig ha tatt på alvor forpliktelsene til FN’s bærekraftmål, som det henvises til i 

kommuneplanen, når man stemmer for en nedbygging av mer unik nærskog i Son. Dette også 

tatt i betraktning av at boligreserven er enormt solid i Vestby kommune. En slik utbygging 

synes rent politisk drevet, og er ikke et reelt samfunnsbehov. 

Unngå å la Son utvikle seg kun etter utbyggerinitiativ. Vi må forvente av Vestbys 

politikere at de har ryggrad til å stå imot dette. 

 

Vestby kommune har kommet i ubalanse når det gjelder fordelingen 80/20, og det er enda en 

grunn til å skrinlegge prosjektet med utbygging av Deørskogen (Liabråten). 

Også Statsforvalteren var kritisk til utbyggingsveksten (i forbindelse med Kolås), med 

fordeling 76% i Vestby, og 24% i områdene rundt. 

 

Liabråten foreslås tatt ut av kommuneplanen, og Deørskogen bør bevares og vernes for 

fremtiden.   

 

 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: 476B6D Registrert dato:31.10.2022 07:27:33

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Geir Johnny
Etternavn

Hersvik
Adresse

Furulia 5

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

E-post

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 
Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen. 
Som nabo til utbyggingen på Skoglundkollen, oppleves det også som veldig negativt at gjenværende skog nå skal 
bygges ut. 
Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig friluftsområde. Det foreslåtte vern av 
stier i innspillet fjerner ikke disse bekymringene, siden stiene som vernes ikke lenger vil være del av et 
sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme opplevelse av nærhet til natur. 
Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen foretatt på vegne av 
Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter som vil påvirkes i 
negativ forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvern, som bør være et hensyn i seg selv. I tillegg 
har også dette innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke Deørskogen aktivt for friluftsopplevelser ligger 
nettopp i naturmangfoldet. Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør.  Skogen slik 
den står i dag, er en støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået, svevestøv etc 
øke betraktelig. 
Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje innenfor Vestbys grenser. 



Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen selv har lagt som føring på hvordan 
utbygging skal skje. 
Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen får gå frem, vil vi 
miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser. 
Til sist vil jeg fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, som viser til en rekke 
utfordringer ved et slikt prosjekt. Det virker bare komplett uforståelig at politikerne gang på gang skal gå utbyggernes 
ærend, og ikke beskytte innbyggerne. Vi som bor i nærområdet, ser og opplever alt for godt hva som har skjedd på 
Skoglundkollen. Resultatet der ligner ikke på det som ble sagt i forkant. Som en god kjent kommunepolitiker fra 
Høyre innrømmet, kommune ble lurt trill rundt av utbygger. Here we go again…



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: N7V8SK Registrert dato:30.10.2022 20:22:00

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Silje
Etternavn

Nordseth
Adresse

Ladeveien 8

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

E-post

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 
Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen. 
Som beboer i Son oppleves det som veldig negativt at gjenværende skog på Deør nå skal bygges ut. Skoglundkollen 
har vært årsak til stor byggestøy og vært til generell sjenanse for de som bor nærme, og for oss som bruker skogen 
ellers har de siste årene gjort markante endringer i negativ forstand for Son som sted, og for naturen. Nå må 
politikere snart forholde seg til undersøkelser og fakta som tilsier at en utbygging er skadelig. I tillegg syns jeg 
politikere ikke forholder seg til det mandatet de er satt til når de skal utøve politikk og avgjørelser på vegne av oss 
som bor her. 
Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig friluftsområde. Det foreslåtte vern av 
stier i innspillet fjerner ikke disse bekymringene, siden stiene som vernes ikke lenger vil være del av et 
sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme opplevelse av nærhet til natur. 
Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen foretatt på vegne av 
Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter som vil påvirkes i 
negativ forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvern, som bør være et hensyn i seg selv. I tillegg 
har også dette innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke Deørskogen aktivt for friluftsopplevelser ligger 



nettopp i naturmangfoldet.Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør: skogen slik den 
står i dag er en støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig. 
Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje innenfor Vestbys grenser. 
Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen selv har lagt som føring på hvordan 
utbygging skal skje. 
Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen for gå frem, vil vi 
miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser. Barna våre trenger å ha skog og 
mark i nærheten av skole og barnehager. 
Til sist vil jeg fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, som viser til en rekke 
utfordringer ved et slikt prosjekt. 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: MASPI2 Registrert dato:31.10.2022 11:05:34

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Trond Arve
Etternavn

Wasskog
Adresse

Deør vei 72

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

E-post

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Ja  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Dato på kommunens høringsbrev

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Ønsker herved å protestere mot at utbygging av Deørskogen/Liabråten kommer inn i kommuneplanen 
o Vestby kommunes egen konsekvensutredning (utført av Asplan Viak) anbefaler å ikke inkludere dette omrpdet i 
kommuneplanen. 
o 280 boenheter fører til store innhogg i skogen, og forringer skogens kvalitet 
o Det er registrert verdifulle arter og naturtyper syd og sydvest i planområdet 
o Området er registrert som nærturterreng med høy verdi (verdi A), med mye fotruter og noen skiløyper. Det er 
vanskelig å se for seg at nærturterrenget vil ha samme verdi selv om kommunen sier at fotruter og skiløyper skal 
ivaretas. 
o En utvidelse av Son tettsted er ikke i tråd med Vestby kommunes mål om at 80 % av boligbyggingen skal skje 
innenfor Vestbys vekstgrense. Son er ett av tettstedene som kan få deler av resterende 20 % boligutbygging, men 
kommen har godt med utbyggingsreserver. 
o Trafikken i Son vil øke betydelig. 
o «Stiene blir ikke berørte», sier utbygger. Dette er en fordreining av virkeligheten. Vi beholder stiene, men skogen 



rundt forsvinner. «Å gå i skogen» endres til å «gå på stien». 
o Mange dyr mister sitt naturlige habitat også. Konsekvensutredningen blir sett helt bort ifra av politikere som ønsket 
dette på høring. 
o Fjerning av skog, vil medføre at støy fra E6 merkes enda lengre inn i Son. 
o For de nærmeste naboene til utbygging blir det minst 10 år (forsiktig anslag) med støy fra anleggsmaskiner og 
sprengninger. 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: X2GQAD Registrert dato:30.10.2022 19:57:07

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Terje 
Etternavn

Lunder
Adresse

Rogneveien 11

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

E-post

terje.lunder@gmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

INNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 
Ønsker med dette å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen. 
 
Som ivrig bruker av Deørskogen til trening og rekreasjon har jeg også erfart at skogen er et utmerket sted til å tenke 
gjennom viktige ting i livet og ikke minst har det vært fint å la tanker modne seg her i fred og ro. Har også vært fint å 
se når vi går tur flere sammen at skogstur virkelig gjør alle godt. 
Utover dette hender det at jeg har muligheten til å ta veien gjennom denne skogen da jeg skal til arbeid. Fantastisk 
start på dagen, men også fin avslutning på dagen. 
Må også ta med at jeg har hatt noen flotte opplevelser hvor jeg har vært tett på både rådyr og elg når jeg ferdes 
forsiktig i skogen. 
Jeg tenker også på de gangene man har kun et lite tidsvindu og bare har tid til å gå tur i nærområde. 
Tenker at disse verdiene er mye mer verdt, enn den kortsiktige gevinsten alternativet er. 
Viktig nå at politikerne tar ansvar og tenker langt langt fremover. 
Her er det så absolutt ingen returbillett. 
 



Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig friluftsområde. Det foreslåtte vern av 
stier i innspillet fjerner ikke disse bekymringene, siden stiene som vernes ikke lenger vil være del av et 
sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme opplevelse av nærhet til natur. 
Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen foretatt på vegne av 
Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter som vil påvirkes i 
negativ forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvern, som bør være et hensyn i seg selv. I tillegg 
har også dette innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke Deørskogen aktivt for friluftsopplevelser ligger 
nettopp i naturmangfoldet. Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør: skogen slik den 
står i dag er en støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig. 
Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje innenfor Vestbys grenser. 
Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen selv har lagt som føring på hvordan 
utbygging skal skje. 
Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen får gå frem, vil vi 
miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser. 
Til sist vil jeg fremheve at innspillet som ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, som viser til en rekke 
utfordringer ved et slikt prosjekt. 
Håper inderlig at dere folkevalgte som er nå for utbygging, snur og stemmer imot.



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: HYSRG6 Registrert dato:30.10.2022 17:55:40

Antall vedlegg: 1

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Espen
Etternavn

Møkkelgjerd
Adresse

Orelia 23

Postnummer

1555
Poststed

Son

Telefon

+4793207209
E-post

emoekkel@online.no

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

A Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

B Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Vedlagt dokumentliste

Kommentarer Liabråten - Kommuneplan 2023-2034.docx



Overskrift: PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Som nærmeste nabo til utbyggingen på Skoglundkollen, oppleves det også veldig negativt at det i det 

hele tatt nå allerede kommer opp planer om å ødelegge nok et skog- og friluftsområde. Det som er 

igjen av skog i dette området er viktig og helseforebyggende for alle aldersgrupper.  

Bygge prosjektet på Skoglundkollen har vært årsak til stor byggestøy og vært til generell sjenanse for 

de av oss som bor nærme.  

Vi som har vært naboer har opplevd at det har vært lite hensyn tatt til støy og støv, med 

sprengningsarbeider til langt etter normal arbeidstid. Likeledes har kommunen og utbygger fullstendig 

neglisjert behovet for enkel adgang til marka, gå en tur til butikken på Sletta eller spasere til togstasjon 

for å ta toget. 

Reguleringsplanen for Skoglundkollen viser til at det skal etableres turveier, TV1, TV2 og TV3. Ingen 

av disse er påbegynt 6 år etter planverket ble godkjent. Jeg er klar over at det er forskjellige ansvarlig 

for TV1, TV2 og TV3, men kommunen selv er vel ansvarlig for TV1. 

 

En ny runde med årevis i utbyggingsområde for oss som bor på Deør – som et prosjekt av dette 

omfanget jo vil innebære – vil oppleves svært belastende.  

Innspillet om å bygge ned Deør-skogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig friluftsområde. Det 

foreslåtte vern av stier i innspillet fjerner ikke disse bekymringene, siden stiene som vernes ikke lenger 

vil være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme opplevelse av 

nærhet til natur. 

Hele det som er igjen av Deør-skogen er et rekreasjonsområde for barn i barnehagen, barn og ungdom 

på skolene, familie-hygge  og samvær med venner, hunde-elskere som lever flere timer i den flotte 

skogen hver eneste dag. Og også for de eldre som enkelt kan nyte skogen i sitt nærområde. 

Dette er rett og slett helseforebyggende og hever livskvaliteten til alle i Son. 

 

Deør-skogen besøkes daglig av folk som bor i andre områder av Sons-området fordi det ikke finnes 

slike rekreasjonsområder igjen der de selv bor. 

Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen foretatt på 

vegne av Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede 

arter som vil påvirkes i negativ forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvern, som 

bør være et hensyn i seg selv. 

I tillegg har også dette innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke Deør-skogen aktivt for 

friluftsopplevelser ligger nettopp i naturmangfoldet. 

Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør: skogen slik den står i dag er 

en støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig.  

Dette har vi allerede erfart etter at utbygger på Skoglundkollen meide ned hvert eneste tre i hele 

området, så økte dette støynivået til et nivå ingen liker.  

Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje innenfor 

Vestbys grenser. Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen selv har 

lagt som føring på hvordan utbygging skal skje.  

Deør-skogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen for 

gå frem, vil vi miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser.  

Til sist vil jeg fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, som viser 

til en rekke utfordringer ved et slikt prosjekt.  



 

Oppsummering:  

Det eneste ryddige og forsvarlige i denne saken er å forholde seg til konklusjonen i 

Konsekvensutredningen fra Asplan-Viak; ingen utbygging tilrådes i Liabråten (Deørskogen).  

 

Vestby kommune kan umulig ha tatt på alvor forpliktelsene til FN’s bærekraftmål, som det 

henvises til i kommuneplanen, når man stemmer for en nedbygging av mer unik nærskog i 

Son.  

Dette også tatt i betraktning av at boligreserven er enormt solid i Vestby kommune. En slik 

utbygging synes rent politisk drevet og ekstrem villighet til å spille på lag med enkelte 

utbyggere, og det finnes ikke snev av å være et reelt samfunnsbehov. 

Kjære politikere, vis styrke nå, unngå å la Son utvikle seg kun etter utbyggerinitiativ. Vi må 

forvente av Vestbys politikere at de har ryggrad til å stå i mot dette. 

 

Vestby kommune har kommet i ubalanse når det gjelder fordelingen 80/20, og det er enda en 

grunn til å skrinnlegge prosjektet med utbygging av Deør-skogen (Liabråten). 

Også Statsforvalteren var kritisk til utbyggingsveksten (i forbindelse med Kolås), med  

fordeling 76% i Vestby , og 24% i områdene rundt. 

 

Liabråten foreslås tatt ut av kommuneplanen, og Deør-skogen bør bevares og vernes for all 

fremtid.   

 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: HDYMZZ Registrert dato:30.10.2022 19:42:55

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Inger
Etternavn

Hanssen
Adresse

Rogneveien 11

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

E-post

inger.hanssen@hotmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

INNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 
Ønsker med dette å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen. 
Bor på Deør, nærmere bestemt i Rogneveien, Har fulgt utbyggingen av Skoglundkollen på nært hold fra start til nå, 
og for meg oppleves det som veldig negativt at gjenværende skog nå skal bygges ut. Utbyggingen av Skoglundkollen 
har vært årsak til mye byggestøy.  Er ikke den som bor nærmest, men lyden bærer godt og når det i tillegg jobbes 
langt utover kvelden og i helgene så blir det en belastning. Etter hva jeg har skjønt på de som bor aller nærmest har 
ikke utbygger tatt mye hensyn til støy, støv eller annet da det har blitt jobbet til langt på kveld og i helgene.  Må si at 
dette er respektløst. Og med denne erfaringen blir man skeptisk og har ingen tiltro til lovnader. 
 
Våre barn her hjemme er nå unge voksne som akkurat har forlatt rede, har ikke tall på hvor mange dager etter jobb, 
skole og barnehage vi tok turen ut i Deørskogen, her plukket vi bær, sopp og alt hva skogen gir oss. Det ble ofte tur 
til gapahuken hvor vi grillet pølser eller stekte pannekaker som ble servert blåbærsyltetøy med nyplukkete blåbær. 
Her kunne vi lande og senke skuldrene, og bare være.  Tenker oftere og oftere på hvor viktig det var for oss som 
familie finne et fristed som vi kunne kose oss og være sammen, og den muligheten vil dere nå ta fra oss, nåværende 
og for generasjonene fremover for all fremtid.  Her møtte vi andre som var på tur, det ble også et sted hvor vi ofte 



møtte kjente og fikk nye bekjente.  Blir trist ved tanken at dere folkevalgte i kommunen vil ta fra oss skogen vår til 
tross for at fagfolk, Statsforvalteren m.fl. fraråder utbygging. 
Det kan høres ut som jeg ikke benytter meg av skogen i nå tid, men det gjør jeg.  Ønsker bare å belyse hvor viktig 
det er å beholde nærskogen. Ingenting er bedre enn når man kommer hjem fra jobb etter en time og 15 minutter med 
pendling, spise litt middag for så å ta seg en gåtur i skogen. Det er som balsam for kropp og sjel. Og ikke glem hvor 
viktig nærskogen var under pandemien. 
 
Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety STORE ødeleggelser av et meget viktig friluftsområde, ikke bare for 
oss fra Son, men også Hølen. Det foreslåtte vern av stier i innspillet fjerner ikke disse bekymringene, siden stiene 
som vernes ikke lenger vil være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme 
opplevelse av nærhet til natur. 
Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen foretatt på vegne av 
Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter som vil påvirkes i 
negativ forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvern, som bør være et hensyn i seg selv. I tillegg 
har også dette innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke Deørskogen aktivt for friluftsopplevelser ligger 
nettopp i naturmangfoldet. Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør: skogen slik den 
står i dag er en støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig. 
Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje innenfor Vestbys grenser. 
Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen selv har lagt som føring på hvordan 
utbygging skal skje. 
Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen for gå frem, vil vi 
miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser. 
Til sist vil jeg fremheve at innspillet som ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, som viser til en rekke 
utfordringer ved et slikt prosjekt. 
Håper inderlig at dere folkevalgte som er for utbygging, snur og stemmer imot.



Atle Haug 

Deør vei 24 

1555 Son 

 

Vestby Kommunene 

Rådhusgata 1 

1540 Vestby 

 

 

Rullering av kommuneplan 2023-2034 – Merknader  

 

Innsigelse B6 Liabråten – Ung i Son  

Innsigelse B7 Liabråten– Hovedfelt inklusiv friområde F1 

Innsigelse B8 Liabråten – Epleveien inklusiv friområde F1 

 

Opprinnelig: Innspill 38 (Liabråten) 

 

 

 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

 

Store boligreserver i Vestby: 

 

Vestby har sjeldent store boligreserver. Boligreserve er 2076 antall boliger utenfor sentrum 

og 8480 innenfor sentrum. Ifølge SSB er Vestbys innbyggertall nå 18850, og den forventes å 

være 20675 i 2030, og i 2050 vil forventet innbyggertall være 23851. 

 

Det er viktig nå at ikke politikerne la seg blende av utbyggernes mange innspill. I en årrekke 

virker det som om  tilfeldighetene har fått råde, og man har mistet mer og mer kontrollen. 

Son er blitt et eldorado for utbyggere, og også Son sentrum bærer preg av dette.  På 

Skoglundkollen ser man bevis på at det ender opp helt forskjellig enn det prosjektet er solgt 

inn som til politikerne. «Idylliske» plantegninger med lekeområder, innslag av opprinnelig 

vegetasjon og andre grøntarealer ender i virkeligheten opp som en ansamling arkitektonisk 

ensartede bygninger, svart asfalt, og minimalt med grøntområder. Alt av opprinnelig natur er 

jevnet med jorda og all vegetasjon er rasert. Det finnes helt lignende byggefelter som den på 

Skoglundkollen i alle tettsteder i Akershus. Dette må ikke forveksles med bærekraft. 

 

 

 

FNs bærekraftsmål 

 

I kommuneplanens samfunnsdel legges det vekt på at Vestby slutter seg til  

FNs bærekraftsmål. Disse er førende for alle land, også Norge. Statsforvalteren i Oslo og 

Viken har klare forventninger til kommunal arealplanlegging, og det er felles føringer for alle 

kommunene. «Vi må ta vare på miljø og naturmangfold, sikre naturressurser og sørge for en 

utvikling som er sosial og økonomisk bærekraftig». Det ligger en klar forventning om å ta 



vare på dyrka jord og natur. «Man skal bevare karbonrike arealer for å hindre ytterligere 

utslipp. Skog og myr er karbonrike arealer som slipper ut store mengder karbon dersom de 

bygges ned. Et viktig klimatiltak er derfor å utnytte allerede utbygde arealer bedre, og unngå 

nedbygging av natur og landbruksarealer». 

 

Det er ved flere anledninger, også i pressen, påpekt at det er et svakt vern av natur og 

biomangfold i Vestby kommune. I Son har områder med nærnatur stadig krympet.   

 

Det betyr at man heretter må gjenbruke og fortette områder som allerede er utbygd fremfor å 

bygge ned natur. Det er viktig å sikre helhetlig planlegging, og Vestby kommune må også ta 

selvstendig ansvar og bidra i den overordnede målsetningen.  

 

 

Foreslår følgende tiltak: 

 

 Vestby kommune bør foreta en skikkelig kartlegging av det biologiske mangfoldet i 

kommunen og dette bør ligge til grunn i forvaltningen av økosystemene.  

 Sørge for helhetlig planlegging slik at natur og friluftsliv og andre allmenne interesser 

sikres. 

 Fastsette en markagrense. Foreslår at hele Deørskogen tas vare på og vernes mot 

fremtidig nedbygging. 

 

 

Nødvendigheten av markagrense 

 

En utbygging av 280 boliger i Deørskogen antas å omfatte minst 200 daa, og dermed et 

område tilsvarende ca 30 fotballbaner. Ifølge NIBIO bygges det ned skog tilsvarende 7000 

fotballbaner hvert år i Norge. «Det er lett for en kommune å tro at deres små inngrep ikke 

betyr så mye. Men det gjør de. Det er summen av alle inngrep som gjør at naturen bygges ned 

bit for bit». 

 

Kommunene og de folkevalgte har et stort ansvar når det gjelder  blant annet ivaretagelse  

av nærnatur, utforming av bebyggelse og stedskvalitet. 

 

Deørskogen har stor betydning både for befolkningen og naturmangfoldet. Planter og dyr er 

avhengig av varierte og sammenhengende naturområder, der f.eks. skog og vassdrag er 

sentrale elementer. Deørskogen inneholder mange ulike verdier knyttet til landskap, 

naturmangfold, friluftsliv og kultur (fysisk og mentalt). 

 

Naturmangfold  utgjør økosystemene som er vårt livsgrunnlag og som vi og fremtidige 

generasjoner er avhengig av at fungerer godt.  

 

Et rikt naturmangfold gir også store helsemessige gevinster i form av rekreasjon og 

opplevelser. Arealer er en ikke fornybar ressurs  og en bærekraftig utvikling har ikke rom for 

å forbruke naturarealer slik vi gjør idag. Arealbruk, som en eventuell utbygging i 

Deørskogen, medfører tap av og fragmentering av natur og leveområder. 

 



 

 

Stadig større behov for oppgradering av høyspentlinjer 

 

Linje L0445 Flesaker-Tegneby krysser Deørskogen. Grunnet den stadig økte elektrifiseringen 

i samfunnet er det varslet behov for oppgraderinger av flere høyspentlinjer i Norge. Det kan 

ikke utelukkes at det vil skje med denne linjen også. Nå er linjen på 300 kV, men om den 

økes f.eks. til 420 kV, ville nye avstandskrav komme. Det er lite forutseende og lite aktsomt å 

legge familieboliger og barnehager så tett inntil en hovedlinje, uansett. I andre kommuner har 

man advart mot å bygge hus og leikeplasser inntil høgspentledninger grunnet kreftfare, og tar 

heller skikkelig i når det gjelder henssynssoner. Det er et prinsipp å unngå all unødvendig 

stråleeksponering. 

 

 

Oppsummering:  

Det eneste ryddige og forsvarlige i denne saken er å forholde seg til konklusjonen i 

Konsekvensutredningen fra Asplan-Viak; ingen utbygging tilrådes i Liabråten (Deørskogen).  

 

Man kan umulig ha tatt på alvor forpliktelsene til FN’s bærekraftmål, som det henvises til i 

kommuneplanen, når man stemmer for en nedbygging av mer unik nærskog i Son. Dette også 

tatt i betraktning av at boligreserven er enormt solid i Vestby kommune. En slik utbygging 

synes rent politisk drevet, og er ikke et reelt samfunnsbehov. 

Unngå å la Son utvikle seg kun etter utbyggerinitiativ. Vi må forvente av Vestbys 

politikere at de har ryggrad til å stå i mot dette. 

 

Vestby kommune har kommet i ubalanse når det gjelder fordelingen 80/20, og det er enda en 

grunn til å skrinlegge prosjektet med utbygging av Deørskogen (Liabråten). 

Også Statsforvalteren var kritisk til utbyggingsveksten (i forbindelse med Kolås), med  

fordeling 76% i Vestby , og 24% i områdene rundt. 

 

Liabråten foreslås tatt ut av kommuneplanen, og Deørskogen bør bevares og vernes for 

fremtiden.   
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Som beboer i Son, ønsker jeg å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  Konklusjonen i 
konsekvensutredningen for området bør tas til følge: Området anbefales ikke tatt inn i kommuneplanen ved denne 
revisjonen. 
 
De vurderinger som har blitt gjort i utredningen er grundige, og jeg ønsker å fremheve følgende momenter derfra som 
i seg selv burde være tilstrekkelig for å ikke tillate utbygging: 
- Utvidelse av Son tettsted er ikke i tråd med Vestby kommunes mål om at 80 % av boligbyggingen skal skje innenfor 
Vestbys vekstgrense. 
- Forslaget bidrar også til nedbygging av andre verdier. (Nærskog, friluftsliv, vern om sårbare arter, kulturminner osv) 
- Området anbefales derfor ikke tatt inn i kommuneplanen ved denne revisjonen. 
 
Jeg er bekymret for det press som området blir utsatt for. Sist vår (2021) ble det tatt ut store mengder skog i Vestby 
kommune, som flatehogst. Dette er grunneiers rettighet, men er altså underlagt liten overordnet forvaltning. Sentrale 



rapporter varsler om nedgang i leveområder til insekter, dyr og fugler, med påfølgende dramatisk fall i bestand.  Jeg 
etterlyser Vestby kommunes ansvarstagning for miljø, og at trenden om at næring alltid vinner over natur snus. 
 
Som nabo til utbyggingen på Skoglundkollen, oppleves det svært negativt at gjenværende skog nå skal bygges ut. 
Skoglundkollen har vært årsak til stor byggestøy og vært til generell sjenanse for oss og naboene rundt. Store, mørke 
hus har blitt reist, uten at det passer inn i nabolaget for øvrig. Der det tidligere var skog og grøntområde, er det nå 
ingen trær igjen. 
Nedbygging av Deørskogen vil bety ødeleggelse av et viktig friluftsområde som har stor verdi for både barn, 
ungdommer og voksne. Det foreslåtte vern av stier i innspillet fjerner ikke disse bekymringene, siden stiene som 
vernes ikke lenger vil være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme opplevelse av 
nærhet til natur. 
Skogen slik den står i dag er en støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke 
betraktelig. Etter flatehogst i store deler av Deørskogen våren 2021, er veistøy blitt merkbart. 
 
Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen når frem, vil vi 
miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser. Dette er i seg selv en stor verdi 
som også kan omsettes i hvor attraktivt det vil være å bosette seg i Son. 
 
Utvikling av Son bør ikke skje etter fragmenterte utbyggerinitiativ hvor fortjeneste er målet. Jeg vil på det sterkeste 
vise min motstand til ytterligere nedbygging av områder som vil påvirke naturmangfoldet og forringe friluftsområder 
slik som omhandles i nr.38 i kommuneplanen.
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Rullering av kommuneplan 2023-2034 – Merknader 
 
Innsigelse B7 Liabråten– Hovedfelt inklusiv friområde F1 
Innsigelse B8 Liabråten – Epleveien inklusiv friområdeF1 
 
Innspill 38 (Liabråten) 
 
Store boligreserver i Vestby: 
 
Vestby har sjeldent store boligreserver. Boligreserve er 2076 antall boliger utenfor sentrum og 8480 innenfor 



sentrum. Ifølge SSB er Vestbys innbyggertall nå 18850, og den forventes å være 20 675 i 2030, og i 2050 vil 
forventet innbyggertall være 23 851. Men kommunen har egne prognoser basert på bakgrunn i forventet 
boligbygging. «Skjer boligbyggingen raskere enn boligprognosen tilsier vil befolkningsveksten bli større.  Det totale 
folketallet forventes å øke med om lag 60% mot 2050. De ti første årene øker befolkningen med 6100 personer.» 
 
Statsforvalteren var kritisk til utbyggingsveksten (i forbindelse med Kolås), med fordeling 76% i Vestby , og 24% i 
områdene rundt. 
 
Det er viktig at ikke politikerne la seg blende av utbyggernes mange innspill. I en årrekke virker det som om 
tilfeldighetene har fått råde, og man har mistet mer og mer kontrollen. Son er blitt et eldorado for utbyggere, og også 
Son sentrum bærer preg av dette. 
 
På Skoglundkollen ser man bevis på at det ender opp helt forskjellig enn det prosjektet er solgt inn som til politikerne. 
«Idylliske» plantegninger med lekeområder, innslag av opprinnelig vegetasjon og andre grøntarealer ender i 
virkeligheten opp som en ansamling arkitektonisk ensartede bygninger, dårlig arrondering, «svart asfalt», og minimalt 
med grøntområder. Alt av opprinnelig natur er jevnet med jorda og all vegetasjon er rasert. Det finnes helt lignende 
byggefelter som den på Skoglundkollen i alle tettsteder i Akershus. Dette må ikke forveksles med bærekraft. 
 
 
FNs bærekraftsmål 
 
I kommuneplanens samfunnsdel legges det vekt på at Vestby slutter seg til 
FNs bærekraftsmål. Disse er førende for alle land, også Norge. Statsforvalteren i Oslo og Viken har klare 
forventninger til kommunal arealplanlegging, og det er felles føringer for alle kommunene. «Vi må ta vare på miljø og 
naturmangfold, sikre naturressurser og sørge for en utvikling som er sosial og økonomisk bærekraftig». Det ligger en 
klar forventning om å ta vare på dyrka jord og natur. «Man skal bevare karbonrike arealer for å hindre ytterligere 
utslipp. Skog og myr er karbonrike arealer som slipper ut store mengder karbon dersom de bygges ned. 
 
Et viktig klimatiltak er derfor å utnytte allerede utbygde arealer bedre, og unngå nedbygging av natur og 
landbruksarealer». 
 
Det er ved flere anledninger, også i pressen, påpekt at det er et svakt vern av natur og biomangfold i Vestby 
kommune. I Son har områder med nærnatur stadig krympet. 
 
Kommunene og de folkevalgte har et stort ansvar når det gjelder  blant annet ivaretagelse 
av av nærnatur, utforming av bebyggelse og stedskvalitet. 
 
Det er viktig å sikre helhetlig planlegging, og for Son haster det at politikere tar et selvstendig ansvar og bidrar i den 
overordede målsetningen til stat og fylke. 
 
Foreslår følgende tiltak: 
 
• Vestby kommune bør foreta en skikkelig kartlegging av det biologiske mangfoldet og naturverdiene i kommunen 
og dette bør ligge til grunn i forvaltningen av økosystemene. Vil anta at dette kan være en del av kommundelplanen 
for naturmangfold, der vedtak forventes i 2023. 
 
• Sørge for helhetlig planlegging, slik at nærnatur og friluftsliv og andre allmenne interesser sikres. 
 
• Fastsette en markagrense. Foreslår at hele Deørskogen tas vare på og vernes mot fremtidig nedbygging. 
Området er avsatt til LNF (friluftsliv), med nærturterreng verdi A, med mye fotturer og noen skiløyper. 
 



I forbindelse med utbygging av Skoglundkollen ble det i planprosessen fremhevet at det i umiddelbar nærhet også er 
«store arealer avsatt til LNF (landbruks-, natur- og friluftsområder) med de muligheter for frilek og friluftsliv som slike 
områder gir. Dette er områder og tilbud som er i tråd med Miljøverndepartementets retningslinjer om at planområdet 
skal ha kvaliteter som styrker barn og unges oppvekstvilkår» . Vil anta at man her siktet til Deørskogen. Når gikk man 
bort fra dette standpunktet, som ble det brukt for å «selge inn» Skoglundkollen-utbyggingen? 
 
Nødvendigheten av markagrense 
 
En utbygging av 280 boliger i Deørskogen antas å berøre minst 120 daa, og dermed et område tilsvarende ca 20 
fotballbaner. Ifølge NIBIO bygges det ned skog tilsvarende 7000 fotballbaner hvert år i Norge. «Det er lett for en 
kommune å tro at deres små inngrep ikke betyr så mye. Men det gjør de. Det er summen av alle inngrep som gjør at 
naturen bygges ned bit for bit». 
 
Deørskogen har stor betydning både for befolkningen og naturmangfoldet. Planter og dyr er avhengig av varierte og 
sammenhengende naturområder, der f.eks. skog og vassdrag er sentrale elementer. Deørskogen inneholder mange 
ulike verdier knyttet til landskap, naturmangfold, friluftsliv og kultur (fysisk og mentalt). 
 
Naturmangfold  utgjør økosystemene som er vårt livsgrunnlag og som vi og fremtidige generasjoner er avhengig av 
at fungerer godt. 
 
Et rikt naturmangfold gir også store helsemessige gevinster i form av rekreasjon og opplevelser. Arealer er en ikke 
fornybar ressurs  og en bærekraftig utvikling har ikke rom for å forbruke naturarealer slik vi gjør idag. Arealbruk, som 
den foreslått utbygging i Deørskogen, medfører tap av og sterk fragmentering av natur og leveområder. 
 
Enkelte politiske partier (Bygdelista, Høyre, Arbeiderpartiet, SV og FrP)  må sette seg et mål og lære betydningen av 
å tenke helhetlig; bevare nærnatur og sikre naturmangfold. Med andre ord, sette «læring fremfor næring» nå.  Rødt, 
V, Sp og MDG har gått inn for bevaring av nærnaturen vår, det verdsettes høyt. 
 
Ap har ambisjoner i sitt partiprogram i Vestby; nå er tiden inne til å vise at dette ikke bare er tomme ord: 
 
«Vi har områder med skog og kulturlandskap, der ett nett av stier og løyper gir muligheter til et variert friluftsliv, 
sommer som vinter. Alt dette gjør Vestby til den unike kommunen den er. Vestby Arbeiderparti skal være garantisten 
for at Vestby ikke misbruker eller mister disse ressursene» og Vestby AP "vil sikre hundremeterskogene nær 
boligområdene ved å innarbeide dette i kommuneplan og detaljreguleringer». 
 
 
Stadig større behov for oppgradering av høyspentlinjer 
 
Linje L0445 Flesaker-Tegneby krysser Deørskogen. Grunnet den stadig økte elektrifiseringen i samfunnet er det 
varslet behov for oppgraderinger av flere høyspentlinjer i Norge. Det kan ikke utelukkes at det vil skje med denne 
linjen også. Nå er linjen på 300 kV, men om den økes f.eks. til 420 kV, vil man trolig opp i avstand på 100 m for å 
komme ned i 0,4 mikrotesla som er utredningsnivået (Statens Strålevern). Det er lite forutseende og lite aktsomt å 
legge familieboliger og barnehager så tett inntil en hovedlinje, uansett. I andre kommuner har man advart mot å 
bygge hus og leikeplasser inntil høgspentledninger grunnet kreftfare, og tar heller skikkelig i når det gjelder 
henssynssoner. Det er et prinsipp å unngå all unødvendig stråleeksponering. 
 
Kapasitetsutfordringer barnehager og skoler. 
Planområdet med 280 nye boliger vil i et 15 års perspektiv, ut fra erfaring med andre boligfelt, gi en økning på minst 
900 nye innbyggere, og av disse minst 200 barn i alderen 0-19 år. Allerede i perioden 2016-2019,  ved utbyggingen 
av Skoglundkollen, ble det påpekt at det lå an til klassesprekk  på Grevlingen Ungdomsskole. Det ble den gang 
vurdert 3 mulige løsninger: 1) Utbygging av Grevlingen skole. 2) Hølen skole bytter ungdomsskole fra Grevlingen til 



Vestby 3) Benytte deler av Son skole til ungdomsskole. Med utbyggingstakten som foreslås vil det antas at dette 
fortsatt vil være svært store kapasitetsutfordinger for skoler og barnehager, og kan da omrokkeringer fortsatt kan bli 
aktuelt? 
 
 
 
 
Trafikkbelastning og myke trafikanter 
Adkomst til planområde Epleveien er planlagt med to adkomster fra Deør vei. Det har allerede blitt en betydelig 
trafikkøkning på denne veien. Dette er en viktig skolevei, og farlige situasjoner kan lett oppstå. 
 
Oppsummering: 
Det eneste riktige og ansvarlige i denne saken er å forholde seg til konklusjonen i Konsekvensutredningen fra 
Asplan-Viak; ingen utbygging tilrådes i Liabråten (Deørskogen). 
 
Man kan umulig ha tatt på alvor forpliktelsene til FN’s bærekraftmål, som det henvises til i kommuneplanen, når man 
stemmer for en nedbygging av mer unik nærskog i Son. Dette også tatt i betrakning av at boligreserven er enormt 
solid i Vestby kommune. En slik utbygging synes rent politisk drevet, og er ikke et reelt samfunnsbehov. 
 
Vestby har råd til å si nei til en forsert boligvekst i forhold til hva SSB har beregnet. Den store utbyggingstakten fører 
til overbelastning både på skoler, veier, trygdeboliger, velferdstjenester, nærnatur, strandområder for å nevne noe. 
Hva er visjonen politikerne har for denne kommunen; skal den bare bestå av industriområder og boligfelt? 
 
Vestby kommune har også  kommet i ubalanse når det gjelder fordelingen 80% innenfor Vestbys vekstgrense/20% i 
områdene rundt, og dette er enda en grunn til å skrinnlegge prosjektet med utbygging av Deørskogen (Liabråten). 
 
Unngå å la Son utvikle seg kun etter utbyggerinitiativ. Vi må forvente av Vestbys politikere at de har ryggrad til å stå i 
mot dette. 
 
Liabråten (innspill 38) foreslås tatt ut av kommuneplanen, og Deørskogen bør bevares og vernes for fremtiden.  Det 
er viktig å bevare skogsområder som Deørskogen , som i intakt tilstand kan levere essensielle økosystemtjenester. 
Området er et svært viktig og lettilgjengelig nærturterreng for alle beboere, barnehager og skoler. Naturen er vårt 
livsgrunnlag.Vi må tenke på hvordan vi vil leve i Son, nå og i framtiden. 
 
 
 

Vedlagt dokumentliste
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PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

For det første vil en utbygging av Liabråten direkte bryte med konklusjonene i Asak Viaplans 
konsekvensutredning. Det er bemerkelsesverdig at så tydelige anbefalinger ikke blir fulgt.  

For det andre vil en utbygging ha svært negative konsekvenser for sårbar flora og fauna: elgtråkk går 
gjennom området, rødlistede arter får mindre habitat og trues derfor ytterligere, habitater stykkes opp 
og deles, og dette truer bestand og artsrikdom. Det er verdt å bemerke at det går kraftlinjer over mye 
av det planlagte grøntområdet som utbygger foreslår å bevare, det er altså ikke et fullverdig 
grøntområde som foreslås bevart. 

For det tredje er området verdifullt friluftsområde for beboere og et av de få sammenhengende 
skogsområdene som er igjen i Son. Oppdeling av dette vil gi betydelig redusert verdi, noe som igjen 
vil påvirke hvor attraktivt området er som boområde. 

For det fjerde bryter planen med kommunens vedtatte utviklingsplan mtp utbyggingsområde og 
boligreserve. 

For det femte fungerer Deørskogen som støyvern mellom bebyggelse og E6. Ytterligere reduksjon av 
skog vil øke støyen, som allerede er merkbart høyere siden sist hogstperiode. 

For det sjette er det erfaringsmessig vist at byggeperioden vil medføre uakseptabel og svært stor 
belastning for naboer. Skoglundkollens utbygging har medført rystelser i nabohus som dermed har fått 
aksellerert aldring, sprengnings- og anleggsstøy som har pågått fra tidlig morgen til sen kveld – langt 
utover tillatte grenser, uten at dette har fått konsekvenser, finkornet støv som har lagt seg overalt på 
grunn av manglende sikring.  

Planer har også blitt endret underveis, slik at antall nye boliger har blitt stadig flere, og 
bebyggelsesgrad på tomtene langt overstiger Sons normale grenser for bebyggelsesgrad. 
Planendringene har medført at den endelige utbyggingen er vesentlig annerledes enn det kommunen 
tok stilling til, da de opprinnelige planer ble vedtatt. Det er ikke usannsynlig at lignende vil skje med 
en utbygging av Liabråten. Dessuten er det urimelig at deørbeboerne skal oppleve enda en langvarig 
periode med utbyggingsstøy, sprengninger, støv og adkomsthindringer.  
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PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034. 
 
· Foreslåtte planer er veldig store i forhold til innbyggertall. 280 boenheter fører til store innhogg i skogen. Trafikken i 
Son vil få en merkbar økning. 
· «Stiene blir ikke berørte», sier utbygger. Dette er en fordreining av virkeligheten. Vi beholder stiene, men skogen 
rundt forsvinner. «Å gå i skogen» endres til å «gå på stien». 
· Skogen er ikke bare for oss mennesker. Mange dyr mister sitt naturlige habitat også. Konsekvensutredningen blir 
sett helt bort ifra av politikere som ønsket dette på høring. 
· Son er plassert relativt nærme E6. Hugges det mer skog, vil støy fra E6 merkes enda lengre inn i Son. Mer 
trafikkstøy tar over for fuglekvitter. 
· Dagens trygge Son blir mer utrygg og upersonlig. Mer trafikk og færre steder som kan betraktes som stille og rolige. 
· For de nærmeste naboene til utbygging blir det minst 10 år (forsiktig anslag) med støy fra anleggsmaskiner og 
sprengninger. Nabolagets rolige idyll vil bli ødelagt. 
 



Utbygger var så «snille» at de tok vekk to av de foreslåtte utbyggingsområdene fra sine planer. Jeg ser dette som en 
bevisst strategi for å få det til å se ut som de ønsker å imøtekomme bekymrede innbyggere. Det alle må ha i 
bakhodet, er at en utbygger sitt aller viktigste mål, er å maksimere profitt. De tar ikke hensyn til i at mye skog må bli 
hogget bort. Her har de fått et gigantisk handlingsrom av flertallet av våre politikere, som har gitt dem muligheten til å 
tenke stort. Bort med lovnaden om at 80% av utbygging skal skje i Vestby. Her skal slunken kommunekasse bli fylt 
opp, så da overkjøres anbefalinger fra konsekvensutredninger og de som ønsker å bevare skogen. 
Dyrene burde også ha en stemme, men denne stemmen bryr ikke politikerne for utredning seg om. Problemet er at 
politikerne bruker feil utgangspunkt når de tenker helheten i dette prosjektet. Økonomi går foran, og det frister mer å 
bygge ut i attraktive Son enn i det upersonlige og allerede ødelagte Vestby. Det er et rikt dyreliv her, men disse 
dyrene må altså finne seg et annet sted å bo om utbyggingsplanene går igjennom. 
Mange av oss som har valgt å bo i Son, har valgt dette fordi vi ønsker oss bort fra støy, og heller ha mer kontakt med 
naturen rundt oss. Det som skjer nå, er at livskvaliteten til denne folkegruppen blir kraftig degradert. Son endres til en 
profil som blir mer lik en by, i stedet for et tettsted. Man legger opp til at folk skal bo tett og all skog som står i veien 
skal bort. Skoglundkollen er et godt eksempel på dette. Nesten ikke et tre står igjen der, og ofte blir dette området 
omtalt av innbyggere som en skamplett. 
Skogen er også dempende for støy. Jo mer skog som blir hogd mellom E6 og Son, jo flere av innbyggerne vil merke 
mer til støyen fra hovedpulsåren nedover østsiden av fjorden. Med disse utbyggingsplanene blir det mer av dette, og 
mindre av beroligende lyder fra skogen. 
Et byggeprosjekt med 280 enheter blir ikke ferdig på noen få år. Her snakker vi minst 10 år med diverse støy og 
trafikk fra anleggsmaskiner. De av oss som liker å gå tur i Deør skog, vil ikke få mye glede av å gå i marka når både 
støyen og synet av skjemmet natur konstant påminner oss på at store deler av Deør skog blir ødelagt for alltid. Vi får 
beholde stiene, men disse vil nærmest fungere som et vanlig gangfelt blant alle husene. De politikere som synes 
dette høres ut som en god idé, bruker ikke denne skogen, og skjønner derfor ikke hvilken perle den faktisk er. Det er 
totalt skamløst å i det hele tatt la dette bli satt på høring. Prosjektet skulle blitt stoppet etter å ha lest resultatet av 
konsekvensutredningen og sett den motstanden som er blant folk i Son. 
Man skjønner at hus må bygges for å møte befolkningsveksten, men det må være lov å si kraftig i fra når områdene 
som blir forslått utbygd, er til stor glede for veldig mange som bor i området. Nesten hele «hovedstien» fra 
Bjørnedammen til Labo blir ødelagt. Majoriteten av de jeg treffer i skogen, bruker akkurat denne stien når de lufter 
hunden, tar med seg barna på tur eller jogger. Det vil føles som et stort svik av kommunen å ta i fra gleden Deør 
skog gir oss. Bevar skogen, og heller finn andre områder å bygge ut! Deørskogen er et av de få større 
skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen for gå frem, vil vi miste en viktig ressurs for 
livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser. 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: MM564V Registrert dato:31.10.2022 22:42:17

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Bjørn Erik
Etternavn

Bjerk
Adresse

Lindeveien 23

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

97059331
E-post

bjebjerk@online.no

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Deørskogen er en meget viktig grønn lunge og et godt brukt turområde for alle som bor i Son. Jeg ønsker ikke at 
Deørskogen skal bli mer bolareal. Vi trenger skogen til rekreasjon, mosjon, læring. Deørskog her et stort nettverk av 
stier, og det er nedlagt utallige timer på stimerking, rensing og opparbeidelse av større stier for tur og skiløyper 
Skogen er et viktig for oss alle som bor på Deør og som bruker den daglig. La skogen vår være!!!



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: ER47GU Registrert dato:29.10.2022 11:09:00

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Tone Vibeke 
Etternavn

Holti
Adresse

Rogneveien 12

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

45020008
E-post

tholti@online.no

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Jeg har bodd over 20 år i Deør Skog og har brukt skogen veldig mye i alle år. Det er det som gjør Son så spesilet for 
meg er ,nærheten til skog og sjø.  En skog hvor du hører fuglene og ser rådyr, elg og andre dyr. Det er en katastrofe 
at dere vurderer utbygging av et så fredfullt område. Jeg har i løpet av de 20 årene jeg har bodd her sett en ekstrem 
utbygging i hele kommunen med økende trafikk. 
Vi trenger plass til dyrene også. Hvor skal de flytte? Jeg håper dere vurderer dette forslaget grundig og snur, og 
ønsker å ta vare på skogen og dyrene, som allerede bor her. 



Vestby kommune         27.10.2022 
 
 
 
 
 
 
HØRINGSUTTALELSE TIL PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034  
 
Høringsinnspill til nr. 38, Liabråten 
 
Informasjon om friluftsområdet 
Dette er et av dem mest brukte friluftsområdene i Son og et meget viktig nærskogområde for hele 
Deør. Det er en økende bruk av området i takt med innflytting i ferdigstilte boliger på Skoglundkollen 
som er under utbygging 
 
Planområdet består av et meget viktig nærskogområde med et godt etablert stisystem. 
Miljødirektoratet har kartlagt friluftsområdet og den planlagte utbyggingen berører område S38-
Skoglundåsen og S6-Deør. Begge områdene er av Miljødirektoratet verdisatt som «Svært viktig 
friluftsområde». 
 
Siden planområdet i sin helhet er et svært viktig friluftsområde vil det ikke være mulig å omregulere 
deler av området til boligformål, uten at dette vil føre til store negative konsekvenser for både 
kulturlandskap og friluftsliv.  
 
Utbyggingen er heller ikke forenlig med målet om at 80 % av boligbyggingen skal skje i Vestby 
sentrum, som er i samsvar med regional plan for areal og transport. 
 
I det aktuelle planområdet vil det være en kryssende høyspenttrase. I planforslaget til utbygger er 
denne traseen merket som en viktig del av friluftsområdet. Selv om det må reguleres en hensynssone 
vil det under en høyspenttrase vil være krav til jevnlig hogst og det vil være et magnetfelt som i seg 
selv vil redusere verdien som friluftsområde i vesentlig grad. 
 
I et friluftsområde er det viktig med tilstrekkelig nok natur til å få området til å fungere som 
friluftsområde. Det vil derfor ikke bare være viktig å sikre stier.  
 
Området er et svært viktig friluftsområde for Sons innbyggere som bør sikres. Det gjøres derfor 
oppmerksom på at Miljødirektoratet kan bidra til at kommunen får råderett over områder og 
ferdselsårer gjennom kjøp eller bruksavtaler. Sikring av områder og ferdselsårer som ligger nært der 
mange bor og er lett tilgjengelige, er høyt prioritert i sikringsordningen. Målet er å stimulere til økt 
friluftslivsaktivitet og bidra til gode naturopplevelser. Søknadsfrist er 15. januar 2023. 
https://www.miljodirektoratet.no/aktuelt/fagmeldinger/2022/september-2022/stotte-til-a-ivareta-
viktige-friluftslivsomrader-i-kommunen/ 
 

https://www.miljodirektoratet.no/aktuelt/fagmeldinger/2022/september-2022/stotte-til-a-ivareta-viktige-friluftslivsomrader-i-kommunen/
https://www.miljodirektoratet.no/aktuelt/fagmeldinger/2022/september-2022/stotte-til-a-ivareta-viktige-friluftslivsomrader-i-kommunen/


 
 
Kilde: Strava - Heatmap. Bildet viser sporing av mennesker med smartklokker som bruker stier i 
planområdet.  
 
Naturmangfold 
Området er ikke tilstrekkelig kartlagt, men det er registrert flere verdifulle arter og naturtyper i 
planområdet. Det er i tillegg flere mindre områder med myr som vil bli berørt. Myrområder er et 
viktig levested for planter og dyr, i tillegg som dem både demper flom, lagrer karbon og renser vann.  
 
Konflikt med dyrkbar mark 
Området i sør hvor det er planlagt boligbygging vil være på tidligere dyrkbar mark med jordsmonn av 
middels til stor verdi, men som ikke er drevet agronomisk riktig. Bakgrunnen for manglende jordbruk 



i dag må ses i sammenheng med grunneiers ønske om å utvikle område til boligbygging som er av 
større verdi for grunneier.  
 
I gjeldende kommuneplan skal jordvern ha stor vekt i arealforvaltningen med en 0-visjon for 
omdisponering av dyrka og dyrkbar jord til annet formål etter prinsippene i den regionale planen for 
areal og transport i Oslo og Akershus.  
 
Dyrket mark er en knapp ressurs og som må sikres. Bare tre prosent av Norges landareal er dyrket 
mark og det er derfor viktig at kommunen har et strengt vern av dyrkbar mark. 
 
Omregulering av området krever dispensasjon fra landbruksformålet. I dette tilfelle er det også viktig 
å stilles spørsmål om presedens og belønning for grunneier som ved manglende drift av dyrkbar jord 
for å redusere jordbruksverdi, skal få gevinst ved å omregulere til boligformål.  
 
Det tar lang tid å få god kvalitet ved flytting av matjord og i dette planforslaget vil det ikke være riktig 
å bygge ned matjord. 
 
Avkjørsel 
Bygging av flere boliger i Epleveien vil være i strid med kommuneplanens arealdel § 10 om avkjørsler. 
Deør vei en av veiene hvor det ikke tillates nye avkjørsler eller utvidet bruk av eksisterende 
avkjørsler. 
 
Høringsuttalelse til kommuneplanens samfunns- og arealdel 
Utbygging av Son må sees i sammenheng med rammene i kommuneplanen. I dag bærer utbyggingen 
og nye planforslag i Son preg av manglende kommunale rammer som sikrer en riktig utvikling. 
 
henhold til pbl § 11-1 bør kommuneplanen omfatte alle viktige mål og oppgaver i kommunen.  

«Kommuneplanen skal ha en handlingsdel som angir hvordan planen skal følges opp de fire 
påfølgende år eller mer, og revideres årlig.» 
 
Konklusjon:  

 Utarbeidet kommuneplan mangler konkrete tiltak for bevaring av natur, folkehelse, nærskog, 
sosial boligbygging og jordvern.  

 
Følgende kapitler i samfunnsdelen anses som spesielt viktig for utvikling av Son og som har klare 
mangler: 
 
2.5 Befolkningsutvikling 
Kommunen har i dag en innbyggersammensetning hvor antallet eldre er relativt lavt. Antall eldre vil 
øke kraftig i årene framover og det gjelder særlig antall personer over 80 år. Frem mot 2050 
forventes antall personer over 80 år å stige med over 300 %. Det totale folketallet i kommunen vil 
øke med om lag 60 % mot 2050. 
 
Det er i dag lagt opp til liten eller ingen administrativ styring i hva slags boligbygging som skal 
etableres Son. Denne utviklingen styres i dag av utbyggere som ønsker å bygge eneboliger og 
rekkehus. Dette er en arealkrevende utbygging som på kort sikt vil føre til nedbygging av viktige 
friarealer. Det er allerede i dag en stor etterspørsel etter leiligheter og seniorboliger i Son.  
 
Det bygges mange leiligheter i Vestby, men innbyggere som bor i Son ønsker å bli boende i Son også 
når dem blir eldre. 
 



En økning i antall eldre krever en boligbygging som er tilpasset den økende andelen av eldre. En 
manglende tilpasning mellom boligbygging og innbyggersammensetning vil føre til mange flere eldre 
i eneboliger som ikke er tilpasset deres livssituasjonen. Dette vil føre til store økte kostnader for 
kommunen til bistand og hjemmehjelp. 
 
Når eldre ønsker å flytte enebolig eller rekkehus til en leilighet som krever mindre vedlikehold og gir 
mulighet til å kunne bo lenger hjemme i egen bolig, må dette tilbudet sikres. Det vil derfor være 
viktig med kommunal styring som sikrer mangfold i boligtyper som er i samsvar med kommende 
utfordringer. 
 
Konklusjon:  

 Samfunnsdelen mangler tiltak for å sikre en boligbygging i samsvar med 
befolkningsutviklingen. 

 Å ha et riktig antall ulike boligtyper vil være med på å sikre en balansert 
befolkningssammensetning. 

 
2.6 Folkehelse 
Regjeringen har i «Folkehelsemeldinga – Gode liv i eit trygt samfunn» løftet frem viktigheten med 
utviklingen av aktivitetsvennlige bo- og nærmiljøer og lokalsamfunn i handlingsplan for fysisk 
aktivitet. Gåvennlighet og å bevare områder under press, som blant annet lekeområder, nærnatur, 
parker, grøntområder og stier der folk bor vektlegges.  
 
For å lage et aktivitetsvennlig bo- og nærmiljø må det sikres muligheten for å kunne velge en bolig 
som er tilpasset livssituasjonen og bevare nærskogen. Så lenge kommunen ikke styrer hva slags 
boliger som bygges og tillater nedbygging av viktige områder som fungerer som nærskog, vil ikke 
dette kunne sikres i utviklingen av Son.  
 
Konklusjon:  

 Avsnittet mangler nødvendige presiseringer av tiltak for å kunne ivareta regjeringens mål i 
folkehelsemeldingen. 

 
 2.10 Boligutvikling utenfor Vestby sentrum 
Kommunen har bestemt at minst 80 % av boligbyggingen skal skje i Vestby sentrum. Dagens 
utbygging samsvarer ikke med kommunens bestemmelse over hvor boligveksten skal være.  
 
Konklusjon:  

 Avsnittet mangler opplysninger om hvilken konsekvens ved økt boligbygging utover det 
kommunen har bestemt, betyr for dem mindre tettstedene. Dette må presiseres. 

 
2.13 Natur- og friluftsområder 
Naturområdene i kommunen er viktige både som leveområder for dyr og planter, i klima-
sammenheng, som rekreasjonsområder og som ressurs for jord- og skogbruk. 
 
I kapittelet viser det til et igangsattarbeid med en helhetlig merking av stier, men nevner hverken 
bevaring av naturområder eller krav til en helhetlig kartlegging før utbygging. Trinnvis nedbygging av 
mindre friarealer vil kunne føre til store konsekvenser for både natur og friluftsliv. 
 
Viktige friluftsområder som er lagt til grunn i tidligere reguleringer og utvikling av områder, vil 
forsvinne dersom det ikke tenkes helhetlig.  
 



Kommunen skal i løpet av 2023 starte arbeidet med å utarbeide en temaplan for naturmangfold. Tap 
av naturmangfold har en sterk kopling til tap av natur og friluftsområder. I kommuneplanen er det 
liten fokus på arealnøytralitet. 
 
Konklusjon:  

 Det mangler en helhetlig plan for langsiktig bevaring natur- og friluftsområder.  

 Det er viktig med nullvisjon for tap av matjord, å bygge opp lokal matproduksjon og urbant 
landbruk. 

 Det er en alvorlig mangel i kommuneplanen når det ikke foreligger noen temaplan for 
naturmangfold som er lagt til grunn. Dette må legges til grunn når det foreligger nye 
planinnspill. 

 
  
Med vennlig hilsen  
Line Valen og Helge Klevengen 
Epleveien 2 
1555 Son 



Fra: Charlotte Barbulla <charlottebarbulla@gmail.com> 
Sendt: 27. oktober 2022 20:05 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-

2034 
 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen. 

 

Som innbygger i Son oppleves det veldig negativt at gjenværende skog på Skoglundkollen nå 

skal bygges ut.  

Skoglundkollen har vært årsak til stor byggestøy og vært til generell sjenanse for de av oss 

som aktivt bruker skogen.  

 

Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig friluftsområde. 

Vestby kommune sin  

kommundelplanen beskriver hvordan Vestby kommune ønsker å tilrettelegge for at alle som 

bor og vokser opp i kommunen,  

skal kunne være aktiv hele livet. Når skogen, som ligger rett utenfor døra bygges ned 

oppfattes det ikke som om kommunen 

tilrettelegger for innbyggerne sine. Det foreslåtte vern av stier i innspillet fjerner ikke disse 

bekymringene, siden stiene som 

vernes ikke lenger vil være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi 

samme opplevelse av nærhet til natur.  

 

Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen 

foretatt på 

vegne av Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere 

rødlistede arter 

som vil påvirkes i negativ forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvern, som 

bør være et 

hensyn i seg selv. I tillegg har også dette innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke 

Deørskogen 

aktivt for friluftsopplevelser ligger nettopp i naturmangfoldet. Fjerning av skogen vil også 

legge en ny 

belastning på nabolaget på Deør: skogen slik den står i dag er en støyskjerm mellom 

bebyggelsen og 



motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig.  

 

Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje 

innenfor 

Vestbys grenser. Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen 

selv har lagt 

som føring på hvordan utbygging skal skje. Deørskogen er et av de få større skogområdene 

som står igjen i Son.   

Dersom denne utbyggingen for gå frem, vil vi miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig 

nærhet til natur og friluftsopplevelser. 

 

Til sist vil jeg fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, 

som viser til 

en rekke utfordringer ved et slikt prosjekt. 

 

Hilsen 

Charlotte Barbulla 

Bringebærlia 52 

1555 Son 

 

 



Vestby kommune 
HØRINGSUTTALELSE TIL PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 
2023-2034  
Høringsinnspill til nr. 38, Liabråten 
 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje innenfor 
Vestbys grenser. Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen selv har lagt 
som føring på hvordan utbygging skal skje.  

Her vil jeg fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, som viser til en 
rekke utfordringer ved et slikt prosjekt. Det er dermed en prosess som hviler på politisk vilje, men som 
ikke er i tråd med kommunens anbefaling. Jeg vil her fremheve at lokalt engasjement mot utbyggingen 
tyder på at det heller ikke er i tråd med beboernes ønsker og interesser.  

Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen for gå 
frem, vil vi miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser.  

 

Mvh,  

 

Marianne Moen  

 



Vestby kommune 
HØRINGSUTTALELSE TIL PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 
2023-2034  
Høringsinnspill til nr. 38, Liabråten 
 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Innspillet vil ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen foretatt på vegne av 
Vestby kommune (Asak Viaplan).  

Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter som vil påvirkes i negativ forstand. Dette har 
innvirkninger både med tanke på naturvern, som bør være et hensyn i seg selv. I tillegg har også dette 
innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke Deørskogen aktivt for friluftsopplevelser ligger 
nettopp i naturmangfoldet. 

Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør: skogen slik den står i dag er en 
støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig.  

 

Mvh,  

 

Marianne Moen  

 



Vestby kommune 
HØRINGSUTTALELSE TIL PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 
2023-2034  
Høringsinnspill til nr. 38, Liabråten 
 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig friluftsområde. Det 
foreslåtte vern av stier i innspillet fjerner ikke disse bekymringene, siden stiene som vernes ikke lenger vil 
være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme opplevelse av nærhet til 
natur. Stier gjennom et boligområde er så klart fint, men erstatter ikke stier i fri natur.  

I tillegg vil jeg påpeke at området som skal ‘vernes’ i forslaget inkluderer området rundt høyspentlinjen. 
Dette betyr at en betydelig del av dette området ikke kan bebygges, og at vern som friluftsområde dermed 
heller ikke er reelt. Tar man høyde for vernesone og hogstområde er det klart at dette ikke er en del av 
området som legger til rette for bruk av skog og sti.  

Her viser jeg også til at nærhet til natur er fremhevet som noe som har positive konsekvenser for barn og 
unge. Som småbarnsforelder, opplever jeg at vi har stor glede av nærheten til natur. Utbyggingen vil ta fra 
oss området hvor vi plukker bær, går på oppdagelsesferd, og opplever glede og frihet i møte med naturen. 
Det er et område hvor vi har truffet elg, rådyr og grevling og som dermed gir fantastiske 
familieopplevelser. En utbygging vil ta bort disse mulighetene.  

 

Mvh,  

 

Marianne Moen  

 



Vestby kommune 
HØRINGSUTTALELSE TIL PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 
2023-2034  
Høringsinnspill til nr. 38, Liabråten 
 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Som nabo til utbyggingen på Skoglundkollen, oppleves det som veldig negativt at gjenværende skog nå 
skal bygges ut.  

Skoglundkollen har vært årsak til stor byggestøy og vært til generell sjenanse for de av oss som bor 
nærme. Vi som har vært naboer har opplevd at det har vært lite hensyn tatt til støy og støv, med 
sprengningsarbeider til langt etter normal arbeidstid. En ny runde på mange år for oss som bor på Deør – 
som et prosjekt av dette omfanget jo vil innebære – oppleves som svært belastende.  

Anleggsområdet på Skoglundkollen er også dårlig sikret, noe som har ført til at vi ikke kan la barn leke 
fritt i området, i frykt for at de skal komme inn på anleggsområdet.  

I tillegg oppleves det som at der har vært flere tillitsbrudd underveis i anleggsfasen. Det nevnes for 
eksempel en salamanderdam som var lovet bevart, men som ble drenert ved et uhell uten videre 
konsekvenser. Grøntkorridorer som var lovet har også blitt fjernet. Mangelen på oppfølging og 
konsekvenser ved slike løftebrudd gjør det vanskelig å stole på at en eventuell ny utbygging vil være 
annerledes. 

 

Mvh,  

 

Marianne Moen  

 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: XZAZGM Registrert dato:30.10.2022 14:12:03

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Oddbjørn
Etternavn

Aasen
Adresse

Morellveien 12

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

E-post

oda@multiconsult.no

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Et av forslagene i planen er å bygge opptil 470 boliger i Deørskogen i Son der det nå er skog og friluftsområder. 
Forslaget er frarådet i konsekvensutredningen med konklusjonen at det vil medføre nedbygging av en rekke viktige 
verdier. 
En slik utbygging vil heller ikke være i tråd med Vestby Kommunes mål om at 80% av boligbyggingen skal skje 
innenfor Vestbys vekstgrense rundt Vestby sentrum. 
 
Vi er mange som blir berørt av en slik utbygging i Deørskogen og den er ikke ønskelig. 
Det er vi som bor her som bruker skogen og kjenner den best og vi mener bygging vil være svært ødeleggende. 
Selv har jeg, min familie og venner brukt skogen i titalls år, til tur, trening, lavo-, telt- og friluftsovernatting, både med 
barn og barnebarn. 
Naturopplevelsene har vært mange og gode, med møter med fugler, rådyr, elg, mm 
Skogen er uvurderlig betydning for oss, både ift trivsel og helse. 
 
Den foreslåtte utbyggingen er politisk drevet og ikke i tråd med kommunens egne mål og planer. 
Etter å ha fulgt de politiske prosesser rundt utbyggingen av Skoglundkollen her på Deør, er jeg ytterligere skeptisk til 



de politiske prosesser i kommunen. 
Fortetting i hyttefeltet Skoglundkollen ble i første omgang godkjent for 40-talls boenheter – i dag er det bygget over 
140 boenheter, i tillegg til nye boenheter i randsonen. 
For øvrig er det ikke noen trær igjen der i dag, hverken i «Skoglundkollen», «Skoglundveien», «Furutoppen», etc. 
 
Vi ser med stor bekymring på planene om en storstilt utbygging i Deørskogen. 
 
Mvh Oddbjørn Aasen



Fra: Bodil Ekrem <mot-cus@online.no> 
Sendt: 24. oktober 2022 14:29 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Innspill til planforslag - Kommuneplan 2023-2034 - saksnr. 21/00597 
 
PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen. 

Jeg har bodd i Son siden 1985. For meg har nærheten til skogen vært en av de viktigste 

grunnene til at jeg har trivdes så godt. Det å kunne gå ut døra hjemme og bruke maks ti 

minutter bort til skogen, gleden av å puste inn frisk luft, høre fuglene, kjenne den myke 

bakken under føttene, se forandringene årstidene bringer, plukke sopp og bær, oppleve å 

plutselig møte på en elg eller et rådyr, se halen på en rev som forsvinner inn i et kratt... Alt 

dette er opplevelser som er helt gratis, og som derfor lett blir tatt for gitt, helt til den dagen det 

blir borte. Dette er min personlige opplevelse, men den helsemessige effekten av å bevege seg 

i natur er veldokumentert, både når det gjelder vår fysiske og psykiske helse.  

Men naturen er ikke bare der for oss mennesker, den har en verdi i seg selv. 

Konsekvensutredningen foretatt på vegne av Vestby kommune (Asak Viaplan), hvor det 

frarådes utbygging på bakgrunn av en rekke negative konsekvenser dette vil ha for naturen i 

området, bør nå være kjent for beslutningshaverne. Det finnes mange eksempler rundt 

omkring i Norge (og verden) på at man i sin iver etter å fornye og «utvikle» har bygget ned 

matjord, tettet igjen og drenert våtmarker, fjernet skog og natur. Hver gang dette skjer 

forskyves og ødelegges balansen i økosystemet. Selvfølgelig er det flere faktorer som spiller 

inn, men samlet sett har konsekvensene av dette de siste årene blitt mer og mer tydelige med 

ekstremvær den ene eller andre veien (tørke og oversvømmelser) varmerekorder, 

klimaforandringer og reduksjon i artsmangfold.  

Det er lett å tenke at «det er jo bare litt skog», men det er så mye mer enn det!  

Liabråten foreslås tatt ut av kommuneplanen, og Deørskogen bør bevares og vernes for 

fremtiden.  

 

Mvh 

Bodil Ekrem, Son.  
 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: XDUFE2 Registrert dato:30.10.2022 15:10:52

Antall vedlegg: 1

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Jørgen
Etternavn

Iversen
Adresse

12 Lindeveien

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

95931801
E-post

jorgeniversen@hotmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Ja  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Dato på kommunens høringsbrev

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Vestby kommune 
HØRINGSUTTALELSE TIL PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 
Høringsinnspill til nr. 38, Liabråten 
 
I forbindelse med foreslått utbygging av Deørskogen i utkast til kommuneplan for 2023 – 2034 ønsker jeg å registrere 
min meget sterke bekymring. Denne utbyggingen er del av planinnspill 38 Liabråten og mine bekymringer er knyttet 
til planinnspillet i sin helhet med unntak av Ungbo-delen nær Sonsveien. Undertegnede har bodd på Deør i ti år og 
bor ca. 50 meter fra bussholdeplassen Deør skog. Jeg er fast bruker av skogen både med tanke på å gå turer, jogge 
eller sykle. 
 



Prosjektet er lagt inn i utkastet til kommuneplan for 2023-2034 til tross for at kommunens bestilte utredning fra Asplan 
Viak ikke anbefaler gjennomføring. Utredningens konklusjon baserer seg på en rekke negative konsekvenser som er 
avdekket. Det er uforståelig at prosjektet ikke allerede er tatt ut av kommuneplanen. Jeg vil i eget vedlegg gjenta 
noen av viktigste forholdene som utredningen peker på og dessuten løfte fram noen konsekvenser som utredningen 
ikke er tydelig nok på. 
 
Jeg belyser i vedlegget en rekke alvorlige negative konsekvenser av en eventuell gjennomføring av det foreslåtte 
planinnspillet nr. 38 - Liabråten. Jeg ber om at kommunen tar dette ut av kommuneplanen for 2023-2034. Bygging av 
Ungbo-boliger ved Sonsveien kan dog gjennomføres. 
 
Med hilsen Jørgen Iversen

Vedlagt dokumentliste

Hørungsuttalelse kommuneplan 2023-2034 nr 38 Liabråten - J Iversen.pdf



Vestby kommune 

HØRINGSUTTALELSE TIL PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG 
KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Høringsinnspill til nr. 38, Liabråten 

I forbindelse med foreslått utbygging av Deørskogen i utkast til kommuneplan for 
2023 – 2034 ønsker jeg å registrere min meget sterke bekymring. Denne 
utbyggingen er del av planinnspill 38 Liabråten og mine bekymringer er knyttet til 
planinnspillet i sin helhet med unntak av Ungbo-delen nær Sonsveien. 
Undertegnede har bodd på Deør i ti år og bor ca. 50 meter fra bussholdeplassen 
Deør skog. Jeg er fast bruker av skogen både med tanke på å gå turer, jogge eller 
sykle. 

Prosjektet er lagt inn i utkastet til kommuneplan for 2023-2034 til tross for at 
kommunens bestilte utredning fra Asplan Viak ikke anbefaler gjennomføring. 
Utredningens konklusjon baserer seg på en rekke negative konsekvenser som er 
avdekket. Det er uforståelig at prosjektet ikke allerede er tatt ut av kommuneplanen. 
Jeg vil nedenfor gjenta noen av viktigste forholdene som utredningen peker på og 
dessuten løfte fram noen konsekvenser som utredningen ikke er tydelig nok på. 

Naturmangfold: 

Det er registrert flere verdifulle arter og naturtyper i området. Det er i tillegg flere 
mindre områder med myr som vil bli berørt. Myrområder er et viktig levested for 
planter og dyr, i tillegg som dem både demper flom, lagrer karbon og renser vann. 
Det er i tillegg et kjent elgtråkk som går gjennom skogen, som vil påvirkes 
negativt. I en tid hvor klima og miljø er truet er disse påviste konsekvensene i seg 
selv nok til å stanse prosjektet. 

De voksne har som ansvar å ta vare på naturen for de kommende generasjoner. 
Hvordan tenker kommunen at vi som foreldre skal forklare våre barn om slike 
inngrep, hvis vi samtidig ber de ta vare på naturen og gjøre bærekraftige valg?  

Kommunenes mål om begrenset utbygging utenfor Vestby sentrum 

Utbyggingen er påviselig ikke forenelig med målet om at 80 % av boligbyggingen 
skal skje i Vestby sentrum. En fortsatt omfattende utbygging i og rundt Son vil føre 
til at stedets karakter endres til det negative for alltid. Utfordringene knyttet til 
trafikk, støy og sikkerhet vil øke. Sons særskilte karakter som tiltrekker båtfolk og 
turister vil forvitre. På sikt vil Son kunne bli så urbanisert at barnefamilier ikke vil 
ønske å bo her. 



Hva er egentlig kommunens visjon for hvordan kommunen skal framstå og 
oppleves? Er det kun økonomisk vekst som skal ligge til grunn når kommunen skal 
vurdere om byggeprosjekter skal vedtas eller ikke? 

Nærskogens betydning for innbyggerne - rekreasjon, trivsel og helse: 

Etter at Liabråten ble foreslått lagt inn i kommuneplanen har beboerne på Deør 
etablert en beboeraksjon med ca. 800 medlemmer. Flere hundre har signert et 
opprop mot bygging. Det virker ikke som om kommunen har tatt innover seg 
hvilken enorm betydning skogen har for de som bor inntil eller i nærheten av 
skogen. For at den skal fortsette å ha en slik betydning, er det ikke rom for noen 
form for utbygging i eller nær skogen. Det holder ikke å bevare stisystemer når 
trærne ved stiene forsvinner. Såkalte "vegetasjonsskjold", en form for hekker langs 
stiene, vil reelt sett ikke ha noen effekt. 

Kommunen må også være klar over at det går en stor kraftlinje rett ved området 
hvor det skal bygges. Dersom det bygges helt opp mot denne vil området totalt sett 
framstå som nakent og ødelagt, og det vil ikke lenger gi noen opplevelse av å være 
i naturen. 

Det legges i forslaget vekt på at en gapahuk, som brukes av familier privat, og også 
av barnehager og barneskoler, skal bevares. Byggeplanene i Deørskogen vil 
imidlertid medføre at skog fjernes på to sider av gapahuken og den vil etter alt å 
dømme stå igjen som en øy i det som en gang var en skog. Jeg understreker at 
bygging i forlengelsen av Epleveien vil påvirke gapahuken i stor grad. En gapahuk 
skal ikke ha utsikt til boliger og kunstige vegetasjonsskjermer, men til ordentlig 
skog med både løvtrær og nåletrær. Den skal gi en opplevelse av at man faktisk er i 
naturen og slik vil det ikke være dersom bygging gjennomføres. 

Hvordan kan kommunen forsvare at man planlegger å gjøre så store inngrep i en 
nærskog med tanke på skogens betydning for beboernes rekreasjon og helse, og 
ikke minst barnas mulighet til å oppleve natur? 

Belastningen for beboerne – støy på kort og lang sikt: 

De siste årene er det gjennomført en rekke utbyggingsprosjekter på Deør. Blant 
disse prosjektene er Laboåsen, omsorgsboligene ved Son skole og ikke minst 
Skoglundkollen. Det siste prosjektet har pågått i flere år med sprengning, massiv 
støy fra maskiner, og kontinuerlig lastebiltrafikk. De som bor nærmest, rapporterer 
om at huset de bor i rister hver gang det sprenges i Skoglundkollen. Denne 
aktiviteten har plaget også oss som bor lenger opp på Deør. 

Gjennomføring av planinnspill Liabråten vil innebære videre sprengning og støy i 
mange år framover. Det kan ikke være forsvarlig at så mange mennesker skal 
utsettes for en slik belastning over så lang tid. I tillegg til dette er det grunn til å tro 



at trafikkstøyen fra E6 i området vil øke som følge av at det fjernes så mye skog 
som det er snakk om. Også øverst på Deør kan vi merke til at denne typen støy har 
økt etter at Skoglundkollen er bygget. 

Har kommunen vurdert hvordan summen av støy i forbindelse med bygging, og 
også økt trafikkstøy, vil påvirke beboerne på Deør sin fysiske og mentale helse? 

Oppsummering: 

Jeg har ovenfor belyst en rekke alvorlige negative konsekvenser av en eventuell 
gjennomføring av det foreslåtte planinnspillet nr. 38 - Liabråten. Jeg ber om at 
kommunen tar dette ut av kommuneplanen for 2023-2034. Bygging av Ungbo-
boliger ved Sonsveien kan dog gjennomføres. 



Fra: Anne Johanne Søgaard <a.j.sogaard@gmail.com> 
Sendt: 13. oktober 2022 20:07 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Nei til Liabråten (Deørskog!) 
 
Jeg ønsker å registrere følgende innspill i forbindelse med Liabråten:  
Stopp videre bolig-utbygging i dette området, bevar skog og friluftsområder. Son-skogen sør for 
Grevlingen er allerede ødelagt av vanvittig hugst! 
Mvh AJ Søgaard 
 
 
Sendt fra min iPhone 



Fra: Julie Abrahamsen <juliemarie.abrahamsen@gmail.com> 
Sendt: 17. oktober 2022 18:24 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: La deørskog stå! 
 

Jeg stemmer for å la deørskog stå! For natur og dyreliv og menneskene som har bestemt seg 

for å bo nær natur  



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: I8GQMS Registrert dato:31.10.2022 19:14:44

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Marius Oma
Etternavn

Hellervik
Adresse

Epleveien 7

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

95856045
E-post

marius.hellervik@gmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 
 
Liabråten: 
For oss som bor i nærheten av foreslåtte utbyggingsområde Liabråten og mulige forlengelse av Epleveien, er det 
viktig å forsikre oss om at prosessen rundt forslaget har blitt utredet skikkelig og at innbyggerne i området blir 
tilstrekkelig hørt. Vi ønsker å få forsikre at følgende punkter blir vektlagt: 
• Konsekvensutredningen til rådgiverselskapet Asplan-Viak skal sikre at man har et faglig grunnlag til å ta rette 
avgjørelser i et utbyggingsforslag. Denne utredningen anbefalte ikke utbygging, og da spør vi oss hva grunnen er til 
at det eventuelt IKKE blir vektet som god nok grunn for å bevare området. 
• Fjerning av skog mellom E6 og Son fører til mer støy. Støynivået har allerede økt betraktelig etter at grunneiere 
har drevet med skogning, så det er naturlig å konkludere at ved en utbygging av Liabråten, så vil støyen tilta over et 
større område. 
• Selv om utbygger har forklart at stier ikke blir berørt i utbyggingsområdet, vil særlig hovedstien miste mye av sin 
verdi, fordi den kun skal gå få meter fra husveggen. Å gå sti i skogen blir endret til kun å gå på stien. Folk går i 



skogen for å komme seg bort fra stress og støy, ikke gå rundt husveggene. Hvis det bestemmes utbygging, så anser 
vi det som viktig at foreslåtte utbygging forflyttes enda noen meter østover, slik at hovedstien langs Bjørnedammen 
får tilstrekkelig med vernet skog rundt seg på stiens østside. 
• Deør skog er ett av få skogsområder igjen i Son som har et stort omfang av stier som folk kan gå i. Det vil være et 
stort tap for mange om et så naturskjønt område gradvis blir ødelagt. Fokuset på bærekraftighet er stadig viktigere for 
Norge i en verden der mennesker bygger ned natur. Det må stilles enda hardere krav til hvilke områder som foreslås 
utbygd. 
Mulig forlengelse av Epleveien: 
• Innkjøringen fra Deør Vei til Epleveien, Syrinveien og Morellveien er i dag særdeles uoversiktlig, fordi 
vegetasjonen til tomtene rundt er så massiv. En mulig forlengelse av Epleveien vil øke trafikken i en allerede 
trafikkfarlig vei. Hekkene på begge sider i krysset til Epleveien-Morellveien er over 2 meter høye og er for nærme 
veien i forhold til gjeldende regler rundt kryss. 
• Hvis det i det hele tatt skal vurderes å bli bygd videre innover Epleveien, foreslår vi at det settes en bom på veien 
mellom gammel og ny bebyggelse, slik at det hindrer gjennomkjøring. Slik planene foreligger, vil de nye husene 
uansett få en egen innkjørsel fra Deør vei ved den store bussholdeplassen. 
 
Vi anser det ikke som forsvarlig ovenfor natur og innbyggernes ønske å starte en utbygging av 280 enheter på 
Liabråten. Utbyggingen vil ta for mye natur og planene er for massive. Forslåtte utbygging av Epleveien anser vi som 
forsvarlig, gitt at det blir gjort tilpasninger nevnt i punktene ovenfor. 
 
Marius Oma Hellervik og Helene Oma



Fra: Ingerid Utvik <ingeridutvik@gmail.com> 
Sendt: 31. oktober 2022 22:42 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN (B6, B7 og B8) OG 

KOMMUNEPLANEN 2023-2034 
 
PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Vi ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen (B6, B7 og B8).  

  

Deørskogen er et verdifullt friluftsområde for oss som bor i nærheten. Kort vei til fine 

friluftsområder var en viktig grunn til at vi 

 valgte å bosette oss i Son. Det er viktig å ta vare på slike nærskoger som 

Deørskogen, da de reduserer terskelen for å komme seg 

 ut i naturen, noe som også er viktig for folkehelsen. 

Området er registrert som nærturterreng med høy verdi (verdi A), med mye fotruter 

og noen skiløyper. Det er vanskelig å se for seg at nærturterrenget vil ha samme verdi 

selv om kommunen sier at fotruter og skiløyper skal ivaretas. Det vil etter vår mening 

være umulig å ivareta området og samtidig bygge omlag 280 boenheter der. At 

stiene bevares er en ting, men når skogen rundt forsvinner vil det ikke lenger være 

snakk om å gå tur i skogen når man går på stien. 

 Det er registrert verdifulle arter og naturtyper syd og sydvest i planområdet: - Ved 

Liabråten er det to mindre gårdsdammer med salamander. - Langs Gamle Kirkeveien 

er det registrert en eldre allé med bjørk og edelløvtrær. - Nord for 

Skoglundveien/Syrinveien er det registrert en liten skogsdam mellom skog og 

bebyggelse, med liten- og stor salamander, samt buorm. (Nasjonalt og regionalt 

viktige områder, A og B områder) - I tillegg til salamander, er det registrer truet og 

nær truede insekter (teger) og grønnfink. Det er registrert et større regionalt vilttrekk 

for elg i syd-østre deler av planområdet.  

Som kommune har Vestby et ansvar for å ta vare på både dyreliv og viktige 

naturtyper. Å ta vare på naturmangfoldet når vi bygger ut byer og tettsteder tilhører 

FNs bærekraftsmål. Det må følges opp også her i Vestby. 

I konsekvensutredningen Asplan Viak har gjort på vegne av kommunen heter det at 

ved utbygging av skogsområde og landbruksareal vil områdets evne til å levere 

økosystemtjenester påvirkes i negativ, innenfor flere funksjoner (natur, overvann, 

friluftsliv og matproduksjon). Det må ved regulering planlegges så slik at de negative 

konsekvensene begrenses.  



Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør. I dag 

fungerer skogen slik den står som en støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien 

E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig. 

 

Vårt nabolag har nå gjennom flere år vært utsatt for store belastninger knyttet til 

utbyggingen av Skoglundkollen. Denne utbyggingen har vært årsak til mye 

byggestøy og vært til generell sjenanse for oss som bor i nærheten. Vi som har vært 

naboer har opplevd at det har vært lite hensyn tatt til støy og støv, med 

sprengningsarbeider til langt etter normal arbeidstid. En ny utbyggingsrunde over 

mange år i nærmiljøet oppleves som veldig belastende. 

Det er vanskelig å forstå behovet for å ta dette området inn i kommuneplanen nå. En 

utvidelse av Son tettsted er ikke i tråd med Vestby kommunes mål om at 80 % av 

boligbyggingen skal skje innenfor Vestbys vekstgrense. Son er ett av tettstedene som 

kan få deler av resterende 20 % boligutbygging, men kommunen har godt med 

utbyggingsreserver. Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det 

kommunen selv har lagt som føring på hvordan utbygging skal skje. 

Til sist vil vi fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens 

konsekvensutredning, som viser til en rekke utfordringer ved et slikt prosjekt. I tillegg 

til de spørsmålene som allerede er omtalt viser konsekvensutredningen også at det 

ikke er dokumentert at en utbygging i dette området kan gjennomføres uten fare for 

områdeskred. 

  

 Vennlig hilsen 

Espen Braathe og Ingerid Marie Utvik 

Skoglundveien 8, 1555 Son 



Fra: Høiseth, Heidi <heidi.hoiseth@multiconsult.no> 
Sendt: 31. oktober 2022 23:11 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Innspill til planforslag - Kommuneplan 2023-2034 - saksnr. 21/00597 
 
Vi viser til høringsforslag av kommuneplan for Vestby kommune 2023-2034. Vi har kommentarer til 
areal avsatt til fremtidig boligfelt B7 og tilhørende friområde F1. 
 
Deørskogen benyttes av hele Sons befolkning og har stor betydning for både barn og voksne. Nærhet 
og tilgang på grøntområder er verdifullt og fremmer folkehelse. Området er veldig mye brukt som 
rekreasjonsområde, og det er lagt ned mye arbeid de siste årene med skilting, opparbeiding og 
merking av stier. Mange av de andre skogsområdene ved Grevlingen og på Brevik er i ferd med å bli 
bygd ned, og dette gjør at det blir enda viktigere å beholde Deørskogen slik den er og ikke redusere 
omfanget av skogsområdet.   
 
Forslag til nytt boligområde B7 vil gjøre et kraftig innhugg i søndre del av skogen. Det kan 
tilsynelatende se ut som felt B7 ikke tar så stort skogsareal, men vi tror at hvis man først starter å 
bygge ned grøntområdet, vil det bare fortsette. Det vil måtte investeres i utbygging av infrastruktur, 
og vi frykter at dette vil brukes som argument for videre utbygging av skogsområdet. 
Det foreslås areal avsatt friluftsområde/grønnstruktur (F1) for å bøte på skaden ved at man bygger 
ned deler av skogsområdet. Store deler av F1 er arealet som ligger under høyspenttraseen og har lav 
verdi som friluftsområde og er ikke egnet for opphold. Foreslått veiadkomst til felt B7 går over dyrka 
mark ved Sonsveien og gir en uheldig oppsplitting av landbruksområdet. Dette gjør det vanskeligere å 
drifte arealene. 
 
Det er i konsekvensutredningen konkludert med at feltet ikke anbefales lagt inn i kommuneplanen 
fordi de har store negative virkninger spesielt for friluftsliv og naturmangfold. Vi mener at 
konklusjonen fra utredningen bør følges og at felt B7 ikke bør tas inn i kommuneplanen. Det er nok 
av utbyggingsområder i Vestby kommune, vi trenger ikke å ødelegge et av de viktigste 
skogsområdene vi har i Son. Det bør heller fortettes i allerede utbygde områder, ikke «ta hull» på nye 
områder. 
 
 
Med hilsen 
Heidi Høiseth og Alf Odin Olsen 
Epleveien 13 
 



Fra: Gro Sandstedt <gro_sandstedt@yahoo.no> 
Sendt: 30. oktober 2022 22:13 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Innspill til planforslag - Kommuneplan 2023-2034 - saksnr. 21/00597 
 

PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Som nabo til utbyggingen på Skoglundkollen, oppleves det også som veldig negativt at 

gjenværende skog nå skal bygges ut.  

Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne 

utbyggingen for gå frem, vil vi miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur 

og friluftsopplevelser. Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget 

viktig friluftsområde, som blir flittig brukt av alle generasjoner,- gjennom hele året. Blant 

annet går vi turer, plukker bær, lærer ungene om forskjellige trær, bær og dyr, lufter hunder, 

jogger, går på ski og koser oss i gapahuken, Dette er viktig for både den fysiske og psykiske 

for helsen til oss innbyggere. Det foreslåtte vern av stier i innspillet fjerne ikke våre 

bekymringer for tap av våre muligheter for naturopplevelser, siden stiene som vernes ikke 

lenger vil være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme 

opplevelse av nærhet til natur. Dette vil gi innvirkning på vårt friluftsliv: noe av gleden ved å 

bruke Deørskogen aktivt for friluftsopplevelser ligger nettopp i naturmangfoldet.  

Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen 

foretatt på vegne av Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er et større elgtråkk i skogen, samt 

flere rødlistede arter som vil påvirkes i negativ forstand. I Bjørnedammen f.eks:, - som bare 

ligger bare noe få meter fra Skoglundkollen, lever salamandre.  

Det kommer stadig ny forskning som viser om at vi er i en naturkrise, der tallet på ville dyr og 

fugler stuper. Samtidig dør insektene. Om de forsvinner, har vi ikke noe livsgrunnlag. Det er 

viktig også også på bakgrunn av dette at at vi prøver å bevare mest mulig natur. Å fjerne 

skogen vil derfor også ha innvirkninger med tanke på naturvern, noe som bør være et hensyn i 

seg selv. 

Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør: skogen slik den står 

i dag er en støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået 

øke betraktelig.  

Skoglundkollen har vært årsak til stor byggestøy og vært til generell sjenanse for de som bor i 

nærheten. Vi hører at naboer har opplevd at det har vært tatt lite hensyn til støy og støv, med 

sprengningsarbeider til langt etter normal arbeidstid. En ny runde på mange år for oss som bor 

på Deør – som et prosjekt av dette omfanget jo vil innebære – oppleves som svært belastende. 

Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje 

innenfor Vestbys grenser. Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det 

kommunen selv har lagt som føring på hvordan utbygging skal skje.  

Til sist vil jeg fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, 

som viser til en rekke utfordringer ved et slikt prosjekt.  



 

Med bekymret hilsen fra Gro Sandstedt, bosatt i Lindeveien på Deør 
 
 
Sendt fra E-post for Windows 
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Rullering av kommuneplan 2023-2034 –Innspill -Liabråten, Deørskogen 

 

  

 

Nærnaturens verdi 

 

Son, som resten av Vestby, har store boligreserver og det er derfor helt unødvendig å bygge 

ned mer av nærnaturen vår. Det er et fantastisk stisystem gjennom hele Deørskogen, og den 

har en stor verdi også som en forlengelse av turmulighetene mellom Hølen og Son. Det er av 

stor betydning for folkehelsen, for friluftslivet og for livskvaliteten til innbyggerne at man har 

et så lett tilgjengelig turterreng for alle oss i området. 

 

  

 

Når man går fra Son vil det vakre området langs Gamle Kirkeveien med «inngangen» til 

skogen omkranset av flotte løvtrær blir ødelagt for all framtid, og i tillegg stykkes denne 

idylliske strekningen opp av en trafikkert vei fra Sonsveien mot det planlagte byggefeltet.  

 

  

 

Turen til Gapahuken vil ikke lenger oppleves som å være ute i naturen; det vil være 

husbebyggelse tett innpå stien ved Bjørnedammen, og utsikten fra Gapahuken blir rett inn i 

det nye byggefeltet som planlegges videreført fra Epleveien. 

 

  

 

Det er bekymringsverdig at nærnaturen litt etter litt bygges ned. 

 

I konsekvensutredningen har ekspertene konkludert med at det ikke tilrådes bygging i 

Deørskogen, og vi mener dette bør veie tyngst. 

 

Mvh Synnøve Røyne  



PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅT EN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Jeg ønsker å registrere merknader ti l inns1l ill nr. 38 på kommuneplanen. 

Som nabo ti l utbyggingen på Skoglundkollen. op1>leves det også som veldig negativt at gjenværende skog 
nå skal bygges ut . Skoglundkollen har vært årsak til stor byggestøy og vært til generell sjenanse for de av 
oss som bor nærme. Vi som har vært naboer har opplevd at det har vært lite hensyn tatt til støy og støv, 
med sprengningsarbeider ti l langt etter nomrnl arbeidstid. En ny runde på mange år for oss som bor på 
Deør - som et prosjekt av dette omfanget jo vil innebære - oppleves som svært belastende. 

Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety odeleggelse av et meget vikt ig frilullsonmlde. Det 
foreslåtte vern av st ier i innspillet ljerne ikke disse bekymringene, siden stiene som vernes ikke lenger vil 
være del av et sammenhengende fri lu ftsomrMc, og dermed ikke kan gi samme 01iplevelse av nærhet ti l 
natur. 

Innspi llet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen foretatt på 
vegne av Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er et større e lgtråkk i skogen, samt llere rødl istede arter 
som vi l påvirkes i negativ forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvem, som bør være et 
hensyn i seg selv. I tillegg har også dette innvirkning på friluftsl iv: noe av gleden ved å bruke Deørskogen 
aktivt for frilutlsopplevelser ligger nettopp i natu rmangfoldet.Fjerni ng av skogen vil også legge en ny 
belastning på nabolaget på Deør: skogen s lik den står i dag er en støyskjerm mellom bebyggelsen og 
motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig. 

Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje innenfor 
Vestbys grenser. Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen selv har lagt 
som foring på hvordan utbygging skal skje. 

Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen for gå 
frem, vi l vi miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natu r og friluftsopplevelser. 

Til s ist vil jeg fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, som viser til 

en rekke utfordringer ved et slikt prosjekt. 

Med vennlig hilsen 

Ingvild S. Varkøy 
Deør, Son 
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I object to the plans on the grounds of previous insensitive building practices in the immediate 

area. Having lived in Vollehagen for the duration of the Skoglandskollen building project my 

family has been subjected to years of blasting that has damaged our house, heavy traffic on 

residential streets and a poorer local environment through the destruction of wooded area and 

footpaths in already cleared land. The kommune styrets continued support of the initiative is 

startling in light of the ongoing destruction of recreational woodland in the wider Son area 

and in spite of all performed assessments against the initiative. 

 

 

I would like clarification on: 

 

How local residents will be protected from  continued insensitive building practices witnessed 

in skoglundskollen 

 

How destroying the wooded recreation area and footpaths is in the interests of the local 

community? Furthermore, how claims of preserving the wooded area only seems to cover 

areas under electricity lines today which are not useful to the community or nature 

 

Finally, I would like to understand why the Kommune styret is voting against its own plan 

and the report from the Rådmann which point to this as a very poor initiative. Feedback on 

why each of the points made by Rådmann and why they have not been considered to date 

would be beneficial. 

 

Richard Attlee 

Epleveien 3 

Son, 1555 

 

41244688 



PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Son 31.10.2022 

Vi ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38, Liabråten til kommuneplanen 2023-2034. 

Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig friluftsområde. 
Det foreslåtte vern av stier i innspillet fjerne ikke disse bekymringene, siden stiene som vernes 
ikke lenger vil være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme 
opplevelse av nærhet til natur. 

Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, ref konsekvensutredningen foretatt 
av Asplan Viak. Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter som vil påvirkes i 
negativ forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvern, som bør være et hensyn i 
seg selv. I tillegg har også dette innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke Deørskogen 
aktivt for friluftsopplevelser ligger nettopp i naturmangfoldet. Hugging av skogen vil også legge 
en ny belastning på nabolaget på Deør: skogen slik den står i dag er en støyskjerm mellom 
bebyggelsen og høyhastighetsveien Europavei 6, samt jernbanen. Fjernes skogen, vil støynivået 
øke betraktelig.  

Asplan Viak sin konklusjon er helt klar, og noe vi stiller oss bak; En utvidelse av Son tettsted er 
ikke i tråd med Vestby kommunes mål om at 80 % av boligbyggingen skal skje innenfor Vestbys 
vekstgrense, Son er ett av tettstedene som kan få deler av resterende 20 % boligutbygging, men 
kommunen har godt med utbyggingsreserver. Forslaget bidrar også til nedbygging av andre 
verdier. Området anbefales derfor ikke tatt inn i kommuneplanen ved denne revisjonen. 

Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen 
får politisk flertall, vil vi miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og 
friluftsopplevelser. Flere fagmiljøer peker på at vi mangler oversikt og kontroll med summen av 
all inngripen i norsk natur og at vi risikerer å beslutte i blinde og tape masse naturverdier vi ikke 
engang vet om. Restene av norsk natur kan beskrives som øyer i et landskap som er redusert og 
markspist av veibygging, flatehogst, dreneringer og hyttefelt.  

 

La Deørskogen bestå! 

 

 

Med vennlig hilsen 

Helle og Jostein Ådalen  

 

 

 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: VAKQEP Registrert dato:31.10.2022 21:27:26

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Jenny
Etternavn

Kleven
Adresse

Tyriveien 11

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

97099169
E-post

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Angående punktet i kommuneplanen som omhandler utbygging av boliger i Liabråten, Deør skog: 
Det er gjort en konsekvensutredning som ikke anbefaler boligbygging i nevnt område. Rådmannen anbefaler heller 
ikke bygging her. Dette er en sak der  faglig kunnskap om naturforvaltning, miljø og byplanlegging bør veie tungt og 
respekteres.  Det er synd dersom politikere går mot faglige anbefalinger og åpner opp for boligbygging i dette 
området likevel. 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: DM8FJ5 Registrert dato:31.10.2022 23:00:33

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Hege
Etternavn

Odseid-Bjerk
Adresse

Lindeveien 23

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

97059330
E-post

Hegeobjerk@gmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Utbygging av Deørskogen er ikke ønsket av oss som allerede bor i området.  Vi opplever stadig forsnevring av 
friarealer i nærområdet, og årsaken til at man ønsket å bo i Son er i veldig ferd med å forsvinne for mange av oss. 
Turområdet som vi er mange som benytter daglig vil bli borte, og lyd fra motorvei vil også bli betydelig mer 
fremtredende da skogen blir enda tynnere enn nå.. 
Som deltaker på møte i kommunestyret i våres ble det klart at kommunens politikere ikke har kunnskap eller 
kjennskap til Deørskogen og dens "fasiliteter", og at de tydeligvis selv bor andre steder i kommunen.  En del 
særdeles arrogante kommentarer fra en del av våre politikere gir ikke tillit til verken dem eller utbygger.  I tillegg har vi 
friskt i minne raseringen av Skoglundkollen, som ser ut som et Ghettoområde med støy morgen og kveld. Ikke et 
grønt tre å se der lenger. 
 
Vi som har litt fartstid i Son har sett sett boligutviklingen rase avgårde i ekspressfart særlig senere år.  Det virker ikke 
som om det er noe som helst måtehold i boligbygging, og smertegrensen for oss innbyggere er allerede overskredet. 
"Alle" kan da ikke bo i Son? 
Mitt inntrykk er at dette er kortsiktig tenking, og inntekter. På lang sikt vil dette kreve store ressurser i skole og 



oppvekst.  Pr. i dag er det allerede lite tilbud til ungdommer, og så ønsker kommunen å utvide enda flere 
boligområder her.  Dette virker særdeles korttenkt. 
Totalen er at vi er mange som synes Son endres for fort, og at det er på tide å stoppe opp og tenke seg godt om. 
Det som bygges nå skal bli stående i mange, mange år fremover.  Det er ikke snakk om å ikke følge med i tiden, men 
å skynde seg langsomt.



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: CVUGW2 Registrert dato:31.10.2022 20:32:46

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Solveig 
Etternavn

Nyberg
Adresse

Deør vei 54

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

41511894
E-post

sol.nyberg@gmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Det gjelder innspill 38, utbygging på Liabråten, Son. 
Utbyggingen vil i stor grad ødelegge den lille nærskogen, Deør skog. Konsekvensutredningen er klart negativ, blant 
annet pga behov for vern av sårbare dyrearter. Den lille skogen er svært viktig i et folkehelseperspektiv. Den er mye i 
bruk av barn og voksne, skoler og barnehager. Den er ikke stor, men det er likevel mulig å få følelsen av at man er 
ordentlig på tur i skogen, noe som vil forsvinne dersom de foreslåtte planene vedtas. Det er foreløpig et sted hvor det 
går an å se stjerner uten lysforurensing. Det hjelper lite at turstiene bevares så lenge de ikke lenger er omgitt av 
natur. 
For mange vil det bety et stort fall i livskvalitet. Nærhet til skogen var en av de viktigste grunnene til å bo her for vår 
del. Det er svært viktig i et folkehelseperspektiv å ha nærskog. Den brukes til trening og avslapning. Nyere forskning 
viser at barnas fri lek i skog er kraftig redusert. På tur i Deør skog kan barna leke fritt i naturen f.eks med 
utgangspunkt i Gapahuken på Deør. Det hjelper ikke at Gapahuken bevares om skogen rundt bli borte. Jeg er 
svaksynt og får ikke sertifikat, men får heller ikke TT-kort. 
Det betyr for min del at muligheten til å ta med barna ut på skogstur kraftig redusert. Det er ingen andre tilsvarende 
områder i nærheten. 



Det er vanskelig å forstå hvordan en evt utbygging kan forsvares med tanke på Vestby kommunes utviklingsplan, 
hvor 80% av utbyggingen skal skje innenfor Vestbys grenser. 



 

PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Forslaget om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig friluftsområde. 
Jeg har to barn som elsker å benytte friluftslivet som Deør-skogen gir. 
Dersom det blir utbygging vil dette ødelegge nærområdet til lek og turer vi så inderlig trenger i 
hverdagen. Dette bekymrer meg! 

Det foreslåtte vern av stier i innspillet fjerner ikke disse bekymringene, siden stiene som vernes ikke 
lenger vil være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme opplevelse av 
nærhet til natur. 

Som nabo til utbyggingen på Skoglundkollen, oppleves det som veldig negativt at gjenværende skog nå 
skal bygges ut. Skoglundkollen har vært årsak til stor byggestøy og vært til generell sjenanse for de av oss 
som bor nærme. Vi som har vært naboer har opplevd at det har vært lite hensyn tatt til støy og støv, med 
sprengningsarbeider til langt etter normal arbeidstid. En ny runde på mange år for oss som bor på Deør – 
som et prosjekt av dette omfanget jo vil innebære – oppleves som svært belastende.  

Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen foretatt på 
vegne av Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er viktig å fremheve at innspillet ikke er anbefalt av 
kommunens konsekvensutredning, som viser til en rekke utfordringer ved et slikt prosjekt.  

Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter som vil påvirkes i negativ forstand. Dette har 
innvirkninger både med tanke på naturvern, som bør være et hensyn i seg selv. I tillegg har også dette 
innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke Deørskogen aktivt for friluftsopplevelser ligger 
nettopp i naturmangfoldet. Fjerning av skogen vil også legge en ny belastning på nabolaget på Deør: 
skogen slik den står i dag er en støyskjerm mellom bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil 
støynivået øke betraktelig.  

Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje innenfor 
Vestbys grenser. Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen selv har lagt 
som føring på hvordan utbygging skal skje.  

Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen for gå 
frem, vil vi miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser.  

 
Med vennlig hilsen 

Lisa Finjarn 
Seljeveien 1 
1555 Son 

31/10-2022 

 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: BPINRC Registrert dato:31.10.2022 19:46:56

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Einar
Etternavn

Eckholdt
Adresse

Almeveien 7

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

90880029
E-post

einar.eckholdt@gmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Ja  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Dato på kommunens høringsbrev

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Ad. Boligbygging i Deørskogen 
 
Planene innebærer nedbygging av et viktig og mye brukt turområde for lokalbefolkningen. 
Trist at enhver flatehogst nær eksisterende bebyggelse i Son er startsignalet for reguleringsplaner og nedbygging av 
natur. 
 
Utbygging vil ha negativ klimaeffekt, grunnet tap at produktivt areal og nedbrytning av organisk materiale(= utslipp av 
lagret CO2). 
 
Kartgrunnlaget kunne ha vært bedre. Savner hydrologsike elementer(myr, bekker) kraftlinjer mm. 
 
 
Det er viktig å bevare store sammenhengende skog med variert topografi, flora og fauna. 



 
 
 
 
 
 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: PAGZY5 Registrert dato:31.10.2022 14:19:09

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Bente
Etternavn

Andersen 
Adresse

Gamle sonsvei 7

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

92413146
E-post

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Hei! Angående utbygging av Deørskogen, så stiller jeg meg sterkt i mot, i tillegg til å undre meg over at dette i det 
hele tatt er oppe til høring. Son var et trivelig småsted bare for 15 år siden, og utbyggingen har eksplodert. Er det ikke 
snart på tide å handle i tråd med absolutt ALLE anbefalinger, og ikke imot? For dette dreier seg ikke bare om 
Deørskogen, men all natur i Norge. Det bygges og bygges, helt uten tanke for hvilke verdier både vi og kommende 
generasjoner mister. 
Med tanke på konsekvensutredningen er det jo helt motsatt å i det hele tatt vurdere denne utbyggingen. Utover det 
rent miljømessige, finnes det også riktig så gode argumtenter og forskning som støtter opp under natur som medisin 
mot psykiske helseplager. Denne type plager koster samfunnet vårt milliarder hvert eneste år, og i Son har vi i dag 
gode muligheter for å rekke en tur ut i skog og mark etter jobb- slik det er i dag. Om Deørskogen utsettes for den 
planlagte raseringen, for det er akkurat det det er, mister store deler av befolkningen denne tilgangen til nærskog og 
naturopplevelser. Det er hinsides at man skal måtte sette seg i bilen og kjøre til Ødemørk for å kunne gå en liten time 
i nogenlunde urørt skog, når vi allerede har naturen så nært. Og bare for å synliggjøre det, så bidrar det også til økt 
bilbruk, noe som også er umusikalsk i disse miljøtider. 
 
I tillegg til dette vet vi nå at planer og tegninger fra utbyggerne ikke overholdes, og lovnader blir brutt. Man skal ikke 



mer enn 50eter unna det området som nå ønskesbøagt under asfalt, nemlig Skoglundkollen. Dermed anser jeg det 
som en enorm risiko for nærnaturen vår, at den utsettes for nok et inngrep som legger den under asfalt. 
Det kan også lett oppfattes som særs dobbeltmoralsk at samme utbygger i høst har solgt tomter i området Deør, der 
det reklameres med nærheten til skogen. Så vidt jeg kan skjønne, er det den skogen de nå ønsker å hogge ned. Det 
kan da ikke bare være meg som ser dobbeltmoralen i dette? 
 
Jeg ber dere tenke dere om både to og tre ganger, slik at Son kan forbli den perlen det er idag, og for all fremtid.Et 
tettsted med absolutt alle fasiliteter, både skog og sjø. 
 
Med nervøs og frustrert hilsen fra hyppig bruker av Deør Skog, siden 1974. 



Fra: Knut Løvold <knut.lovold@nmbu.no> 
Sendt: 30. oktober 2022 19:52 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Innspill til planforslag - Kommuneplan 2023-2034 - saksnr. 21/00597 
 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Vi har bodd på Deør skog siden 1993 og fulgt utviklingen i boligbygging på nært hold siden 

den gang. Det har i perioden vært en stor økning i antall boenheter i området, først ved 

utbygging av Husjordløkka og nå senest med Skoglundkollen. Vi er ikke nære naboer nå, til 

Skoglundkollen, men ser at denne utbyggingen har vært massiv, og som så ofte i slike 

utbygginger er resultatet en kraftig økning i antall boenheter i forhold til de opprinnelige 

planene. Opprinnelig plan for Skoglundkollen var 40 boliger, og er nå oppe i 140. Det er all 

grunn til å anta at også framtidige utbygginger vil presse på for å utvide både areal og 

utnyttingsgrad. I seg selv kan det være fornuftig, for å unngå å ta i bruk og bygge ned stadig 

mer av naturen. Gitt selvfølgelig at infrastrukturen ellers er i stand til å absorbere alle 

tilflyttere. Problemet med denne utbyggingen er at den vil ta i bruk store områder i et svært 

viktig rekreasjonsområde for innbyggerne, herunder barnehagebarn og skoleelever, i Son 

generelt og på Deør spesielt. 

Konsekvensutredningen fra Asplan Viak viser at utbyggingen vil ha store negative 

konsekvenser for dyre- og plantelivet. Det er mange stier i Deørskogen som gjør at man kan 

komme i kontakt med dette mangfoldet. Det er viktig å forstå at det ikke er stiene i seg selv 

som er viktig å bevare, men naturen rundt disse stiene. Selv om mange av stiene vil bevares, 

så vil utbyggingen fortrenge det dyre- og plantelivet man ønsker kontakt med.  

Utbyggingen på Skoglundkollen har vist at det blir mange år med støy og andre ulemper i 

byggeperioden, og her vil denne perioden strekke seg over en lengre periode og få større 

konsekvenser, siden området er større og ligger lengre unna etablert infrastruktur. 

Tilbakeføring av vegetasjon i berørte anleggsområder, altså ikke bare der det blir bebyggelse, 

men også for tilføring av vann, avløp, strøm, veier m.m., vil ta flere tiår. 

Det er vanskelig å forstå hvordan kommunene kan forsvare denne utbyggingen sett opp mot 

kommunens egne mål om at 80% av ny utbygging skal skje innenfor grønn grense i Vestby 

sentrum. Det skjer allerede en stor utbygging på Store Brevik og på Pepperstad, og det er 

grunn til å anta at det er planer for langt mer enn 20% utbygging, utenfor grensen.  

Konklusjonen fra Asplan Virak er ikke til å misforstå: «En utvidelse av Son tettsted er ikke i 

tråd med Vestby kommunes mål om at 80 % av boligbyggingen skal skje innenfor Vestbys 

vekstgrense, Son er ett av tettstedene som kan få deler av resterende 20 % boligutbygging, 

men kommunen har godt med utbyggingsreserver. Forslaget bidrar også til nedbygging av 

andre verdier. Området anbefales derfor ikke tatt inn i kommuneplanen ved denne 

revisjonen.» 

Det er i seg selv underlig at kommunen velger å sende denne saken på høring, til tross for at 

kommunens egen administrasjon basert på sin egen konsekvensutredning ikke anbefaler 

denne utbyggingen. Argumentasjonen i kommunestyret for dette var at de ønsket å høre alle 

innbyggerne i kommunen, ikke bare dem som er bosatt på Deør og som har engasjert seg i 

ulike sosiale medier. Det er naturlig at engasjementet for denne saken er størst blant dem som 



vil merke konsekvensene av den. Tilhengere av denne utbyggingen har selvsagt hatt samme 

mulighet for å engasjere seg i de samme sosiale medier, slik at dette i seg selv er et merkelig 

argument. Det vil være svært overraskende om ikke de fleste høringssvar kommer fra dem 

som blir mest berørt. Da er det svært viktig at man ikke tolker det slik at de som ikke gir 

høringssvar gir sin tilslutning til utbyggingen. Dersom 5% gir et høringssvar som er imot, og 

95% ikke gir høringssvar, så betyr dette ikke at 95 % er for, de har kanskje bare ikke tatt 

stilling. 
 
 
Mvh 
Knut Løvold 
Lindeveien 2 
1555 Son 
 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: KM6PB2 Registrert dato:31.10.2022 21:39:52

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Lene
Etternavn

Wasskog
Adresse

Deør vei 72

Postnummer

1555
Poststed

SON

Telefon

E-post

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen. 
 
Vi er nær nabo til utbyggingen av Labuåsen, og går ofte på tur i området rundt Skoglundkollen. Vi opplever begge 
utbyggingene som store inngrep i nærskogen vår, og ser svært mørkt på at ytterligere skog skal forsvinne. Vi bruker 
skogen til trening og rekreasjon, blåbærplukking og bålturer. Vi har blitt kjent med nye naboer her, feiret bursdager 
ved lavvoen og opplevd spenningen ved å gå oss vill på ukjente stier. Skogen er en viktig støyskjerm mellom 
boligområdet vårt og motorveien. Støyen fra E6 høres allerede godt her vi bor, og dersom flere trær forsvinner vil den 
øke ytterligere. 
 
Den foreslåtte utbyggingen vil åpenbart ha negative konsekvenser for folk som bor i nærområdet, men 
konsekvensene er enda større for naturen selv. Konsekvensutredningen anbefaler ikke denne utbyggingen, og det er 
vanskelig å forstå hvorfor man da tar valget om å sende dette ut på høring. Jeg håper at vi nå blir hørt. Vi ønsker å 
bevare det lille som er igjen av Deørskogen, og håper kommunen fatter en klok beslutning i denne saken. 
 
Barna i familien vil gjerne også si sin mening: De kan ikke ta bort skogen! Det er gøy å gå på tur der, og Deørskogen 



er skikkelig fin. Det kan ikke være hus overalt, det blir skikkelig kjedelig da. Og man må ta vare på naturen og alle 
dyrene som bor der. De trenger også plass til å leve.



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: A5U3CS Registrert dato:31.10.2022 19:10:36

Antall vedlegg: 1

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Niels
Etternavn

Nickelsen
Adresse

Gjølstadveien 50

Postnummer

1550
Poststed

HØLEN

Telefon

91854868
E-post

niels.nickelsen@gmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Ja  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Dato på kommunens høringsbrev

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Rullering av kommuneplan 2023-2034 – Høringsnotat angående innspill 38-Liabråten 
 
 
 
Kommentar til mulighetsstudie over området Liabråten, oversendt til Vestby kommune 8. sept 2021, fra BAS 
arkitekter (på vegne av Br. Thomassen og grunneierne): 
 
Forslag om varig vern av område 3 og 4 
Det opprinnelige området omfattet ca. 480 daa. Jeg vil bemerke, i tråd med Br Thomassens kommentar, at dette er et 
svært populært rekreasjonsområde. I kommunestyremøtet 20. juni ble område 3 og 4 tatt ut av denne rulleringen av 



kommuneplan. Om det blir en realitet å bygge ut område 1 og 2, mener jeg at det er svært avgjørende at område 3 
og 4 reguleres inn i området for varig vern, og dermed  unngå at det settes av som fremtidig boligreserve. Dette bør 
tas inn i kommuneplanen som en forpliktelse. 
 
Ringveien som er foreslått bør tas ut av planen, slik at den aldri kommer. Det vil forringe Deørskogens kvalitet veldig. 
 
Stisystemet østover fra Gapahuken, rett på nordsiden av Stenslifeltet,  blir særdeles viktig i å ivareta, bl.a forbinder 
dette stinettet Son og Hølen.  Jeg vil også bemerke at  arealet som nevnes som friareale er båndlagt grunnet 
høyspentlinje, med en vegetasjon som ikke kan betraktes som vanlig skog. Derfor er det spesielt viktig at områdene 
3 og 4 sikres varig vern. 
 
En kommune må ha som formål å bli arealnøytral, og oppfordrer derfor politikerne til å arbeide for gjenbruk og 
fortetning heller enn å forbruke uberørt natur. Det har gått for langt med å legge urørt natur under grus, plen og asfalt. 
 
Barnehager og skoler 
Det planlegges 280 nye boliger  i område 1 og 2. Det vil trolig bety rundt 1000 nye innbyggere om prosjektet blir en 
realitet. Dette vil bety en stor behovsøkning både i barnehage-, skole og ungdomsskole, kanskje opp mot 10 barn per 
klassetrinn. Det er en kjent sak at spesielt kapasiteten på Grevlingen skole til tider har vært sprengt, og at det 
tidligere har vært foreslått å løse dette med bl.a at elever fra Hølen bytter skole fra Grevlingen til Vestby. Dette bør 
unngås. 
 
Dårlige erfraringer med tidligere utbygginger 
 
Det er tydelig at Vestby har manglende styring på arealbruken. Kommunen  har et stort antall 
dispensjasjonssøknader der de har innvilget unntak fra vedtatte langtidsplaner. På denne måten får lokalpolitikerne 
mindre informasjon om konsekvensene av utbyggingen samtidig som det oftest er bare utbygger som får fremmet sin 
sak. Utbyggingen på Skoglundkollen spesielt er nok ikke endt opp slik som politikerne ble forespeilet. 
 
 

Vedlagt dokumentliste

20221031_Merknader_Rullering av kommuneplan-Innspill_38_Deørskogen_NN.pdf



Rullering av kommuneplan 2023-2034 – Høringsnotat angående innspill 38-Liabråten 
 
 
 
Kommentar til mulighetsstudie over området Liabråten, oversendt til Vestby kommune 8. 
sept 2021, fra BAS arkitekter (på vegne av Br. Thomassen og grunneierne):  
 
Forslag om varig vern av område 3 og 4 
Det opprinnelige området omfattet ca. 480 daa. Jeg vil bemerke, i tråd med Br Thomassens 
kommentar, at dette er et svært populært rekreasjonsområde. I kommunestyremøtet 20. juni 
ble område 3 og 4 tatt ut av denne rulleringen av kommuneplan. Om det blir en realitet å 
bygge ut område 1 og 2, mener jeg at det er svært avgjørende at område 3 og 4 reguleres inn i 
området for varig vern, og dermed  unngå at det settes av som fremtidig boligreserve. Dette 
bør tas inn i kommuneplanen som en forpliktelse.  
 
Ringveien som er foreslått bør tas ut av planen, slik at den aldri kommer. Det vil forringe 
Deørskogens kvalitet veldig. 
 
Stisystemet østover fra Gapahuken, rett på nordsiden av Stenslifeltet,  blir særdeles viktig i å 
ivareta, bl.a forbinder dette stinettet Son og Hølen.  Jeg vil også bemerke at  arealet som 
nevnes som friareale er båndlagt grunnet høyspentlinje, med en vegetasjon som ikke kan 
betraktes som vanlig skog. Derfor er det spesielt viktig at områdene 3 og 4 sikres varig vern. 
 
En kommune må ha som formål å bli arealnøytral, og oppfordrer derfor politikerne til å 
arbeide for gjenbruk og fortetning heller enn å forbruke uberørt natur. Det har gått for langt 
med å legge urørt natur under grus, plen og asfalt. 
 

 



 
 
 
 
Barnehager og skoler 
Det planlegges 280 nye boliger  i område 1 og 2. Det vil trolig bety rundt 1000 nye 
innbyggere om prosjektet blir en realitet. Dette vil bety en stor behovsøkning både i 
barnehage-, skole og ungdomsskole, kanskje opp mot 10 barn per klassetrinn. Det er en kjent 
sak at spesielt kapasiteten på Grevlingen skole til tider har vært sprengt, og at det tidligere har 
vært foreslått å løse dette med bl.a at elever fra Hølen bytter skole fra Grevlingen til Vestby. 
Dette bør unngås.  
 
Dårlige erfraringer med tidligere utbygginger 
 
Det er tydelig at Vestby har manglende styring på arealbruken. Kommunen  har et stort antall 
dispensjasjonssøknader der de har innvilget unntak fra vedtatte langtidsplaner. På denne 
måten får lokalpolitikerne mindre informasjon om konsekvensene av utbyggingen samtidig 
som det oftest er bare utbygger som får fremmet sin sak. Utbyggingen på Skoglundkollen 
spesielt er nok ikke endt opp slik som politikerne ble forespeilet.  
 
 



Fra: Tone-Beathe Huslænd <tone-beathe@live.com> 
Sendt: 30. oktober 2022 08:50 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Innspill til planforslag - Kommuneplan 2023-2034 - saksnr. 21/00597 
 
Gjelder utbygging av Liabråten. 
 
En slik utbygging vil være svært ødeleggende for folks tilgang til nærskog og friluftsopplevelser.  
Det vil også innebære åpenbare negative konsekvenser for sårbar natur, inkludert truede insekter, 
grønnfink og salamander, samt vilttrekk for elg. Kulturminner vil også gå tapt. 
 
Utbyggingen bryter med kommunens egen områderegulering (LNF-område), som politikerne er gitt 
tillit av folket til å forvalte forsvarlig. 
 
Forslaget støttes ikke. 
 
Tone-Beathe Huslænd 
Lindeveien 19 
1555 Son 
 
Sendt fra E-post for Windows 
 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fgo.microsoft.com%2Ffwlink%2F%3FLinkId%3D550986&data=05%7C01%7Cpost%40vestby.kommune.no%7C94ae15528d7345bcc7da08daba4b5f2e%7C14e18526b0734eb3aae0fb5c21c7b387%7C0%7C1%7C638027130130168954%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C2000%7C%7C%7C&sdata=aYV1U8ZA7oyf0TyDFe4EQ7lFpVvJT1kZuNYymwaFVNc%3D&reserved=0


             Son, 28.10.2022 

Til Vestby kommune 
post@vestby.kommune.no 

 

PLANINNSPILL NR. 38, LIABRÅTEN OG KOMMUNEPLANEN 2023-2034 

Jeg ønsker å registrere merknader til innspill nr. 38 på kommuneplanen.  

Innspillet om å bygge ned Deørskogen vil bety ødeleggelse av et meget viktig friluftsområde. Det 

foreslåtte vern av stier i innspillet fjerne ikke disse bekymringene, siden stiene som vernes ikke lenger vil 

være del av et sammenhengende friluftsområde, og dermed ikke kan gi samme opplevelse av nærhet til 

natur. Tidligere opplevde man at man kom inn i skogen når man krysset Deørveien, nå må man forbi et 

stort byggefelt (Skoglundkollen) før man kommer til skogen. Med en ytterligere utbygging i dette område 

vil veien til skog.  

Innspillet vil også ha negative konsekvenser for sårbar natur, iht til konsekvensutredningen foretatt på 

vegne av Vestby kommune (Asak Viaplan). Det er et større elgtråkk i skogen, samt flere rødlistede arter 

som vil påvirkes i negativ forstand. Dette har innvirkninger både med tanke på naturvern, som bør være 

et hensyn i seg selv. I tillegg har også dette innvirkning på friluftsliv: noe av gleden ved å bruke 

Deørskogen aktivt for friluftsopplevelser ligger nettopp i naturmangfoldet. Fjerning av skogen vil også 

legge en ny belastning på nabolaget på Deør: skogen slik den står i dag er en støyskjerm mellom 

bebyggelsen og motorveien E6. Fjernes denne, vil støynivået øke betraktelig.  

Innspillet er ikke i tråd med kommunens utviklingsplan, hvor 80% av all utbygging skal skje innenfor 

Vestbys grenser. Med dagens boligreserve, vil dette forslaget dermed gå imot det kommunen selv har 

lagt som føring på hvordan utbygging skal skje.  

Deørskogen er et av de få større skogområdene som står igjen i Son. Dersom denne utbyggingen for gå 

frem, vil vi miste en viktig ressurs for livskvalitet, nemlig nærhet til natur og friluftsopplevelser.  

Vi tenker med frykt på hva Skoglundkollen skulle bli og hva den ble, og er redd det skal gjenta seg; Det ble 

betydelig flere boliger enn først planlagt, det er et område så tett så tett, at det knapt nok er en furu 

igjen, ei heller fortau eller lekeplasser (jo da det er en liten en). Det var mange lovnader, få ble fulgt opp. 

Til sist vil jeg fremheve at innspillet ikke er anbefalt av kommunens konsekvensutredning, som viser til en 

rekke utfordringer ved et slikt prosjekt.  

La oss få beholde Deørskogen slik den er, vær så snill!! 

 

Med vennlig hilsen 

Anne Risbråthe 

Gamle Sonsvei 10 

1555 Son 



Høringsuttalelse (KF-239)

Referansenummer: XADY7A Registrert dato:30.10.2022 23:02:24

Innledning
Uttalelsen gis

B Personlig  

Opplysninger om innsender

Fornavn

Donata 
Etternavn

Biernat
Adresse

Løkkeveien 6

Postnummer

1555
Poststed

SONSon

Telefon

47856895
E-post

donatabiernat@hotmail.com

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen

B Nei  

Navn på høringssaken

B Høring planforslag - Kommuneplan 2023-2034  

Uttalelse

B Jeg ønsker å helt eller delvis uttale meg i tekstfelt under  

A Jeg har min fulle uttalelse i egne dokumenter som jeg ønsker å laste opp som vedlegg  

Uttalelse til saken

Ang videre utbygging av Deør skog. 
 
Som en aktiv bruker av turområdene rundtomkring Son er jeg og familien min sterke motstandere av videre utbygging 
av Deør skog. Dette er et lett tilgjengelig og svært verdifullt friluftsområde i nærmiljøet som brukes til både tur gåing 
og trening. Dette gjelder ikke bare for bebygerne som nå bor på Deør, men også for oss, som bor i Son sentrum. I en 
hverdag preget av mye stillesitting på arbeidsplassen og skolen og pendling er slike friluftsområder veldig viktige for 
både rekreasjon og helsefremmende aktiviteter. I en tid der overvekt og livsstilssykdommer øker kraftig og koster 
samfunnet en formue, er det svært uklokt, og direkte helseskadelig å bygge ned lett tilgjengelige rekreasjonsområder 
som Deør skog og dermed berøve lokalbefolkningen for disse fasilitetene. I tillegg vises det til stadig utflytting fra byer 
som skjer pga nettopp mangel på plass og tilgang til grøntområder. Å bygge ned akkurat disse rundtomkring Son er å 
flytte bygrenser til nye områder. Dette vil øke både støy og forsøpling i byggeperioden men også i all overskuelig 
fremtid pga økt støy fra motorveien. Dette vil potensielt også medføre videre behov for F eks bygging av flere 
matbutikker, og veier, med ytterligere støy og forsøpling. For meg er det en motsigelse i seg selv, spesielt fordi slik 
utbygging i Son ikke inngår i utbyggingsplanen for Vestby kommune, hvor 80% av utbygging skal skje i Vestby, ikke i 



Son. 
I tillegg så ønsker jeg å minne om at vi lever i en tid der klimakrisen skrider stadig nærmere, og der bevaring og 
gjenoppbygging av natur/ marco/micromiljøer, reversering av forsøpling og nedskalering på utslipp er (eller bør være) 
målet i all fremtidig politikk, i alle fall på papiret. Det er en skam at man da i det hele tatt vurderer å gå videre med 
slike ødeleggende tiltak i nærmiljøet i Son, og for øvrig. Personlige interesser bør ikke prioriteres foran allmenhetens 
ve og vel!  NEI til videre utbygging av Deør skog! 



Til Vestby kommune 
 
La Deørskogen stå 
 
Ref Kommuneplanen 2023-34, forslag Liabråten om bygging av 470 boliger i Deørskog. 
 
 
Kommunens forslag er frarådet i Asplan Viak’ konsekvensutredning. Det bryter også med 
kommunens eget mål om å konsentrere boligbyggingen i Vestby sentrum. 
 
Utbygging av Deørskog innebærer klare negative inngrep.  

 Et verdifullt og mye brukt turområde blir rasert. 

 Naturen der er sårbar og må bevares.  

 Nylig ble et skogområde SV bygge ut med boliger. Denne bit for bit raseringen av 
verdifull skognater kan ikke fortsette.   

 
Jeg ber om at Asplan’s vel begrunnede konklusjoner legges til grunn, og at Deørskoag 
dermed bevares. 
 
 
13.oktober 2022 
Odd Jarle Skjelhaugen, Rådyrveien 35, 1555 Son  
 



Fra: Mathias Smogeli <mr.smogeli@outlook.com> 
Sendt: 29. september 2022 15:20 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Deørskogen er verdsatt av kommunens beboere 
Vedlegg: Hageavfall i natur Son - Deør.eml 
 
Hei! 
 
Jeg har skrevet til dere på denne mailen tidligere vedrørende hageavfall som kastes i naturområder 
her i Son (08.05.2022), ser ikke å ha fått tilbakemelding på dette.  
 
Tar igjen kontakt denne gangen vedrørende prosjektet «Liabråten» som er tatt inn i kommuneplanen 
for 2023-2024. Som innbygger med tett nærhet til dette området så stiller jeg meg undrende til kost-
nytte analysen som er gjort i bunn av et slikt valg. Etter å ha vært i dialog med en rekke naboer på 
Deør så undrer jeg meg over om kommunen faktisk er klar over innbyggerne sin verdsetting av dette 
naturområdet. Jeg stiller i denne sammenhengen spørsmål til hvilken årlig beløpsmessig verdi som 
dere har verdsatt dettet godet (nærhet til nærskog og friluftsopplevelser) for beboere på Deør? Det 
tyder på å være kraftig undervurdert. 
 
Jeg syns det er fornuftig at det i større grad føres en åpenhet og forsøk på forståelse av brukerne av 
disse områdene, fra dere, de folkevalgte. 
 
Håper på at det gjøres et grundigere arbeid med å lytte til hva kommunens innbyggere føler 
vedrørende dette prosjektet.  
 
Hilsen 
Mathias Smogeli 



Fra: Renate Ellingsen-Berg <renateell@hotmail.com> 
Sendt: 31. oktober 2022 13:30 
Til: Postkasse Vestby kommune 
Emne: Innspill til planforslag - Kommuneplan 2023-2034 - saksnr. 21/00597 
 

Hei.  

 

Vi har innspill til planforslaget om utbygging av Liabråten. 

 

Ved å bygge ut i Liabråten, vil det nedbygge rekreasjonsområder som soninger er så glade i. 

Vi flyttet bl.a. til Son fordi det er et tettsted, med naturen tett på. Med den planlagte 

utbyggingen, beveger vi oss mer mot et bysamfunn, hvor man ikke har de samme, gode 

mulighetene til å ferdes i skog, som vi har nå. Det ville vært svært synd.  

 

Barnehagen hvor barnet vårt går, benytter Deør skog ofte til turer; fysisk utfoldelse i trygge 

omgivelser, og til å lære om naturen og det lokale artsmangfoldet. De stortrives der, og bruker 

en zip-line i skogen, som er stor stas for barna. De er kjempeheldige som har gapahuken i 

Deør skog så lett tilgjengelig. Og det vil være et stort tap for barnas velvære, lek og læring, 

om dette området blir bygd ut til boligformål. 

 

I sin omtale av Deør barnehage, fremhever Vestby kommune at: "[b]arnehagen har flotte 

skogsområder og sjø i nærmiljøet", jf. https://www.vestby.kommune.no/deoer-barnehage-

kommunal.516126.no.html 

Dette vil ikke kommunen lenger kunne skryte av, om Deør skog utbygges. 

 

Det er viktig å verne om de artene vi har i nærmiljøet. En utbygging vil negativt påvirke 

områdets økosystemer. Det er vi mennesker som må ta kampen for dyrene, insektene, trærne 

og plantene, da de selv ikke kan fremme sak om eget eksistensgrunnlag. La artsmangfoldet få 

leve! Skogen renser lufta vår, og vi mennesker trenger skogen av flere årsaker. 

 

Nedbygging av skogen vil også fjerne en støybarriere som er mellom E6 og toglinjen og 

boligene som alt finnes på Deør og ned mot sentrum. Det går ut over folkehelsa, å leve med 

summende støy i hverdagen, og det må vi forhindre i størst mulig grad. 

 

En utvidelse av Son, er heller ikke i tråd med Vestby kommunes mål om at 80 % av 

boligbyggingen skal skje innenfor Vestbys vekstgrense. 

 

Mvh. 

 

Renate og Ole-Morten Ellingsen-Berg.  
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